DISCLAIMER

This Phoenix Journal was generated by scanning a printed edition using optical character recognition (OCR). Although efforts have been made to correct errors readers should refer to the image-based or printed version if discrepancies need to be resolved.

/Ground Crew

Version 1.0

This version was converted from a MS Word document and should work fine on any newer devices (Smartphones, Tablets, etc.)

COPYRIGHT POSITION STATEMENT AND DISCLAIMER

The Phoenix Journals are intended as a “real time” commentary on current events, how current events relate to past events and the relationships of both to the physical and spiritual destinies of mankind.

All of history, as we now know it, has been revised, rewritten, twisted and tweaked by selfishly motivated men to achieve and maintain control over other men. When one can understand that everything is comprised of “energy” and that even physical matter is “coalesced” energy, and that all energy emanates from God’s thought, one can accept the idea that the successful focusing of millions of minds on one expected happening will cause it to happen.

If the many prophecies made over thousands of years are accepted, these are the “end times” (specifically the year 2000, the second millennium, etc.). That would put us in the “sorting” period and only a few short years from the finish line. God has said that in the endtimes would come the WORD--to the four corners of the world--so that each could decide his/her own course toward, or away from, divinity--based upon TRUTH.

So, God sends His Hosts--Messengers--to present that TRUTH. This is the way in which He chooses to present it, through the Phoenix Journals. Thus, these journals are Truth, which cannot be copyrighted; they are compilations of information already available on Earth, researched and compiled by others (some, no doubt, for this purpose) which should not be copyrighted. Therefore, these journals are not copyrighted (except SIPAPU ODYSSEY which is “fiction”).

The first sixty or so journals were published by America West Publishing which elected to indicate that a copyright had been applied for on the theory that the ISBN number (so necessary for booksellers) was dependent upon the copyright. Commander Hatonn, the primary author and compiler, insisted that no copyrights be applied for and, to our knowledge, none were.

If the Truth is to reach the four corners of the world, it must be freely passed on. It is hoped that each reader will feel free to do that, keeping it in context, of course.

AND THEY CALLED HIS NAME IMMANUEL

I AM SANANDA

ISBN 1-56935-014-0

Third Edition Printed by

PHOENIX SOURCE PUBLISHERS, Inc.

P.O. Box 27353

Las Vegas, Nevada 89126

August 1993

www.phoenixsourcedistributors.com

BY MINE HAND I BLESS THESE WRITINGS AND UPON THE TRUTH I PLACE MINE SEAL.

THE NAME OF JUDAS ISCARIOTH SHALL HENCEFORTH BE GIVEN THE RADIANCE OF TRUTH.

JUDAS ISCARIOTH DID NOT BETRAY ME. JUDAS ISCARIOTH WAS MY MOST BELOVED FRIEND FOR ALL MINE LIFE JOURNEY.

This reproduction is from an actual photograph taken on June 1st, 1961 in Chichen Itza, Yucatan, by one of thirty archaeologist working in the area at the time. Sananda appeared in visible, tangible body and permitted His photograph to be taken.

TABLE OF CONTENTS

INTRODUCTION

CHAPTER 1

GENEALOGICAL TREE

PREGNANCY OF MARY

NAME SHALL BE JMMANUEL

HONOR ONLY GOD AND THE CREATION

BIRTH OF JMMANUEL

THREE WISE MEN

FLEEING FROM HEROD

CHAPTER 2

JOHN THE BAPTIST

BAPTISM OF JMMANUEL

FORTY DAYS WITH HIGHER BEINGS

THREE PORTALS

SACRED TEACHERS

THE WISDOM OF A CELESTIAL SON

HEED NOT FALSE TEACHINGS

CELESTIAL SONS TO REVEAL THEMSELVES

FIRST DISCIPLES

CHAPTER 3

THE SERMON ON THE MOUNT

BLESSED ARE---

JUSTICE, THE LAWS OF NATURE AND OF TRUTH

ADULTRY, COHABITATION AND MARRIAGE

FALSE SWEARING

“AN EYE FOR AN EYE’?”

PERFECTION OF SPIRIT

PRAYER

A PERFECT PRAYER

SPIRITUAL POVERTY

RULES TO LIVE BY

ASK, SEEK, AND THE GOLDEN RULE

BEWARE---

CHAPTER 4

MANY HEALINGS

MATTHEW’S CALL

ON FASTING

MORE HEALINGS

MORE LABORERS FOR THE HARVEST

CHAPTER 5

INSTRUCTIONS TO MINE TWELVE

THE CURSE OF ISRAEL

I CAME NOT TO BRING PEACE

CHAPTER 6

QUESTIONS FROM THE BAPTIST

PRAISED BE THE CREATION

MARRIAGE AND COHABITATION

DIVORCE

THE BASIS FOR THESE LAWS

CHAPTER 7

THE SABBATH

CHAPTER 8

JUDAS ISCARIOTH

CHAPTER 9

WHY PARABLES?

A PROPHET GETS NO RESPECT

IN 2000 YEARS, A NEW PROPHET

CHAPTER 10

HEROD AND THE BAPTIST

FIVE LOAVES AND THREE FISHES

WALKING ON THE WAVES

ABOVE ALL, THE CREATION

CHAPTER 11

LAWS OF THE CREATION? OR OF MAN?

DISCIPLES REPRIMANDED

SIGNS?

LEAVEN OF THE PHARISEES

PETER IN TROUBLE

WHAT WOULD A MAN PROFIT----

TO PERFECT THE SPIRIT

PERSECUTION OF PROPHETS

BECOME AS A CHILD

COUNSEL IN PRIVACY

PHARISEES AND DIVORCE

CHILDREN AND WISDOM

WHAT’S IN IT FOR US?

CHAPTER 12

FAITH HEALING AND TRUTH

BEWARE FALSE TEACHINGS

INTO JERUSALEM ON THE DONKEY

PURGING OF THE TEMPLE

BY WHOSE AUTHORITY?

THE PARABLE OF TWO SONS

THE PARABLE OF THE VINE-DRESSERS

PENALTY OF DISREGARDING THE LAWS OF GOD

GIVE UNTO CAESAR

A LESSON FOR THE SADDUCEES

GREATEST COMMANDMENT?

WHOSE SON AM I?

BEWARE OF SCRIBES AND PHARISEES

AN OATH IS OF NO SUBSTANCE

PROPHECIES OF THE END DAYS

CHAPTER 13

LAWS AND COMMANDMENTS

PROVERBS

SAUL CONFRONTED AND CONFUSED

JMMANUEL’S BETRAYER: JUDA IHARIOTH

ON SUICIDE

THE MEANING OF THE CRUCIFIXION

DISCIPLES MISUNDERSTAND TEACHINGS

CHAPTER 14

THE WOMAN WITH THE “PRECIOUS WATER”

“BLAME JUDAS” WAS THE PLAN

THE LAST SUPPER

IN THE GARDEN OF GETHSEMANE

THE KISS OF BETRAYAL

JMMANUEL SEIZED

BEFORE THE HIGH COUNCIL

PETER’S DENIAL

CHAPTER 15

THE SUICIDE OF JUDA IHARIOTH

THE POTTER’S FIELD

BROUGHT BEFORE PILOTE

BARABBAS RELEASED

PILOTE WASHES HIS HANDS

MOHAMMAD PROPHECIED

CHAPTER 16

GABRIEL TELLS OF THE CRUCIFIXION

CHAPTER 17

THREE DAYS LATER

DOUBTING THOMAS

TWO MORE APPEARANCES

THE LAST LESSON

MAN’S FINAL GOAL

TO SYRIA IN THE “THUNDERING LIGHT”

SAUL

TOWARD INDIA

CHAPTER 18

THE CREATION

ONENESS (NOT TWONESS OR THREENESS)

CULTS

NATURE=HARMONY MAN=DISHARMONY

THERE IS SOME HOPE

CHAPTER 19

JUDAS IN CONCLUSION

GOD’S PROMISE OF TRUTH IN THE LAST DAYS

THOSE LAST YEARS IN INDIA

PREPARING NOW FOR HIS RETURN

JOY, GRATITUDE, HONOR AND RESPECT

SANANDA IN CONCLUSION

EPILOG

MORE ON THE CREATION

SORTING

ALL IS BUT ONE

INTRODUCTION

REC #1 ESU JESUS SANANDA

SUN., AUG. 6, 1989 9:00 A.M. YEAR 2, DAY 355

I am here, Dharma, in the Light of Aton. I am Sananda to be referred to in these upcoming writings as Immanuel.

To have this information makes it most critical that care be taken for the scribe will be in utmost jeopardy of life itself. My utmost appreciation and respect goes to the pioneers who dared put these truths to paper and have since been either assassinated (murdered) or terribly persecuted.

The information will follow the scrolls of recordmaking by mine beloved friend, Judas Iscarioth, who was always faithful and true and scribed those things brought forth in his attention and by historical data presented by spirit forms, PETALE and ARAHAT ATHERSATA unto one on your place to remain nameless on this particular date of writing, for the protection of him and his family. The receiver of the scrolls has long since been murdered along with his entire family. This will now be put to paper in thy language so that when the time is appropriate, ye shall already have it into print. We will bring unto you proof and then man will need of this information immediately.

Great gratitude goes forth unto those blessed ones of Pleiades who faithfully gave unto Earth friend, the explanations, translations and protection of the scrolls themselves. I give open dedication to SFATH, ASKET, SEMJASE, and PTAAH and their crews, who risked thy atmosphere and hostilities for lo, these years to bring truth forth unto ye awakening ones of Earth. When protection is assured, I shall dedicate a section in the Book of Life unto the one on your place who "dared". So be it. I further give unlimited praise and gratitude to this little scribe, who dares to speak truth within the viper pit.

Many of mine words will be familiar to the original publisher of these Truths but he will forgive my own interpretations for these Truths cannot be kept hidden within archives for the time is at hand in which only "Truth" shall allow of Earth Man to endure and ultimately survive.

Many of the writings will have already been presented to mine small circle of friends in and through brethren in Tejas Shape', in that they have been incorporated into lessons by mineself that they might begin to understand the magnitude of the truth as it disputes that which is printed so unrestrained about thy planet.

When I make comment about "white races" I take no exception to "color" as such that you recognize. It is a definition of which you of Earth can relate in description. Ye of Earth will grow above thy bigotry or ye shall not function within the outer universe.

Within the orderly functioning of the Cosmos there is naught allowed for bigotry. Ye are of different colors simply because ye are experiencing in different color format; no more and no less.

Firstly, I will give you some historical data regarding this information and some more current attitudes. Leaders, especially the so called "church" "cults" will be troubled, however, ye cannot decipher thy Holy Books because they are unreasonable and filled with misinformation. What I shall bring unto thee is not only "truth", it is most sensible. You ones will stop placing limits upon God, or ye shall perish in thy ignorance and foolishness. There is no worse self penalty than that of leading thy brother into foolishness which costs him his life.

The document to follow is translated from scrolls which were brought forth in thy year nineteen hundred plus sixty three by a Catholic priest of Greek heritage. The writings were recorded, mostly at my side. The scrolls were preserved as well as was possible at that time and hidden beneath flat stones within the tomb in which I was placed. The priest will remain without name in protection of any heirs remaining from his household lineage. These daring few are not of thy United States of America and families are even more in jeopardy in the part of the world in which they resided or now reside. He requested security and secrecy at the time of bringing them forth and we shall continue to honor that request until such time all is in safety.

Judas Iscarioth was a beloved disciple of myself. He has been falsely deprecated as the betrayer of myself for lo, these two thousand years, although this precious one was not connected in any way with the betrayal. The heinous deed of betrayal was actually executed by one of the house of IHARIOTH---JUDA.

The still reigning orthodox and conservative clergy and their misled followers may well try to deny, destroy, and accuse as untrue, the text which will be presented, with all possible means, just as they have with many other documents which testified to the actual truth (reference to the books of HENOCH and JEZIHRA, etc). Never heard of them? Of course ye have not--but if ye dig ye shall find of them, for they have been purposely preserved in duplication for the originals have been destroyed that you never hear of them. These aforementioned books were originally placed within the covers of the Holy Bible of which ye dally, then removed intentionally for they were "too truthful". This was done intentionally to preserve the threatened, misleading, false teachings as presented by Earth doctrine hierarchy. Every effort will be put forth to pull this document from publication and circulation--news flash:::: IT WILL NOT WORK THIS TIME.

Pressure has been placed upon the first editor of the text from many facets, and he has been persecuted and fears assassination fulfillment as three major attempts at such in the year, 1975, were almost successful. This, even with witnesses present.

Steps are long underway by police, authorities, prosecutors, judges and courts, as well as a media defamation of character on a wide scale basis, to destroy this material. Of course it cannot succeed in nor harm the truth of the text in one iota. The cunning agents charged with this assignment shall most certainly proceed with utmost caution and skill, and with much intrigue in order that the text will be denounced, regarded as a lie and destroyed, as was also the case after the publication of other texts: THE ORIGINAL, HOWEVER, WERE, AND ARE, INCLUDED IN THE VATICAN'S LIBRARY IN ROME. SO BE IT.

***YE HAVE JUST HAD THE SHROUD OF TURIN REJECTED AS UNTRUTH---AH, SO? IT WAS IN THE SAME TOMB WITHIN WHICH THE SCROLLS HEREIN WRITTEN WERE ALSO PRESERVED AND PRESENTED! AT ONE AND THE SAME TIME! ***

NOW, HOW DO YE THINK THOSE THINGS GOT THERE IN THE FIRST PLACE AND FOUND AFTER ALMOST 2,000 YEARS? BECAUSE YE ARE MOVING INTO THE FINAL STAGES OF THY REVELATIONS' PROPHECIES! THE WORLD WILL COME INTO TRUTH, FRIENDS, THE WORLD WILL COME INTO TRUTH.

Fanatics of religious cults and other misled individuals shall cry "murder" and use all means at their disposal to fight the existence of the texts, and against the ones who bring this information forth. But as ye know, it has been thus all along, without hesitation to murder or defame any in protection of self lies and control of other humans. It has ever been this way on thy placement. What of the "Christian" "Inquisition" (this, ordered by the Holy Vatican Chair) in order to realize how, for instance, the "Holy Office" or "the Holy Chair in Rome", and the Pope proceeds in order to build up the false cult religion "Christendom", or to save it. By order of the "Holy Chair", in Europe the recorded murders ordered by the "Holy Chair" totalled over nine million during the time of the "Inquisition" alone. The unrecorded number of murders (by thy own Earth records in historical libraries) is speculated to be another nine million. Would you guess that perhaps the greatest "antiChrist" on thy placement might be the "Christians"? The German holocaust pales by comparison, does it not? Is it any wonder that the records which would be placed within thy Holy Books would be most carefully translated into lies in support of the ones in power? Ones of mine beloved friends and followers have been thusly recorded incorrectly and their own truth butchered and stolen--they have come back, brethren, to set it to rights. So be it Peter, Socrates, Ahknaton, Mr. Bacon! So be it! This time, Oberli, ye shall pull it off!!, blessed scribe in Galilee and long before! Ye shall each be shown thy placement for I honor thee ones but time does not permit at this sitting.

This translation proves without any doubt that the false teachings of the doctrine cult religions are completely without truth and that they are the irresponsible machinations of creatures without scruples who were partially hired by the "Holy Chair", or perhaps were IGNORANT and as the religious groupings broke away because of the false teachings and persecution, had no truth upon which to base the new. I am not going to dwell in what would be called the "Old Testament" at this scribing in any great detail for thy truth of "more recent history" is that which affects you most critically at this cycle of transition and revelation. We shall get into THE CREATION and things of that nature at another writing.

In mine name, these ones were, throughout thousands of years, without thought or scruples, and shed human blood through murdering people in the counted millions. IS THIS JUSTICE FROM A JUST GOD? WE SHALL SEE.

Worse, however, the successors of these murderous and unscrupulous creatures created throughout the centuries and millennia a mighty power of cult religion which is able to rule the entire world. In the course of past millennia, the cult religions brutally fought their way up through bloody and bestial murders to the most influential powers of the earth to which even the brutal and dictatorial governments bow--EVEN THY LEADERS WHO ARE NOT OF THE FAITH! THEY ARE EVEN ASKED TO INTERCEDE IN BEHALF OF ONES--TO THE LEADERS WHO DISCLAIM CHRISTIANITY---DOES THIS NOT TELL THEE TRUTH?

This is the most putrid cover of the most influential power in the name of a false and deceptive LOVE which, literally speaking, walks over dead bodies without thought or compunction, devoid of conscience.

Backed by the false teaching and altered concepts of the "NEW TESTAMENT", the Christian cult religion maneuvered itself into the politics of all countries. It does not even shy away from entering the most intimate family life of people--even intruding into the bed of the married couple in order to attack the last and most private secret of man, and pull it down in the cult religions' filthiness of the so-called "church", and thus destroy any and everything of human, personal value.

Finally the time is at hand, brethren, that these squalid operations may be terminated when man is reasonable enough, awakens his senses, reforms his thinking, and dedicates himself to the real teachings I brought forth to a most sickened world even two thousand years ago. Though all those people who stick obstinately to the deceptive insanity of cult religions and are therefore no longer able to think normally, with any sense of reason, and defy doing so and protest against it, their battle of madness will be in vain, for truth will be stronger than all cult religious insanity and any prurient lie, even if the lie has been around up to now, for millennia. This lie will now be uncovered and destroyed even if the lie and all its adherents and champions protest against it with all their might and resources. Truth will finally triumph even if the victory is won at a very high price as it is written in the text, which says that the truth will call forth a worldwide catastrophe. But, the truth is needed and can therefore no longer be kept quiet. A catastrophe will be understandable if one considers that the cult religions have become exceedingly powerful, by which power they have so far been able to suppress all truths directed against them through all kinds of murderous and nasty means and shall try this again now; and again they will not refrain from murder as this was consistently the case in the past. For this reason, the scribes of these texts will most likely be persecuted, possibly murdered (as already attempted and as with this one, successfully so--remember, however, ye now work for or against God and this one has been in resuscitation on three occasions). The evil forces are now working directly against ME and I SHALL PREVAIL FOR I AM ONE WITH GOD AND I COME FORTH TO RECLAIM THAT WHICH IS THE FATHER'S. I HEREBY AGAIN, PLACE THE OPPOSING FORCES ON NOTICE! I AM RETURNED IN MINE FULL INHERITANCE AND YE SHALL NOT PREVAIL, MINE PEOPLE SHALL BE SET INTO FREEDOM AND YE OF SATAN AND PERSECUTERS SHALL BE CAST DOWN INTO THE INFINITE VOID. SO BE IT FOR I HAVE SPOKEN IT THUSLY AND SO IT IS WRITTEN; SO SHALL IT COME TO PASS IN THIS, THY GENERATION IN THY COUNTING OF TIME--NEAR.

FROM ALL THIS THE EARTHMAN WILL FINALLY SEE WHAT TRUTH IS AND RECOGNIZE THE LIE PERPETRATED AGAINST HIS VERY SOUL LIFE. IT IS ONLY THROUGH THE TRUTH THAT MANKIND CAN ASSERT HIS FORCE AND POWER OVER MAN ENSLAVING HIM IN EVERY RESPECT.

LET IT BE NOTED HERE, FOR THOSE OF YOU WHO THINK YE ARE SAFE AND WILL "SORT OF" NOTE THIS AND LET DHARMA, OR SISTER, OR LITTLE CROW, OR B.M. OR K. COPELAND OR ANY OTHER TAKE THE LOAD: FORGET IT, BROTHERS, FOR THIS WAS YOUR COMMITMENT AND I WOULD NOT LIKE TO STAND AT THY JUDGMENT (WHICH I MOST SURELY SHALL), HAVING GIVEN THESE SCRIBES INTO THY ADVERSARY'S CLUTCHES. THIS IS "WHY" THERE ARE NO GRAY AREAS. YE ARE EITHER WITH ME OR AGAINST ME. IF YOU ARE "SORT OF" THEN YE ARE A DEADLY TOOL FOR THE USE OF THE DARK FORCES.

I hope I have made it very clear that casual believers and adherents of the real teaching of MYSELF, JMMANUEL (ESU, JESUS CHRISTOS, ISA, IISA, EISA,--IMMANUEL, SANANDA, ET CETERA, ET CETERA) are threatened also.

However, these ones who scribe are placed in double jeopardy and endangered from two factors. These ones are also direct contacts between the Earth and extraterrestrial forms of knowledge, and very highly developed forms of spirit of higher levels who transmit to them unadulterated, directly, mouth to ear, and in total truth. THE LIES WILL BE UNCOVERED AND BROUGHT INTO LIGHT THAT THE MASSES CAN WITNESS UNTO TRUTH; FOR PROOF SHALL ACCOMPANY THE MESSAGES AND THIS WILL BEGIN IN FULL MEASURE IN THY VERY SHORT FUTURE, IN THY CLOCK SEGMENTS.

I will hereby give unlabeled deference and homage unto the one who first brought forth the original translation (Old Aramaic scripting) and severed his relationship with the cult church. HE STRUGGLED TO LIVE UNRECOGNIZED WITH HIS FAMILY. HE, BEING AWARE OF THE ENORMOUS POWER OF THE CULT RELIGIONS, REQUESTED HIS NAME BE WITHHELD FROM THE PUBLIC AS WELL AS FROM THE SCRIPTS THEMSELVES THAT HE MIGHT PROTECT HIS FAMILY MEMBERS. HE RIGHTFULLY FEARED FOR HIS LIFE AND THAT OF HIS DEAR FAMILY. WHO MEANWHILE ALL BECAME VICTIMS OF THE RELIGIOUS PERSECUTORS AND WERE ASSASSINATED, TO THE LAST MEMBER WHICH COULD BE LOCATED. SO BE IT: HEED WELL THESE WORDS. THESE PUBLICATIONS WILL NOT COME FORTH FROM THIS LOCATION BUT WILL BE PUT TO BOOK FORMAT ELSEWHERE, THAT THE SCRIBE BE PROTECTED.

In thy year, 1963, the original translator of the original scrolls of the forthcoming text, was taken to MINE actual tomb where he was shown and given confirmation and items of proof.

Portions of the scrolls were illegible or disintegrated; also several pages were missing. Nevertheless, the portion that is still evident and in existence is a stirring testimony to the fact that truth is not that which ye have been fed, but in fact, the most massive web of lies ever imagined has been cast upon you ones.

It is rare indeed, that individuals succeed in bringing public themes and truths which clarify original meanings, or even barely elucidate same, when great political, religious cults or military issues are under discussion. Previous experience on your place, proves that generally those people are persecuted, tortured, and murdered because in each case enemy forces appear and are given the assignment to not only represent the truthfulness of a statement but with any means possible or available, make themselves a mockery of the truth that it be discounted. REMEMBER: SATAN MOST OFTEN COMES IN THE SHEEP'S CLOTH TO KILL THE LAMBS AND HE ALSO COMES FORTH PROCLAIMING HIMSELF "THE PRINCE OF LIGHT". FALSE PROPHETS? OH YE BLIND LAMBS AWAITING THY SLAUGHTER, I BEG AND PETITION THAT YE OPEN OF THINE EYES AND EARS THAT YE SEE AND HEAR.

I shall not mince of mine words with thee for ye are in most critical and serious times and circumstance. Thy planet is ready to blow apart in the hands of the evil ones. Can ye not see of it falling all about thee?

Man takes the discounting even farther in every case to date; the texts are banned, taken out of circulation with the help of pastors, the police, authorities, courts and those in power. The writers are usually incarcerated on any false accusation remotely conjured forth and assassinations are often carried out in the very presence of the prison officials.

Further, texts of Truth are "safeguarded" in hidden archives or blatantly destroyed to further withhold from the people of the Earth the truthful reality, and to continue to let them suffer the consequence of their erroneous thinking and their false teaching, and to let them starve and decay in misery, because only in this manner can man be exploited to the last drop of his blood, most especially by governments and cult religions.

IT SHALL NOT BE THUS AGAIN. THE TIME OF TRUTH UPON EARTH HAS ARRIVED. YE ONES SHALL BE IN THE CHOOSING OF THY TRUTH FOR THE ENDING OF A CYCLE AND A FORTHCOMING TRANSITION IS AT HAND. THE FULFILLING OF THE PROPHECIES ARE ALL BUT TO THE FINAL CHAPTER. YE ONES ARE IN THY FINAL DAYS! SO BE IT AND I PLACE MINE SEAL OF TRUTH UPON THESE WORDS. I AM ONE WITH GOD; I AM THE CHRIST WHO IS RETURNED UNTO YOU ONES TO RECLAIM MINE PEOPLE AND MINE FATHER’S KINGDOM. I HAVE PREPARED A PLACE FOR YOU AND THE PLAN OF THE TRANSITION IS LAID IN PERFECTION. I PLEAD WITH YOU TO HEAR MINE CALL.

I AM THAT I AM, I AM ESU JESUS SANANDA

I AM THE LORD THY GOD, MANIFEST AND INCARNATE

DO YE KNOW WHO YE MIGHT BE?

ONE WITH GOD AND THE CREATION, I AM AND YE CAN BE AS I AM!

*******************

Go forth for a respite, Dharma. Ye do not stand alone for I stand afore thee and that is a surety that I stand between thee and any enemy who will come unto thy spaces. Blessing upon thee and thy brethren who share of thy task and commitment for great will be their glory and reward in these coming days of fulfillment. Ye shall be given to be the lighthouse and wayshower to a failing, sickened people. Yours is to be reflected in abundance and integrity even in thy physical perception on this place in thy time.

Go in peace, child, for we will begin the penning shortly. This is but mine introduction.

CHAPTER 1

REC #2 ESU JESUS SANANDA

SUN., AUG. 6, 1989 2:00 P.M. YEAR 2, DAY 355

I am present, Dharma, that we might press on. I will allow mine brother, Judas Ischarioth, to be the speaker. You are not yet familiar with his person so I shall stand in at all times, chela, that you have the knowledge of mine presence. At the time of the scrolls I was not honored with mine name of fulfillment, Sananda. That was most recently bestowed upon mine humble self by our Father Creator.

There is no way that ye of Earth in thy early understanding can fathom the massive concept of experience being illusion and ALL being ONE and that ONE being ALL. We will, at this time, deal with the same basic story handed forth upon you ones from that time of the Christ experience upon your place as the one, erroneously labeled JESUS. It is quite alright for the beginning of truth but ye must know that mine name was JMMANUEL (pronounced as an "I" as in IMMANUEL) You must also know that my spirit form came from the cosmos and I was but "birthed" in your human array.

As Judas took great pains to list the "begats" and "begots" that you of the testors and doubters could research it yourself, they shall be included. There is no further intrinsic value therein.

I shall stand aside and allow mine brother to tell the story as in his experience. I shall, from time to time, comment and enlarge upon subject matter and/or comment at the conclusion of his portion that ye be brought to conclusion of the particular lifestream of myself, so much falsely denigrated. I place mine seal on these portions, Dharma, that ye can write in truth and peace for as ye ones are in the reading, then shall ye understand. Ye will make no attempt to interpret, change wordings nor attempt to "understand" statements. Yours is to put to paper. Actually, ye shall not be asked to put much, in quantity, to paper that has not already been scribed at some other place or time, that ye be not jeopardized directly. As the truth comes forth from several places, ye shall be insured protection.

I ask, herein, that Oberli and Ranos make duplicate "discs" and send backup copies unto Sister T. At some point in thy near future, please make sure she has backup copies of all that they will be in safekeeping in multiple places and give no merit to the striking down of Dharma.

*************************

GENEALOGICAL TREE

This is the book and secret records of Jmmanuel which means "God with us", "God among us", who is a son of Joseph, of Jakob, the distant descendant of David, who was a descendant of Abram, whose lineage goes back to Adam, the father of man of the Earth, who was begot by Semjasa, the leader of the Sons of Heaven who were the guardian angels of God, the great ruler of those who traveled from afar.

Semjasa, the heavenly son and guardian angel of God, the great ruler of those who traveled from far away through the space of the universe, begot with an earth wife, Adam, the father of the white human race.

Adam took an Earth wife and begot Seth. Seth begot Enos. Enos begot Akibeel. Akibeel begot Aruseak. Aruseak begot Kenan. Kenan begot Mahalaleel. Mahalaleel begot Urakibarameel. Urakibarameel begot Jared. Jared begot Henoch. Henoch begot Methusalah. Methusalah begot Lamech. Lamech begot Tamiel. Tamiel begot Danel. Danel begot Asael. Asael begot Samsaveel. Samsaveel begot Jomjael. Jomjael begot Turel. Turel begot Hamech. Hemech begot Noah. Noah begot Sem. Sem begot Arpachsad. Arpachsad begot Batrael. Batrael begot Ramuel. Ramuel begot Askeel. Askeel begot Armers. Armers begot Salah. Salah begot Eber. Eber begot Peleg. Peleg begot Regu. Regu begot Serug. Serug begot Aruseal. Aruseal begot Nahor. Nahor begot Thara. Thara begot Abram. Abram begot Jsaak. Jsaak begot Juda. Juda begot Anani. Anani begot Ertael. Ertael begot Perez. Perez begot Hezron. Hezron begot Ram. Ram begot Aminadab. Aminadab begot Savebe. Savehe begot Nahesson. Nahesson begot Sahna. Sahna begot Boas. Boas begot Obed. Obed begot Jesse. Jesse begot David. David begot Salomo. Salomo begot Asa. Asa begot Gadaeel. Gadaeel begot Josaphat. Josaphat begot Jara. Jara begot Armeneel. Armeneel begot Usia. Usia begot Jothan. Jothan begot Gadreel. Gadreel begot Ahas. Ahas begot Itiskia. Itiskia begot Manasse. Manasse begot Amon. Amon begot Josia. Josia begot Jajachin. Jojachin begot Sealthiel. Sealthiel begot Jegun. Jegun begot Serubabel. Serubabel begot Abiud. Abiud begot Eliakim. Eliakim begot Asor. Asor begot Zadok. Zadok begot Achim. Achim begot Eliud. Eliud begot Eleasar. Eleasar begot Matthan. Matthen begot Jakob. Jakob begot Joseph.

PREGNANCY OF MARY

Joseph became the spouse of Mary, the mother of Jmmanuel, who became pregnant by one who was a distant descendant of the Son of Heaven, Rasiel, who was the guardian angel of the secret.

When Joseph was in betrothal to Mary to be publicly married, he was informed of the secret insemination of Mary through a descendant of the Sons of Heaven, from the lineage of Rasiel, he was filled with wrath. He denied her and yet, having been close unto her, and most respectful of her purity from matings was given to confusion and bewilderment. He made arrangements to take leave of her and denounced any responsibility unto her and further, refused to marry her in public before the peoples of the community---which was the way marriage was ordained and sanctioned in those days.

While Joseph was thus thinking in this manner, behold, a guardian angel of the Sons of Heaven, Gabriel, who had brought the seed unto Mary, appeared before him and said, "Joseph, Mary is betrothed to you and you are her spouse, do not leave of her, for the fruit of her womb is chosen for a great and wondrous purpose. Marry her before the people, so that you may be man and wife before the people. If ye choose to renounce her and deny of thy responsibility, thy name shall be stricken from the Book of Life and ye shall be as never having been."

The impregnation of Mary occurred some eleven thousand Earth years after the creation of Adam through the Son of Heaven, Semjasa, so that the word would be fulfilled which God, the ruler of those that traveled from afar, had said through the prophet Jesaja who spoke as follows:

"Behold, an innocent child will be impregnated by a Son of Heaven before she is married to a man before the people.

NAME SHALL BE JMMANUEL

"They will name the fruit of her womb, Jmmanuel (Jmmanuel/Immanuel), which interpreted means: "The God with Us" as a symbol and to give honor unto God through whose strength and providential care the Earth was made to bear intelligent human life, through the women of the earth pairing with the Sons of Heaven, those that traveled from afar and bearing great wisdom and perfection from the universe.

"Behold, God and his followers from afar came from the depths of the universe saving themselves from a strong bondage, creating a new race and home with the early women of this Earth for they were in form much like the beauteous creation of Earth and transported great truth and knowledge bonded with unsurpassed wisdom. However, upon birthing into the density of the Earth plane, the shroud of forgetfulness would be destined to fall upon the human form.

HONOR ONLY GOD AND THE CREATION

"Honor, by the man of earth, is due unto God, for behold, He is the true originator of the white (lighted) generations of people on earth and to Him honor should be given.

"There is nothing in equal form besides Him, for this human race created by Him, therefore, man shall have no other Gods besides Him who created other human races in other parts of Earth.

"Besides God, there is nothing in equal form worthy of adoration. Only the omnipotence of Creation reigns over Him and His celestial sons: The Creation itself which is to be adored.

"Behold thus: God reigns over the earth, the Lord of the Celestial Sons and men of this lighted race. This particular grouping would be pale of countenance, bearing the predominant characteristics of the universal beings which came unto these particular peoples.

"God is the giver of the law of this human race, and therefore, His wishes shall be obeyed by all men and women. God the Lord is generous in His love, but also, terrible in his anger when His laws are disobeyed.

"Thus, Mary's pregnancy is the law of God, so you Joseph, are to be her spouse in matrimony for it is so ordained." And thus did the Angel Gabriel, speak unto Joseph.

BIRTH OF JMMANUEL

Joseph was very Godfearing, so that when he heard this presented to him from the brilliance of the angel Gabriel, he remembered the laws of God. He brought Mary unto him and married her before the people in the acceptable manner of marriage.

It came to be at that same time, Emperor Augustus decreed that a census should be taken of all the world. This was the first census of this kind and occurred at the time that Cyrenius was Governor of Syria. It was decreed that each and everyone would go to his particular town in order to be counted.

Joseph was of Galilee of the city of Nazareth, therefore, he went together with his wife, Mary, into the Jewish land, to the city of David, which is called Bethlehem, because he was of the house and lineage of David, in order to be counted with his wife Mary, who was pregnant and very near her time of delivery. The journey was most difficult for Mary was in her late days of pregnancy and the riding on the beast of burden was most painful and tiring. Therefore, most of the journey was afoot on the dusty, footworn pathway. Mary had begun her birthing constrictions by the time they reached the village.

There was little time to seek shelter and efforts at finding quarters were fruitless. They were finally granted permission to rest in a stable where the silage and straw was stored and the animals tended, for Mary could go no farther. Therefore, Mary bore her first wondrous babe on a mat of straw, wrapped him in a receiving cloth she had brought in the event the babe would be brought forth before their return journey, and put him into the cradle of a manger near the cattle, that he be warmed by their bodies while she could rest and recover her strength. For she was most weary and the babe would need be suckled and nurtured with no place for preparation nor cleansing. Joseph continued to seek housing within the places of travelers but all the inns were filled.

Ones of the mothers of the village brought care and nourishment unto the new mother and showed her how to tend of the infant for Mary was young and had no knowledge. The kind people brought what they could for comfort unto the parents and child and took them into their hearts and gave what they had of meager rations in sharing unto the gentle family.

THREE WISE MEN

As Jmmanuel was born in the stable at Bethlehem, in the land of the Jews, at the time of Herodes Antipas Tetrarch of Galilee and Perea, and while Mary lay in recovery of the birthing in the days that followed, behold, there came wise men from the Orient to Jerusalem and spoke:

"Where is the newborn king of wisdom, of the Jews? We have seen in the heavens a strong light, and from the light there was a voice which called unto us--each in our separate place, saying:

'Follow the trail of the light, for the king of wisdom, of the Jews, is born and will bring great wisdom unto you.'

"Therefore, we have come a great distance, traveling day and night, that we might adore this new child of wisdom which comes as a promise of hope unto us. For we have come as we were instructed from the Heavens and God provided us with a great orb of light with a great tail of light that came upon the Earth in front of our path that we could find our way. Therefore, we know this is the child which has been promised unto us for the Celestial Sons of Heaven has told us thus. This is surely a Son of the Celestial Sons of God for none other could it be.

"He shall have the wisdom of God and shall be a Son of the Celestial Son, Gabriel. His wisdom shall be boundless and his power will rule the spirit of men so that they may learn and serve The Creation."

When Herod Antipas heard this, he was frightened, and with him all of Jerusalem, for they were afraid that the new born child might hold and then exercise cruel power. Therefore Herod Antipas called together all the high priests and scribes among the people and demanded to know of them where this Jmmanuel was to be born.

They responded to him, saying; "In Bethlehem, in the Jewish land; for thus it is written by the prophet Micah, 'And you in the Jewish land, Bethlehem, are by no means the least amongst the towns in Judea, for out of you shall come the King of Wisdom who shall bring great knowledge to the people of Israel, so that they may learn about and serve The Creation.'"

Thereupon, Herod Antipas called the wise men secretly, and diligently inquired of them, when the strong light with the long tail had appeared in the sky. Then he sent them out to Bethlehem saying, "Go and search diligently for the young child, and then you find him, let me be informed that I can come and also revere him."

When they had heard Herod Antipas, they set out. And behold, the light with the tail of light, which they had also seen in the Orient, went ahead of them, and there was singing until the light came and stood directly above the stable in which the young child was birthed in Bethlehem. And when they saw this they were extremely filled with joy.

They went into the stable and found the child with his mother, Mary, and Joseph the father. They fell down and worshipped him and also delivered treasures which they had brought with them, of incense, myrrh and gold.

At this time there again sounded the voice from the light above saying that they should not return to Herod Antipas because he planned evil for the child. So they returned to their country by another route.

FLEEING FROM HEROD

When the wise men had departed, behold, the Celestial Son, Gabriel, appeared to Joseph, saying: "Rise and take the young child and his mother, Mary, with you and flee to Egypt, and stay there until I shall tell you, for Herod Antipas is planning to seek out the young child to kill him. He fears that the young child might wield terrible power and sorcery. While you are in Egypt, I will send my messenger to Herod Antipas to inform him of the truth."

Joseph rose and took the young child and his mother, at night, and they escaped under the guidance of the Celestial Son, Gabriel, towards the descending light which fled along with them into Egypt.

They found safety and shelter and remained there until Herod Antipas had been given information which changed his heart and his fear was abated. As it came to pass Herod Antipas saw that he had nothing to fear from the young boy, and that he was only "said" to be endowed with great wisdom and knowledge. He ceased to feel threatened in his realm, and he said to the messenger of the Celestial Son, Gabriel that Mary, Joseph and Jmmanuel would no longer be pursued nor would they be in further danger.

At this change of events, Gabriel came again to Joseph, saying, "Arise and take the young child and his mother, Mary, and move to the land of Israel; all those who wanted to harm the child will now leave the babe unharmed."

Joseph rose and took the child and his wife, Mary, and returned to the light that had again appeared and which then led them into Israel. The Celestial Son, Gabriel, brought them back into Galilee, where they lived in the city named Nazareth, so that what had been said by the prophet would be fulfilled, "THE NAZARENE SHALL BE CALLED JMMANUEL."

*******************

Dharma, it has been a long day so let us leave this until the morrow. We shall take it bit by bit that ye not become overladen. Go to thy place of quiet rest for I am with you in love and peace. So be it that mine seal is placed upon these writings.

BLESSINGS UNTO YE ONES,

I AM SANANDA JMMANUEL

CHAPTER 2

REC #1 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

MON., AUG. 7, 1989 7:00 A.M. YEAR 2, DAY 356

I am present, Dharma, let us continue with our writings. I will relinquish to Judas Iscarioth that ye might have translation of the words of the scrolls. You ones must recall that in any given experience, the circumstance existing at the time is of utmost importance to keep in thy minds. It is easy to look back and see how it could have, or would have, been different. It is the story told and happening at the time that is important in this circumstance for such erroneous tales have been told and exaggerated through time passage. Think----if your newspapers can mix up two names in an "interview" on thy front page---what of two thousand years ago as word went by camel caravan by gossip! We come now to set the record to right; too much damage has been done unto ones in mine name and it shall stop for you ones are being destroyed by evil. Thy own media presentations are completely filled with the stories and ye only get perhaps one one thousandth of any "news" about thy globe. Further, that comes from preselected stories, or versions thereof, cleared by a central news service. Do ye actually think that it would be headline news were I to walk with Sister Eleanor every thirty minutes--in full embodiment? Of course not, so come out of thy fantasy world of "silly" dreams and let us get on with truth.

Let us put the basically incorrect myths to rest with the truth in brief format that you are prepared to enjoy and learn from thy brothers of the cosmos who will come forth soon to assist you who have petitioned unto me and our Father for assistance. Ye of Earth have asked in prayerful searching, for help in thy time of violence and moral decay; ye shall have it. How did you perceive it would come? Really think about it--how did you think it would come forth? Ye no longer have the ability nor the facilities upon Earth to reverse of it, so, how did you believe it would come to you? So be it.

I stand aside to monitor, Dharma, that you and Judas might script. Blessings upon the word.

*****************

JOHN THE BAPTIST

Let us speak firstly, of the one in thy Book referred to as John the Baptist. None knew then, nor now, from whence came the one, John the Baptist, for he was brought there to prepare the way for the young Jmmanuel who would achieve his Mastery. The whole land was laid throughout with evil persecution. Beloved friends who read of the words this day of your year 1989 can have no conception. Ye look upon thy picture Christmas cards and see whatever ye wish to see ---- it was a sordid and cruel time in the world at the coming of the Christos Master. Ye can find of "good" in little pockets of existence in any time format in history. Ah, but back to the scrolls:

The next few years of young Jmmanuel were spent in and about Nazareth while he grew in his physical way, with his family which also grew in number during those years. I will effort at keeping to the facts in point of discussion, however, so will not, at this time, enlarge upon other than effect of circumstances which related directly to Jmmanuel in a major magnitude that differs to great degree from what ye have been told.

At that time there came one, John the Baptist, who went about the country teaching and preaching. He preached mostly in gatherings along the banks of the Jordan River, at the edge of the desert. No one knew from where he had come nor when he had arrived. He did, however, begin to draw rather large crowds for he preached the "baptism" according to the old laws of God, in the way according to which the path to knowledge was to be prepared, and he preached that the laws had to be followed because He (God) was the only ruler for the human race, but, that above God was The Creation, Creator of the worlds, the universes and all things alive. He also preached that all things are alive.

He told that The Creation is without gender, neither male nor female, was THE Secret of all secrets, death and life, the Light and Darkness, Being and Non-Existence, and that God the Lord, the ruler of his human race and those who traveled from afar, the Celestial Sons, hold The Creation in most high esteem, above all other or all else.

All over Judea, and the people of Jerusalem went to John acknowledging the ancient laws of God, and allowed themselves to be baptized by him in the river Jordan. John told them it was not the ritual itself that made any difference but only that it represented cleansing and acceptance. It washed the darkened energies from the auric field around the body that the positive energy field of light could establish itself. (Water changes electrical patterns, brethren----ye must keep this uppermost in thy scientific activities.)

John came forth as a most simple being who wore a simple robe of woven camel hair and clutched it with a belt of camel leather about his loins. His food was also simple for he ate little other than wild honey and locusts. He explained to the people that as the locust did feed on the grain crops, the substance taken within the locust was converted to a most worthy food supply. He showed them that the locust did not need represent a destructive pest but rather a food supply of great value which converted a simple food stuff into a body sustaining "whole" food. He further told them that the honey gathered from the wild bees gave energy upon which the body could instantly draw strength and as the wild bees gathered the dust from the wild plants they brought forth a variety of worthy food supply into the honey. Further, the unused dust brought forth into the hive was also a most wondrous food supplement. As always is the case in history, man takes that which pleases him and discards that which he despises. Were man to come to balance and partake of the "pests" which abound, ye would not be plagued by famine and starvation--ponder it, brethren

As John anointed by immersion in the river many of the people, there also came many Pharisees and Sadducees to him, taunting and ridiculing him with malicious shoutings and speeches, but John spoke, "You breed of vipers, who told you that you could escape from the future wrath, once your false teaching is recognized? Watch and bring forth fruit of repentance and teach the truth. Turn from the evil of your own false teaching done with arrogance and from the motives of power and profit. Do not think that you will say amongst each other, 'We have Abram as a father.' I tell you, with His knowledge and power, God is able to turn these stones into children because He knows the secret of The Creation.

"The axe has already been laid at the root of the trees. Therefore, the tree which bringeth forth bad fruit will be hewn down and thrown into the fire.

"YOU BREED OF VIPERS, IN TWO THOUSAND YEARS, YOU AND YOUR DESCENDANTS WHO TEACH FALSELY, SERVING YOUR OWN PRIDE FROM THE MOTIVES OF POWER AND PROFIT, SHALL BE PUNISHED AND DESTROYED BECAUSE OF YOUR LIES.

"When the human race begins to know and separates the wheat from the chaff, when your false teachings are laughed at, and the human race finds the truth, when the human race builds singing lights and fire machines which fly in thy skies and beyond, and within which the human can ride forth into space and beyond, as is done by God and His following, the Celestial Sons, who teach us wisdom and the knowledge of The Creation, who urge us to obey the law of nature and live in accordance and in balance with it, then shall ye reap the rewards and harvest of thine lies and evil works ye have thrust upon these beloved peoples.

"Get away from this place, ye faithless breed of vipers, get away from this place, for ye are impure and cursed in your false teachings. Get away from this place, for I can, by my own accord baptize you to repentance with only water. BUT HE WHO COMES AFTER ME IS STRONGER THAN I, AND I AM NOT WORTHY TO TAKE OFF HIS SHOES, HE WILL BAPTIZE YOU WITH THE KNOWLEDGE OF THE SPIRIT AND WITH THE FIRE OF TRUTH. HE WILL COME FORTH WITH HIS SHOVEL IN HAND AND HE WILL SWEEP HIS THRESHING FLOOR AND GATHER THE WHEAT IN HIS WAREHOUSE; BUT HE WILL BURN THE CHAFF WITH THE FIRE THAT CANNOT BE EXTINGUISHED, FOR THE LIE CAN NEVER RESIST TRUTH WHICH DESTROYS EVIL IN ITS FIRE. HE WILL COME FORTH TIMES TWO FOR HIS FIRST COMING WILL BE FOR HIS OWN LESSONS THAT HE SHALL BE ABLE TO PASS HIS INITIATIONS AND COME INTO HIS FULL INHERITANCE AND THEN HE SHALL COME AND ALL THESE EVIL THINGS SHALL BE BANISHED FROM THIS LAND. "

BAPTISM OF JMMANUEL

Upon one occasion as John was preaching to the gathered crowd and the mockers were particularly degrading, behold, young Jmmanuel from Galilee came to the river Jordan. He went forth to John and asked John to anoint him in baptism, but John refused and spoke, "I need to be baptized by YOU, for you are of far greater wisdom than am I, and you come to me?"

Jmmanuel answered and spoke, "Let it happen thus for now, for it is up to us to fulfill all justice, to act in Earth circumstance, since we are both sons of the Earth."

Thusly, the two spoke with God between themselves and counseled guidance and so John consented and did baptize Jmmanuel. And they embraced as friends of long duration and exchanged words which could not be understood nor interpreted by those who gathered at the river.

FORTY DAYS WITH HIGHER BEINGS

After Jmmanuel was baptized, he soon emerged from the water of the river Jordan and as he climbed forth upon the river shoal, a great excitement passed through the crowd gathered there. For witnessed thusly, a metallic light fell from the sky and dropped over the river Jordan. The people all fell on their faces and pressed them into the sand of the river shore and some jumped into the river itself for they were terrified and frozen in fear.

But a voice spoke out of the metallic light, "This is my beloved son in whom I am well pleased. He will be the King of Truth and teacher of wisdom, and who shall lift this human race to knowledge."

After the voice was silent, Jmmanuel turned to the crowd and told them to be at peace and fear not. He placed his blessings upon those gathered and the panic and fear was abated. He then turned and entered into the metallic light, which appeared to be surrounded by fire and smoke but gave forth no terrible heat which burned the skin; however, all kept a distance from the light, save Jmmanuel who had walked forth and entered therein. After he entered into the light through an opening, the opening was sealed closed and the light ascended into the sky, glided across the lifeless sea of air and the singing of the metallic light soon became silent.

After that, Jmmanuel was no longer seen nor heard upon the land for forty days and nights.

During the ensuing period of time, Jmmanuel no longer lived among the people of the human race, of the Earth. Actually, he never again lived in the fullness of human density from that very day forward for he was somehow made different from the hu-man creation with whom he was to experience.

**The next portion was laid forth in words from the Master himself, and in fact, ye of the small group circle have shared his telling of the secret. I shall retell of it here that this document be in completion as a unit record of sequence; however, I shall cover it only briefly for the Master Jmmanuel wishes to cover this experience in more detail at a later "time" sequence. I shall relate it exactly as the scrolls can be translated.**

After Jmmanuel was lifted up from the Earth and when this happened, no one knew where he had been taken.

Jmmanuel was let off by the metallic lighted object between North and West where the Guardian Angels had received cords with which to measure the place for the chosen ones.

Thus, he lived for forty days and thirty nine nights between the winds of the North and the West where he received the Secret of Wisdom. Meanwhile, he spent his days with the wise Saints and God and the Guardian Angels, the Celestial Sons, who taught him the knowledge of the wisdom, the dominion of God over this human race and his Celestial Sons, the omnipotence of The Creation of the universes, and the immortality of the spirit through rebirth.

There he saw the forefathers, the saints of ancient times, who were the fathers of the human race, the Celestial Sons.

From there he went north along the ends of the earth, where the metallic lights and fire vehicles fell out of the sky, or streaked through the skies, or, with singing, covered with smoke and fire, soared into the spaces and then sometimes sat silently above the lands in silent, motionless cloud forms; when near unto the land masses.

THREE PORTALS

There at the ends of the entire earth, he saw a great and marvelous wonder. Here, he saw the doors of heaven open. There were three of these doors which were opened unto him that he might see within. As big as the area of the lifeless sea near the river Jordan did the heavenly doors radiate, in its brightest Sohar.

Radiating therein, the entire land of Israel was alive and true, man and animal, and everything that was there. Inside this first heavenly door there was no hidden secret, for Sohar entered the smallest spaces of the cottages and revealed the last to be known.

Inside the second heavenly gateway there rose mighty mountains, whose tops reached into the sky and disappeared into the clouds. Huge masses of deep snow were lying down at the foot of the mountains, and at the edge thereof another human race with brown skin built their dwellings.

The third heavenly portal revealed a land of huge dimensions, mountainous land with rivers, lakes and oceans---again therein lived another human race.

Not far from these three heavenly portals was the palace of God, the ruler of these human races, and those who had traveled from afar, the Celestial Sons and the Guardian Angels. In His palace God ruled over the three human races created by Him, and over his following, the Celestial Sons. He was immortal and ancient and the size of a great giant, like unto the Celestial Sons.

SACRED TEACHERS

Within this palace of God, there appeared to Jmmanuel, two very tall men the likes of whom he had never before seen on Earth. Their faces radiated like the sun; their eyes seemed like burning torches, and fire seemed to come from their mouths; their clothing resembled a layer of foam, and their arms were like unto golden wings. They lived in their own world for the world of human kind had killed them.

These two men, from the constellations of the seven sisters, were sacred teachers, and were together with two smaller men who said that they were men from Baawl. They said, "People have come from heaven to Earth and other people have been lifted from Earth into heaven. The people that had come from heaven remained on earth for a long time, and created the intelligent human race. Behold, men created by the Celestial Sons were very different in their own way from the other people of the Earth. They were not like man of Earth, but similar to the children of the angels of heaven, a different kind. Their body was white and pale as likened to snow and red in the within as the rose bud. Their hair was white as wool, and their eyes most beautiful. The human races shall keep their inherited beauty, and keep on creating it. But in the course of the centuries and millennia, they shall mix with other human races of the Earth and heavens in order to create with the Earth people new human races, and special races, such as the Celestial Sons.

THE WISDOM OF A CELESTIAL SON

"Jmmanuel, you are of wisdom, created from amongst us of a Celestial Son. With your wisdom you will make the impossible possible, and perform acts considered to be miracles by the human races. You know the power of spirit, but beware, do not abuse it. Your wisdom, which you received through us, will serve the wellbeing of the human races, but the way leading thereto will be very difficult for them and for you. You will not be recognized for that which you are and you will be renounced, for the human races are ignorant and filled with superstition and false teachers.

"The human races believe that God IS The Creation itself and not the ruler of the Celestial Sons and these human races. The people of the Earth attribute to Him the omnipotence of The Creation and glorify His as The Creation ITSELF. However, God is like unto a man, like all the Celestial Sons and the human races, except He is spiritually infinitely more developed than they--more than any human creation or Celestial Son.

HEED NOT FALSE TEACHINGS

"You, too, Jmmanuel, they will insult as God and His inborn son, and you, too, will be made equal, in their ignorance, to The Creation. You will be in the telling of them that they, too, can be as you but they will not be in understanding and persecute you for your generosity of truth.

"Do not heed these false teachings, because millennia will pass before the people of the human races from the Earth will be able to recognize the truth. This will be for several reason, one of which is that you must grow through thy initiations unto thy Godly status whereby ye shall be given thy name and full inheritance.

"Great floods of human blood shall be shed on your account, your blood as well as that of uncounted generations of human ones. Nonetheless, fulfill your mission as the King of Wisdom, as the Son of Gabriel, the Celestial Son for it is ordained from thy God, the One of Total Light and Wisdom. The Infinite One. In the name of God the Law was issued to create you so that you may serve as prophet and forerunner of wisdom to this human race and unto all new human races to come forth upon the Earth lands.

"Fulfill your mission without annoyance and do not allow for antagonization for it will be great testing that you will endure. Ye will be unperturbed by opposition, to all lack of reason and false teachings of the scribes and Pharisees, as well as against the incredulous people. Ye must always perform in balance and remain in inner wisdom and harmony for yours will be an example for the evolutions to come upon the human races. Ye shall be given to grow beyond the wisdom of all human races and become ONE WITH GOD that ye will fulfill thy ultimate mission within the realms of human.

"Upon your fulfillment of your mission, centuries and two millennia shall have passed before the truth of your wisdom is brought forth amongst the people and shall be recognized and spread by some ones of the people of the human races. These appointed and consecrated ones shall have also been trained and taught by the Celestial Sons in the realms of God. They shall be daring and dedicated above all others that their missions also be fulfilled in perfection and the proper sequence of time portions.

"Not before the time when machines project themselves into the sky of the human, will truth break through, and false teachings will slowly become most unstable and shaky, namely that you are the Son of God or The Creation. For you will be recognized as the Son of Celestial Sons and will become One WITH God and WITHIN The Creation.

CELESTIAL SONS TO REVEAL THEMSELVES

"This will be the time that we, the Celestial Sons, will begin to reveal ourselves anew to the human races because they will have become knowing and will threaten the order of Heaven with the power they will have gained. But they will be arrogant and ignorant and unable to contain the foolish power they will have discovered and will threaten annihilation and decimation of the entire Earth through their evil tinkering."

Thusly they spoke, the Celestial Sons, between North and West, before they brought Jmmanuel in the metallic light orb back into Israel in the land of Galilee.

When Jmmanuel returned, he found that John the Baptist, had been imprisoned and thereafter he left the town of Nazareth and went forth to live in Capernaum, which is by the sea, in the lands of Sebulon and Naphtali.

At that time Jmmanuel went forth and began to teach and warned the people, "Repent, and turn to the truth and to knowledge, for they alone bring life unto you."

FIRST DISCIPLES

And then, as Jmmanuel went along the Sea of Galilee with this teaching, he came upon two brothers, named Peter and Andrew of the house of Simon, known also as Simeion, and they threw their fishing nets into the sea, for they were fishermen. And Jmmanuel spoke to them, saying, "Come and follow me; I shall teach you knowledge and make you into fishers of men." After they listened to Jmmanuel's truth they became bonded friends and they soon left their fishing nets behind and traveled along with the young Jmmanuel, all being young and about the same number of years.

They, and Jmmanuel, traveled over the whole of Galilee, taught in the synagogues, preached the knowledge of the spirit, and healed all diseases and infirmities of the people who came forth to hear and sought wisdom.

The news of Him spread all over Syria. They who heard of Him brought to Him those who were sick, afflicted with various diseases and plagues, those who were obsessed, the lunatics, and those who were sick of palsy and all manner of distresses. He healed them all.

It came to pass that many people followed Him from Galilee, from the ten cities, from Jerusalem, from Judea, and from the other side of the river Jordan, Everywhere they went, many people would gather and aspire to hear his teachings for it was recognized that he was of Higher inspiration and knowledge. The crowds continually grew in numbers so that the young Master would need find a higher ground upon which to stand that he might be seen and heard. He sought out placement whereby he might stand atop a hillock and oversee the people that his voice might be carried to the far edges of the gathered ones.

*****************

Dharma, let us take a respite for we have not had a break in our work for some three of your hours. Rest a bit and we will return unto our work. Ye are blessed of us of the Celestial Sons and our communication is growing steadily more synchronized and easy of flow. Salu, Salu, Salu.

CHAPTER 3

REC #2 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

MON., AUG. 7, 1989 12:00 P.M. YEAR 2, DAY 356

Let us continue, Dharma. Sananda here in Light that you receive in clarity and comfort. Let us return to Judas Iscarioth that you can continue of your scribing from the ancient scrolls. These scrolls are in safekeeping to be again brought unto you ones, in security, at the proper sequence.

I do not like to refuse response unto your questions so let us please request that you accept our sequence of events and writings and not over ponder or outthink thy higher brethren. There is safety in thy ignorance and too much speculation brings danger the same as if it were true rather than conceptual. If this is not honored, we will refrain from sharing any of the documents of translation, even among the small group. You ones get most ebullient and the radiance emanates from you like a lighthouse. Caution shall be thy password. Please do not cause us the necessity of delay in that which might already be planned. Ye are monitored most carefully, beloved ones.

As these writings are put to publication I request that the conversations with Dharma, as well as any instructions, be also published in sequence as brought forth. Ones of you who do the "setup" can label or entitle the separate portions in suitable fashion. These conversations, however, must be included for there is great purpose therein. So be it; I relinquish to Judas. Salu, I move to standby.

Greetings, Dharma, Judas here that we might continue from the prior session. We will now return to the scrolls.

***********************

THE SERMON ON THE MOUNT

When Jmmanuel saw the multitudes of people who followed him, on one particularly crowded day, he went on top of a small mountain and sat down, and his disciples went forth with him. Time had passed and he had gained many disciples and Jmmanuel had grown in maturity of both physical and mental stature.

There was much questioning about how one goes forth in the physical and how ones should practice life that they might be blessed in the sight of God and the Celestial Sons and be in balance and harmony with The Creation. He spoke thusly unto them:

BLESSED ARE--

"Blessed are they who are rich in spirit and recognize the truth, for life belongs to them.

"Blessed are they who lament, for they shall see the truth therein and shall be comforted.

"Blessed are those who hunger and thirst for truth and knowledge, for they shall be satisfied and given wisdom.

"Blessed are they who obey the Law of nature and The Creation, for they live according to the plan of The Creation.

"Blessed are they who have a clear conscience and who listen unto their conscience in truth, for they need not fear.

"Blessed are they who believe in The Creation, for they do not follow false teachings.

"Blessed are the righteous for nature is subject unto them.

"Blessed art thou when men shall revile you because of our teachings and because of me, persecute you and falsely speak evil against you.

"Rejoice and be comforted, for life and the new life will reward you. Thusly did they persecute the prophets who were here before you.

"You are the salt of the Earth. When the salt loses its savor, with what will you salt? It is of no further use except to be thrown out and stepped on by the people. You are the Light of the world. The city that is on top of a mountain cannot remain hidden. Neither do men light a candle and put it under a bushel, but rather place it on a candlestick, and it gives light to all the people in the house. Let your light so shine before the people so that they will see your good works and recognize the truth of your knowledge.

"Do not think that I have come to dissolve the Law or the prophets, I have not come to dissolve, but to fulfill and to reveal knowledge.

"Thusly I tell you the truth. Until Heaven and Earth vanish, not the smallest letter nor one iota of the Law of Creation and the Laws of nature will disappear, until all has been fulfilled.

JUSTICE, THE LAWS OF NATURE

AND OF TRUTH

"He who violates the smallest Law, or violates the smallest commandment and teaches people falsely will be called the least; but, he who spreads the teachings in truth will be called the greatest and the spirit will thank him. For I say unto you, if your righteousness is not better than that of the Pharisees and scribes, you will not receive the gratitude of the spirit and of life.

"You have heard that it has been said to the old: you shall not kill; but he who kills shall be judged by the court. I tell you, be just according to the natural Law of The Creation, so that you will find the judgment in logic and reason with wisdom. Guilty are all who do not act in self defense or according to a given verdict, when they kill or speak and practice evil. Justice according to the natural Laws of The Creation, by Itself, elevates a verdict into logic.

"Do not accommodate or oblige your adversaries when you are right and the judge will probably decide in your favor if thy judge be of honor and without parochialism and bigotry. Verily I say unto you, you will obtain justice only when you find Truth yourself and can make your fellow man understand of it.

ADULTRY, COHABITATION AND MARRIAGE

"You have heard that it has been said: you should not commit adultery. But I tell you, he who cohabits with someone other than his spouse and practices in the manner of ones bounded in marriage with such commitment, should be caused to terminate such condition and circumstance, for it is unworthy of mankind, abhorrent and filled with lascivious selfishness for physical pleasure without thought or responsibility unto the consequences thereof. It is in creation of unbalance and disharmony for at all times does such activity impinge upon the justness one to another. If ones practice physical pleasures with ones of the same earth species of male or female, thy physical activities will be the carriers of disease and carnal consequences for it is against the natural Laws of The Creation for in thy logical reason it is most obviously incorrect and ill intended.

"If your right or left eye vexes you, pull it out and throw it away from you. It is better that only one of your limbs be ruined and not thy entire body. If a "thought" beleaguers you, then destroy it and ban it from your mind. It is better to destroy a thought that incites annoyance and subsequent invidious behavior, and not to bring the entire world of thought into an uproar.

"It is further being said: he who separates from his spouse should give him or her a letter of separation. But I tell you, he who leaves his spouse except in the case of adultery (and I care not for physical, legal documentation but those, also, who do dwell in the marriage rituals), causes the marriage to break. He who then marries one who has caused such a break, is then also guilty of committing adultery.

FALSE SWEARING

"Furthermore, you have also heard that it has been said to the old: you shall not swear falsely, but only keep your oath to God. But I tell you that you shall never swear, neither to Heaven which is infinite and cannot be measured, nor to the Earth for it passes, nor to Jerusalem, for it is not an eternal city and is built by the hand of man. Nor shall you swear on your own head, for you cannot change the color of a single hair which springs forth from the root of the hair. Neither shall ye swear by the memory of a person or thing, for all are fleeting.

"At all times, let your speech be only: yes, yes or no, or no. Whatever is beyond that violates the Laws.

"AN EYE FOR AN EYE?"

You have heard that it has been said: an eye for an eye and a tooth for a tooth. But I tell you, exercise justice according to the natural Law of Creation, so that you find the verdict in logic and wisdom. Exercise love where it is warranted, and punish where the Law of nature demands punishment. Ye shall, further, remain within the Laws of The Creation in deciding justice for ye may not impinge upon the Laws of The Creation in that which has already been laid down for thy judgment in wisdom.

"Give unto him who asks of you, if the request is made sincerely, and turn thee away from him who asks of you in dishonesty to deprive you of that which is yours in order to elevate his own comfort and status.

"You have also heard that it has been said: you shall love thy neighbor and hate your enemy. But I tell you: exercise love and understanding according to the natural Law of The Creation, so that you act and feel rightly according to justice and logic. Exercise love where it is warranted and despise where the Law of Nature demands punishment.

PERFECTION OF SPIRIT

"You shall be wise and learn knowledge, for you shall become perfect in spirit as The Creation which created you. You shall train your spirit in the course of incarnations at many, many levels and let your spirit become perfection, thus you can become ONE WITH THE CREATION."

And thus it was that Immanuel taught those ones who came unto him in search of wisdom and truth. He continued his teaching thusly: "Watch your piety, practice it before the people with right words, lest you be accused by them of lying, whereby you find no reward from them.

"Choose your words in accord with logic and consider the knowledge and behavior of nature.

"When you give alms, you shall not publicize this as do the hypocrites in the synagogues and in the streets in order to be praised by the people who witness. Verily I say unto you, they have no reward, because they give alms solely for selfish reasons.

PRAYER

"When you pray, you shall call upon the omnipotence of the spirit, and you should not babble as do the ignorant and selfish, for they think that they are heard because they use many, and grand, words. The spirit of man does not require many words, but it requires the knowledge of its power. Pray, therefore, in knowledge to the almightiness of the spirit that its grandeur and power is infinite.

"If you do not know how to pray directly to the almighty power of the spirit, then use instead something sacred through which you will enter into the spirit. But never be like the ignorant, the hypocrites, and the selfish who revere some "thing" or object believing that the almighty power of the spirit somehow dwells within "it". Ye must be aware that the object is only an opening of the way through which the almighty power of the spirit can be reached within thy self. Therefore, pray as ones that "know", and therefore you should pray thusly:

A PERFECT PRAYER

"MY SPIRIT, YOU ARE OMNIPOTENT. YOUR NAME IS HOLY. MAY YOUR REALM BE INCARNATE IN ME. MAY YOUR POWER REVEAL ITSELF WITHIN ME, ON EARTH AND IN THE HEAVEN. GIVE ME TODAY MY DAILY BREAD, AND THUS, LET ME RECOGNIZE MY TRANSGRESSIONS AND ERRORS, AND I SHALL RECOGNIZE THE TRUTH. AND DO NOT LEAD ME INTO TEMPTATION AND CONFUSION, BUT DELIVER ME FROM ERROR. FOR YOURS IS THE REALM WITHIN ME AND THE POWER AND THE KNOWLEDGE FOREVER,

AMEN.

"For when you pray to your spirit, whatever you request will be given to you if it truly is a desire, for believe with knowledge and you will receive.

SPIRITUAL POVERTY

"If you believe in false teachings, namely that power and spirit do not dwell within you, then you will be without knowledge and live in spiritual poverty. Though you will receive, now and then, that which you will ask for in your false belief of alienated sanctuaries-idols and gods, you will receive only because of your strong false belief, without knowledge of the real truth. For verily I say to you, blessed are only they who serve the real truth and knowledge, for only they are to receive in honesty.

RULES TO LIVE BY

"Consider carefully the way ye do of your fasting, if you choose of fasting, you shall not appear cross like the hypocrites, for they disguise their faces so that they appear to be something because of their fasting. Verily I say to you, they have no reward inasmuch as they fast only for selfish reasons, for the sake of appearance. But when you fast, anoint your head and wash your countenance, lest you appear before the people with your fasting, but before your own spirit which is hidden. You fast for the sake of your health, the expansion of your spirit and knowledge in wisdom and naught else. Any other reason is self indulgent and for the appearance unto others.

"Ye shall neither amass great treasures on Earth where they are eaten by moths and rust, and where thieves dig for them and steal them. For where your treasure is, there also is your heart, and the true treasure is wisdom and knowledge. When thy Earth journey is complete ye shall be separated from all Earthly treasurers so better you build thy treasures in the realms of Heaven.

"The eye is the light of your body. If your eye is clear then your entire body will be light. Vision goes beyond that which is witnessed by a sighted eye. If your eye is evil, your entire body will be most dark. If the light in you is dark, how great will the darkness be.

"Nobody can serve two masters; either he will hate one and love the other, or he will adhere to one and despise the other. You cannot serve your spirit and the mammon.

"Therefore I say unto you, do care about the knowledge of your spirit, about that which you eat and drink, and care about your body and what you will wear. For, is it not the spirit life and the body more important than all the treasures of the world? The spirit of man which is thirsting for truth and knowledge cannot preserve his earthly life without his body, for they are one.

"Man should take care to increase the knowledge of his spirit, care about the laws of life, and have concern with food, drink and clothing, on behalf of his body which houses his spirit. But ye shall not spend of thy time in concern of storing up great treasures for ye need them not.

"Behold the birds below the sky; they eat the harmful insects, and they have feathers as clothes, yet they have no spirit. They work because this is their duty, and they are fed and clothed by The Creation. Are you not more than they? You can think independently through your free spirit and the great and wondrous thinking mind God has given unto thee, you can work independently, and you can independently prepare food and drink and clothe your body and it is your responsibility to do this for yourself.

"Behold the lilies in the marsh where they grow; they do not work, nor do they spin, yet, verily I say to you, the lilies also fulfill their duty by giving pleasure to the eye with their beauty. I say to you, that Solomon in all his splendor was not clothed as any one of those blossoms. Should you not do so much more for yourself since The Creation sustains and clothes the grass on the field which is here today and thrown into the oven tomorrow?

"The grass fulfills its duty by serving as fodder and fuel; but you, of little faith, are you not much more than the grasses?

"Therefore, take care for the wisdom and knowledge of your spirit, and take care lest you suffer from lack of food, drink, and clothing, for verily I say to you, if you suffer from hunger, thirst and nakedness, wisdom and knowledge are driven away because of worry for thy mind will not find freedom. Neither shall ye neglect your own attention to caring for self in that ye depend upon another to supply these things unto you unless ye are infirm and have an interval of inability to tend of self.

"First and foremost think of the realm of your spirit and its knowledge, and of comforting your body with food and drink and clothing. You must insure respite that the body not be fatigued into illness and you should not remove responsibility from others in that you perceive ye should tend of others who can tend of themselves. You should take care in thy charity that it be worthy in its placement.

"Ye must also care for the following day, for tomorrow will not care for you by itself. It is enough that each day has its own cares so that you should not have to worry about the needs of your physical well being but ye should not dwell nor horde for the supplies will but rot and deteriorate. Take care in moderation and in expected need but do not place such stress on the morrow that ye do not use those things given unto you for the use of today.

Then Jmmanuel asked those gathered with him to consider "Judgment".

"Judge not falsely lest you be falsely judged. For with whatever judgment you judge, so will you be judged, and with whatever measure you measure, so will you be measured. Therefore, judge according to the logic of the Laws of nature, which are from The Creation, for they alone are true and accurate.

"What do you see but the splinter in your brother's eye, and are you not aware of the sliver in thine own eye? You hypocrite, first, pull the sliver out from your own eye, and then see how you can pull the splinter out of your brother's eye.

"First, learn the Laws of nature and of The Creation, their logic, before you judge and want to see the mistakes of your fellow man. First, learn through the Laws of nature and of The Creation your own mistakes, so that you can correct the mistakes of your fellow man.

"You should never give sacred things unto the dogs nor throw your pearls before the swine, lest they step on them with their feet and turn on you and tear you apart. For verily I say unto you, do not throw your spiritual treasures into the dirt and do not waste them on those who are unworthy, for they do not thank you, and they will tear you apart, for their understanding is small and their spirit is weak.

ASK, SEEK, AND THE GOLDEN RULE

"Ask and it shall be given unto you; seek and you shall find; knock and it shall be opened unto you. For he who asks of his spirit, receives, and he who seeks through the power of spirit, finds, and he who knocks at the door of his spirit, to him it will be opened.

"Who is there among you who, if his son asked him for bread would give him a stone? Or, if he asked you for a fish would you offer him a serpent? Therefore, if you, even though you are being wicked, can still give your children good gifts, how much more will your spirit give unto you if you request it?" So be it

"Everything that you would have people do unto you, also do that unto them. That is the law according to the prophets. Enter through the narrow portal, for the portal and the path leading to condemnation are wide, and there are many that walk thereon. And the portal and the path leading to Life and Knowledge are narrow, and there are only a very few that find of it.

BEWARE---

Beware of false prophets and scribes who come in to you in sheep's clothing, but inside they are like raving wolves, and preach to you humility to shrines, false deities and gods, and preach to you of humility to idols and false teachings.

"BEWARE OF THOSE WHO FORBID YOU ACCESS TO WISDOM AND KNOWLEDGE AND TELL YOU TO NOT GO FORTH TO HEAR WHAT PERHAPS IS TRUTH, FOR THEY SPEAK TO YOU ONLY TO ATTAIN POWER OVER YOU AND TO SEIZE YOUR GOODS AND BELONGINGS. ALWAYS SEARCH BENEATH THE COVERINGS TO INSPECT THAT WHICH THEY DO NOT TELL YOU AND FURTHER, CHECK CAREFULLY THOSE THINGS THAT THEY EXTRACT FROM YOU. TRUTH AND WISDOM IN TRUTH ARE GIVEN WITH NO PRICE OF TREASURE NOR POWER OF FORCE.

"You shall recognize these ones by the fruit they bear. Can a person gather grapes from the thorns, and figs from the thistles? Therefore, every good tree brings forth good fruit, but a bad tree brings forth wicked fruit. A good tree cannot bring forth wicked fruit and a bad tree cannot bring forth good fruit. Therefore, by their fruit shall you know them.

"Therefore, he who hears my speech and follows it, is like a smart man who built his house on the rock. And he who hears this speech and does not follow it is like a foolish man who built his house on sand. And when the flash flood rushed forth upon him and the strong winds were blowing against the house, it collapsed and fell. So be it that ye who have wisdom to heed my words shall reap of great unbounded rewards."

And after Jmmanuel had finished his discourse the people were stunned and shocked at his wisdom and knowledge and were surprised at his teachings, for he spoke with total authority and severity of tone, a new teaching and not as the other of their own scribes. They mumbled about among themselves in great wonder at this gentle man who spoke so emphatically of the truth which was laden with reason and logic.

*******************

Let us go for a rest without this place, that we can continue in refreshment. I am in great appreciation for your willing service, chela. Peace abide with you is my blessing. Salu. It would be, as I am told, that basically, you wrote of Sipapu Oddysey in about ten of thy days--we shall get it done, beloved one. So be it.

CHAPTER 4

REC #3 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

MON., AUG. 7, 1989 4:00 P.M. YEAR 2, DAY 356

Judas here in Light with the Radiant One, Sananda. Let us proceed, Dharma.

********************

MANY HEALINGS

When Jmmanuel came down from the mountain, many of the people followed him. And behold, a leper came and fell on his knees before him and spoke, "Lord, if thou will, please make me clean." And Jmmanuel reached out his hand and touched the leper and said: "I will do it, be clean." and soon he was completely cleansed of leprosy.

Then Jmmanuel spoke to him, "See to it that you do not tell anyone of this, but go forth and show yourself to a priest for you were healed through the power of spirit and through the wisdom of knowledge."

Jmmanuel then went on to Caperneum, where an autocrat approached him with a request, saying, "Lord, my servant lies at home with gout and is suffering terribly. Lord I have heard your new teaching, and I believe in your wisdom which says that the spirit of man can perform miracles through the knowledge of the truth." Jmmanuel responded to him, "I shall come to him and make him well."

The autocrat answered and spoke, "Lord, I am not worthy that you enter under my roof, but speak only one word and my servant will be well."

"For I, too, am a captain and am subject to authority. I have soldiers under me, and when I say to one of them: 'Go away!' he goes away, and to the other: 'Come here!', he comes here, and to my servant: 'Do this!', he does it."

When Jmmanuel heard this, he was astonished and spoke to those who followed him, "Verily, I say to you, I have never found such faith in anyone in Israel. But I say to you, many will come from the East and West, from South and North, and they shall understand my teaching and recognize its wisdom in knowledge. But the children of Israel shall be expelled into darkness. And there shall be wailing and grinding of teeth. The false teaching of Israel will bring bloodshed throughout millennia, for the power hungry selfishness and self glorification of Israel will bring death and destruction throughout the land, and throughout the entire world.

"Turn away from the false teaching of the ruling power and their scribes, for they only bring destruction to generations of human races. Israel believes itself to be the chosen people; by no means, because they are more rebellious and incredulous than the unknowing who lack the secret of the Laws and act in ignorance.

Again, Jmmanuel spoke to the captain, "Go, and it be done to you as you believed." The servant was well that very hour.

Then Jmmanuel came into the house of Peter and saw that his mother-in-law was bedded with a great fever. He took her hand and the fever left her instantly. She rose from her bed and served him.

In the evening many were brought to him who were possessed and he drove out the spirits of evil through his word, and made all that were sick, well, so that the words of the prophet Isaiah would be fulfilled who said, "He brought to us the new teaching of knowledge and took upon Himself our weakeners, and he healed our sick and infirm."

Then, as again Jmmanuel was by the river, he saw many people pressing around and about him. He asked to be taken to the other bank. A scribe came to him and said, "Master, I will follow wherever you go." Jmmanuel spoke to him, "The foxes have hollows and the birds under the sky have nests, but I have nothing firm where I can put my head. I have the mission to preach wisdom and knowledge, and therefore, I am wandering restless through the lands."

Another of the disciples said to him, "Lord, permit me to go and bury my father who has just died." This was as they were to depart the city upon a journey. But Jmmanuel said to him, "Follow me and let the dead bury the dead."

As he came to the other bank near the people of Gardarene, two that were possessed rushed towards him. They came out of the place of tombs, for they were so very dangerous that no one could walk on the street where they now were treading.

Behold, they screamed and bellowed from within, "What do you want from us you son of Gabriel, the Celestial Son. Have you come to torture us before the time has come?" And the evil spirits within them asked him, "Lord, if you would expel us, let us go into the herd of swine which is grazing over yon way, for we have no other place to go."

Jmmanuel demanded, "Drive into them", and the evil spirits went into the swine, and behold, the herd of swine hurled themselves into the waters of the river and were drowned.

The swineherders fled and went into the town and told everything that had happened to the ones possessed. And behold, the whole of the town's peoples when out to meet Jmmanuel. And when they caught up to him they asked him to leave the area for they were in great fear and confusion.

Therefore, he boarded his boat, and went again into his own town.

There, they brought to him a man who had gout; he was lying on a bed. When Jmmanuel saw their faith, he spoke to the man with the gout, "Be comforted, for your faith in the power of my spirit, and your faith in my teaching of wisdom, which is the teaching of nature and The Creation, has helped you."

Jmmanuel was most weary for he was never in aloneness that he might rest of his body; always the press of crowds where upon him. And all who came were not of faith and came forth to cause trouble.

Some of the scribes stirred up the speech among the people, "This man blasphemes God and our Holy teachings." But since Jmmanuel understood their thoughts, he spoke, "Why do you think such wicked thoughts against your better knowledge? Yet, what is easier, to say: Your faith has helped you, or to say: Get up and walk? But, so that you know that I am a man just as you, but that I know how to use the power of my spirit through my knowledge, therefore, I command the man with the gout; "Get up, pick up your bed, and go ye home!" The man got up, picked up his bedding, and went forth to his home.

When the people saw that, they were afraid, and praised the new teaching of Jmmanuel which gave such power to men.

MATTHEW'S CALL

As Jmmanuel went away, he saw a man sitting at the customs office, named Matthew, and he spoke to him, "Follow me!" And Matthew got up and followed him.

And it happened when he sat at the table at home, many customs officers and ignorant people and those who were seeking the truth, came and sat at the table with Jmmanuel and his disciples.

When the Pharisees saw that, they spoke to his disciples, "Why does your master eat with the customs officers and the ignorant?" Jmmanuel heard this and responded, "Those who are healthy do not need a doctor, but the sick do, and the knowing do not need the teachings, but the ignorant do, and those who were not falsely taught do not need the teachings, but those who were falsely taught--do. Now go and realize the falsity of your erroneous teachings lest you mislead those people who thirst for the truth."

ON FASTING

Some of the disciples of John (the Baptist), came to him and said, "Lord, why do we fast and the Pharisees, you, and your disciples do not?"

Jmmanuel spoke to them, "How can the ignorant fast and suffer while they are taught knowledge? And how can the teacher fast when he has to teach knowledge to the ignorant? Verily, I say to you, your teachings are wrong if you fast according to the law of a cult. Fasting serves only the health of the body and the cultivation of the spirit. No one mends an old dress by using a new patch, because the patch will come off again from the dress and the rip will become worse. Nor does one pour new wine into old skins, or the skins will tear and the wine is spilled. But one pours fresh wine into new skins and they shall both be preserved.

MORE HEALINGS

And when he talked with them this way, behold, one of the chiefs of the community came to him and fell down before him saying, "My daughter just died, but please come and put your hand on her and she will live."

Jmmanuel got up and his disciples followed him and behold, a woman who had had an issue of blood for twelve years, stepped up behind him and touched the hem of his garment. She had spoken to herself, saying, "If I could only touch his garment, I would become well." Jmmanuel turned about and saw her and he said, "Be comforted, for your faith has helped you." The woman was well from that hour.

When he came to the house of the chief and saw the fife players and crowds of people, he said, "Go away, for the young girl is not dead, but asleep." And they laughed him to scorn. But when the people had been expelled from the house, Jmmanuel went within and took the young girl by her hands and said, "I command you, get up and walk!" The young girl got up, rose to her feet and walked. The news filled the whole country.

As Jmmanuel went away from there, a blind man followed and cried, "Oh Lord, son of wisdom and knowledge who knows how to use the power of your spirit, have mercy on me!" As Jmmanuel approached him he queried of him, "Do you believe that I can do such a thing?" and he replied, "Yes, Lord." Jmmanuel touched his eyes and said, Be it done to you according to your faith." His eyes were opened and he had vision.

Jmmanuel warned him to go forth and see to it that no one learn of what had happened.

But the man went out and spread the news throughout the whole countryside.

When this one had gone, they brought him two people who were mute and possessed. And the evil spirits were driven out, and the mutes spoke. And the people were amazed and said, "Nothing like this has ever been seen in Israel, how powerful must this new teaching about the power of the spirit be to enable it to perform such miracles."

But the Pharisees said, "He drives out evil spirits through their chief, and he mocks God our Lord."

However, among themselves they said, "Who is this Jmmanuel who possesses greater wisdom and knowledge than we? His teachings are more powerful and more accurate than are ours. This endangers us, therefore, we must try and catch him so that he may die."

Jmmanuel continued to go around into all the cities and villages and preached in the synagogues the secret of The Creation and the Laws of nature, so that the spirit would attain omnipotence. He preached about the spiritual kingdom in man, and he healed all sickness and infirmities.

MORE LABORERS FOR THE HARVEST

When he saw the people, he took great pity on them for they were parched and scattered like a herd of sheep without a shepherd. He was greatly saddened and he spoke to his disciples, "The harvest is great but there are only a few laborers to bring it in. Seek and pray in your spirit so that more laborers will be found for the harvest."

And it happened that they found laborers for the harvest, who gathered around Jmmanuel and his disciples.

********************

Let us close this portion, Dharma, for your body is too weary to proceed. I take leave with my blessings and benediction and I place mine seal upon these portions that they not be misunderstood and stand in the truth thereof.

I AM THAT I AM, I AM SANANDA

CHAPTER 5

REC #1 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

TUE., AUG. 8, 1989 6:45 A.M. YEAR 2, DAY 357

We are present and prepared to proceed. It is with great love and appreciation for your service, that we join with you. I am Sananda with my brother, Judas Iscarioth. Blessings upon these writings. I salute Commander Hatonn, of Pleiades, for his willing participation and I honor the thousands of hours you ones have spent in concentrated training in preparation for our arrival. As an Earth based team, I honor and salute you for your fine works in a most negative and demanding environment. You shall have your day in the sun.

I now relinquish communication circuits to Judas Iscarioth that we might move rapidly with this project. I place my seal upon this work and upon this information and I bless you with ease of input and peace within that you KNOW of truth. So be it, Salu

********************

Greetings in the Radiance, Judas here to continue. I also bring respect and appreciation to the members of the Pleiades fleet and more specifically to Commanders Hatonn, Semjase, Asket, Leah, Korton (for his superb communications assistance) and to you ones of Pleiades, stationed on Earth base which must remain unlabeled for security reasons. Your honor will be fulfilled as you see the wondrous TRUTH displayed on thy media screens around thy world. This information must be perpetually given into the hands of beloved, W.G., and immediately upon completion it is to be copyrighted under a pen name which will be decided at that time. Sipapu Odyssey will also be placed in published format, in preparation for information seekers. Publication will be in the form and sequence in which the communiques are being sent and received. At all times security and safety measures must be observed and carefully exacted. Screen plays and further distribution instructions will be forthcoming.

For security purposes, this information probably will be registered by "Darushka Maerd" as author to protect Dharma's identity. These works, in the beginning, will most likely be published through Sister T so that this location of base central will be held in some measure of security. Many things can also be brought forth through Little Crow Productions as we move farther into integration. These things are brought forth herein for I respond, now, to Dharma's queries.

**********************

Dharma, the next portion that will be placed within for documentation has already been brought unto you within the past few days. Search it out that our "time" be shortened. You will locate it from Wednesday, August 2, 1989--REC.#2, 2:00 P.M., 2-351. Include it in total for it was brought forth by Immanuel (Esu Jesus Sananda). That writing covers a portion from the scrolls as well as current input from the Master, Himself. Let this portion be complete. Let us then move on. So be it.

REC #2 ESU JESUS SANANDA

WED., AUG. 2, 1989 2:00 P.M. YEAR 2, DAY 351

Since many of the ones who served with me in the Middle Eastern lands have now returned with me to serve again, I must be in the enlightening of your different thrust. I watch ye beauteous ones thrash in foment and agitation over your directions. Ye are in a different time and place. Yours will be by works of a different nature at this time. I AM ESU JESUS SANANDA WHO COMES IN THY SERVICE TO DO A BIT OF REMINDING. Lessons must be of such nature that the "point" can be utilized in any circumstance. You go where you can accomplish and allow seeds to germinate and sturdy plants grow to harvest. To run about teaching one to one to one as the disciples did in the Holy Lands is most foolish indeed. Firstly, you will negate our thrust of building a thriving industrial city of newness and you will not reach but a puny few who will not believe at any rate.

No, chelas, the teachings must be spread forth through giant television/motion picture complexes and such as that type of conduit----massive spread and circulation; these are the last offerings of the word of truth to a sick humanity and it must be mammoth in nature.

I will effort at comparison of teachings as I gathered you around me in those days of two thousand years ago, and now in the present time.

INSTRUCTIONS TO MINE TWELVE

I called my twelve and they were as follows: Simon called Peter, and his brother Andrew; James the son of Zebetee, and his brother John; Phillip and Bartholomew; Thomas and Matthew, the customs officer; James, the son of Alphaeus, and Thaddeus; Simon Danaeus and Judas Iscarioth, who was the only one besides Me who understood the script.

I sent them forth and told them to NOT go into the streets of Israel and to NOT go near the Pharisees and the scribes, but rather to go to the cities of the Samaritans and the unknowing in any and all other parts of the world.

I told them thusly, to do this after I would be gone from them for these ones, the unknowing "heathens" (which only means unbelieving, agnostic, etc., simply a definitive term), for they did NOT belong to the house of Israel, which would bring death and bloodshed into the world. Again, brethren, I speak not against any individual man, but as a defined group of oneness in thought and doctrine.

I told them to go forth and teach that the Laws of Nature are the Laws of The Creation, and the power of man's spirit embodies life. I told them to heal the sick, rouse the dead, cleanse the lepers, drive out evil spirits, etc. These services were to be done without pay; given freely to all ones asking. Material needs would be met with work of integrity in the marketplace--with honor and honesty.

I told them to not amass gold, silver or copper in their belts. Their works would produce remuneration and it would be recycled into the business and works that the work and word could spread. Those ordained to go forth unto the frontiers would leave the business in the hands of the servants who remained to insure a foundation of value to cover earth needs. All would "have" but no ONE person would glean great masses of wealth to be squandered or stolen.

At that time is was far different from your current life style where there is a hotel on every corner and eating establishments by the hordes in every village--and ye can travel by machine and thus and so. Therefore, ye need not travel and abide with others nor depend on another for your needs for all can be in the production of the wherewithal. This is "if" ye all come to thy purpose and settle down to do of thy works as ye have accepted and committed.

Two thousand years ago I told them to go only with those things that are absolutely necessary so that they could eat and sleep on their journey, and so that they could keep clean and have always clean changes of clothing.

TRAVEL WAS DANGEROUS IN THOSE DAYS AND I TOLD THEM NOT TO CARRY MANY THINGS WITH THEM, FOR THEY WOULD ONLY BE BURDENED AND WOULD BECOME WELCOME VICTIMS FOR THIEVES.

I reminded them that "Each good deed is worth its pay, and if you diligently preach and teach knowledge, you shall not want anything." Now this was meant exactly as laid forth. These men knew their purpose, served those encountered and further, they were not searching for "self" but serving others. These ones were not going in SEARCH OF "SELF" FULFILLMENT AND INNER LIGHT FOR THE INDIVIDUAL "SELF"--TO MEDITATE IN ANOTHER'S PRESENCE THAT THAT ONE'S TRUTH MIGHT SOMEHOW RUB OFF ON THEM. THESE WERE NOT FLOWER CHILDREN DRIFTING WITHOUT PURPOSE, LIVING THE LIE OF LIES THAT THEY WERE OFF HELPING MANKIND. THESE "FLOWER CHILDREN" WERE THE DROPOUTS OF SOCIETY CLAIMING TO SEARCH FOR THEIR IDENTITY THROUGH EVERY LOOSE MORAL ACTIVITY AVAILABLE, WHILE WONDERING AND DRIFTING ABOUT IN GROUPS OF BOOSTER UPPERS AND MEDITATION MEDIUMS. THIS, BRETHREN, IS THE DIFFERENCE IN RESPONSIBILITY AND IRRESPONSIBILITY. THIS TYPE OF PROCLAIMED "LOVE" IS THE MOST DESTRUCTIVE ONE ACTIVITY TO PLAGUE HUMANITY. MINE ONES WERE SENT FORTH KNOWING FULL WELL WHAT WAS THEIR JOB AND WORKING TWENTY FOUR HOURS A DAY AT IT--NO TIME OFF FOR AFTERNOON ENERGY MEDITATION WHILE THEY SNEAKED IN A NAP AND CRIED LATER: "ENERGY OVERLOAD".

They went on foot; remember? They walked thousands of miles where you can put one hundred fifty envelopes into the mail to cover the same thousands of miles. So be it. Ye cop-out by saying, "Well, you told them to do this and that and thus and so." When you do as they had to do, then you come and complain to me. And watch it, friends, if you do not do your job well now--that is exactly the way you will find yourselves doing it. AND, BROTHERS, YOU HAVE COMMITTED UNTO THE WORK NO MATTER HOW YE HAVE TO DO IT!

I warned them to check carefully when entering a village; remember, no motels--they had to search out living quarters in private places. So I urged them to take great care and inquire about if there would be someone there who would be worthy and advised them to stay with same until departure, if possible.

I told them to salute a house when it was entered into. And, I tell you to honor (salute) the house into which you enter. It is gracious and imparts love and vibrations of peace and goodness. If the house is worthy, your peace will come upon it. But if it is not worthy, your peace will return unto you and you depart.

If someone does not want to take you in or to hear your speeches, leave that house or that town, and shake the dust off your feet.

I told them then; I tell you now, not to stay in a place where you are not welcomed with openness. Your truth and speeches will not be recognized. Flee from these places for they are selfish and disloyal to nature, they revere not sacred things, they will be honoring false gods and idols of whatever nature they so choose from worldly manifestation; they are not followers of The Creation nor of the Laws thereof. Where a man's thoughts center therein lies his heart desires--rarely is centered on God or The Creation.

I will now just repeat unto you that which I said unto them that you can see the teachings are as filled with TRUTH for you today as it was two thousand years past. I did not lay down these edicts, brethren, these were edicts passed down from God to a people in disobedience of the very Laws of The Creation and knew not any Christ path of Truth. Herein I speak of Israel, since that was the directed subject material on this morn. I would have it otherwise; it is not otherwise. So be it.

"Flee from those places of false gods and false teachings, for they will seek your life, because they do not want to forsake that which they have and that which they are." THIS INCLUDES THE MULTITUDES OF FALSE CHRISTIANS, BRETHREN. THE FALSE CHRISTIAN CHURCH CLUBS WILL BE FIRST TO EFFORT AT DESTRUCTION OF THIS SCRIBE, AS A FOR INSTANCE. THE MYSTICS AND "NEW AGERS" AS SUCH ARE EQUALLY AS DANGEROUS--WATCH OF YOUR STEPS AND WATCH OUT FOR MINE SCRIBES, PLEASE, I PETITION YOU FOR MOST ONES ENTERING INTO THY PLACES WILL NOT REALIZE THEY ARE TOOLS OF DARKNESS.

THE IMPACT HAS HIT HARD, BOTH OBERLI AND DHARMA, THIS VERY DAY. ENERGY THRUST IN FOCUSED INTENT TRAVELS UNINHIBITED FOR TREMENDOUS SPACES--KEEP THY LIGHT SHIELDS ABOUT YOU. NEVER MIND THE ORIGINATOR AT THIS POINT; JUST KNOW YOU ARE THE TARGETS.

"Flee from these incredulous people, for you shall not lose your life for the sake of truth and knowledge. No law demands that of you, nor is there a law which would recognize such foolishness." WE NEED NO PHYSICALLY DEAD WORKERS; I NEED LIVE AND ALERT WORKERS. DO NOT BE FOOLISH IN THY PROJECTS--USE THY GOD GIVEN INTELLIGENCE AND FOUND GOOD, SOLID BUSINESS CONCERNS AND YE WILL BE ACCEPTED AND TRUTH WILL FOLLOW LIKE SHEEP TO A GOOD SHEPHERD.

"Verily I say unto you, however, many will die and shed their blood into the sand, because later my teaching will be made into false teachings, which I never taught, and which originate from the brains of scribes and priests set forth for their own gain, power and purposes.

"They will thereby bring masses of mankind under their control and through the belief in their false teachings will rob man of his rightful belongings. MAN is God's temple; he needs no graven images nor ornate buildings with another man's name placed thereon.

"In all the world, there will be screaming and chattering of teeth when the blood of all those flows who have made my teaching of wisdom and knowledge into false teaching, and when the blood flows of all those who through false belief and through being led astray believe these false teachings and advocate them, teachings that are not mine, consequently, many of these heretics will lose their lives, many of these people of Israel, who will never find their peace until the END OF THE WORLD because they do not believe and deny the power of the spirit and of knowledge."

Now, little ones, prepare yourselves for I am going to lay a hard one onto your backs. I make no exceptions to belief systems nor do I condemn any man, as such, but the next is directly from God source and there is a lot of cleaning up that needs doing.

THE CURSE OF ISRAEL

"Verily I say to you, the people of Israel were never a tribe of their own and have at all times made a living from murder, robbery and fire. Through ruse and murder did they conquer this land, through their despicable predatory wars, whereby they slaughtered their best friends like wild animals." And GOD SAID: "Cursed be the people of Israel until the END OF THE WORLD and it will never find its peace." IS TODAY DIFFERENT FROM TWO THOUSAND YEARS AGO? HOW SO? DID I SAY TO KILL THEM, MUTILATE THEM, HATE THEM OR INJURE THEM? NAY, NAY, NAY--IN FACT, WE OF THESE OUTER REALMS ARE SENDING MULTITUDES AMONG THEM TO WORK THE WONDROUS TRANSITION. THE PEOPLES OF THE RACE ARE BEARING OUR VERY OWN CHILDREN UPON YOUR PLACE TO SET THEM FREE OF THEIR BONDAGE. BUT THE CYCLE WILL COME DOWN AND CLOSE EXACTLY AS WRITTEN! NO MORE: NO LESS. SO BE IT.

I told them (my twelve) and so it is today: "Behold, I am sending you among the unbelievers and those set in their false teachings, like sheep among wolves. Therefore, be as clever as the serpents and without deceit as the doves." No small task indeed.

"Beware of people, for they shall turn you over to the courts and shall scourge you in their synagogues. They will ridicule you, deprecate you, denounce you in every aspect of your life being, and then come running unto you to reap a share of the wondrous gifts ye shall bring." Further: "You will be led before Kings and so called 'great men' because of my teaching as witnesses unto them and light will go forth through thy works and mine WORD.

"Take no care if you cannot flee and they shall turn you over unto the courts, for the power of your spirit will not leave you, and your knowledge will tell you what you shall say and I shall touch of those who represent you in truth. For it is not you who speaks, but the power of your spirit and its knowledge."

I am telling you, dear ones, try not to deal with Israel in thy blind desire to assist for it has naught to do with you; it is between God and Israel.

With Israel, you will get nowhere with those peoples until the ending of the world cycle and so be it. It does not mean that ye shall not love thy Jewish neighbor for we speak now of an entirely different matter and one has very little connection to the other.

I remind you; the disciple is not above the master, nor the servant above his lord. It suffices that the disciple be like his master, and the servant be like his lord. If they have called the father of the house Beezlebub, how much more will they call them who live in his house.

Therefore, protect of thineselves from that of Israel for it is like a festering boil. But be not afraid of them, because there is nothing hidden that will not be revealed, and nothing secret which will not be made known. What I tell you in darkness, speak in day light; and what is whispered into your ears, preach from the roof tops. Be not afraid of evil slander, but be afraid of those that kill the body and take life, eyes for eyes and teeth for teeth--life for life for there is no Godness within them. Further, they will eat into thy flesh until thy joints are frozen and ye are too crippled to respond.

I CAME NOT TO BRING PEACE

I did not come to bring the world peace at that time, brothers, I did not come forth to bring peace, but rather to bring the sword of truth and knowledge of the power of the spirit which dwells within man.

I ask that ye provoke even thy mother, father and thus and so, that eyes be opened and thought be manifest in truth patterns instead of the continuation of sleep and inertia; walking steadily and deliberately unto thy doom. But it must be done in leadership whereby truth is visual and man wishes to follow for the way is "simply better". Ah yes, thine enemies will likely be residing within thy very households.

The path of truth is distant and the wisdom of knowledge will reach it only slowly. I predicted dark ages would follow, centuries and millennia would pass before the truth of the spirit could reach unto the people--two thousand years is quite enough, chelas; quite enough, please.

Well, it has all come to pass--so far, exactly as predicted. I walk with you in constant attendance. Ye need not more. I have come that mine Father's kingdom be reclaimed and mine ones be put in safety. I also am prepared to meet my adversary on any front he so chooses. And, of course, he will choose the place near Armageddon. So be it. As ye are prepared so shall ye receive; therefore, please let us move rapidly at preparation for there will be some most irritating times forthcoming.

********************

Let us go, Dharma, and I suggest discretion with these words. You are writing historical data and most of it will not be pleasing to the multitudes. TRUTH IS RARELY PLEASING TO THE MULTITUDES. YE WILL BE GIVEN TO KNOW WHEN AND WHO IS READY FOR RECEIVING.

I PLAN, SHORTLY, TO BRING A LOT OF RELATIONSHIPS INTO INTEGRATION REGARDING THY SOUTH AMERICA, MEXICO AND CENTRAL AMERICAS INTO CONVERGENCE WITH THINE OWN NORTH AMERICAS. DON'T CONCERN, DHARMA, THY IGNORANCE IS NOT MY IGNORANCE, BLESSED ONE. I NEED NOT THY EDUCATIONAL EXPERTISE--I PREFER YE HAVE NONE AT ALL. SO BE IT AND I TOUCH THEE GENTLY FOR YE ARE A BLESSED SERVANT AND THY WORK PLEASES ME GREATLY.

I SALUTE YOU ONES AS WE BEGIN TO "MOBILIZE" FOR THERE CAN BE NO TURNING BACK. ONES CAN DROP ASIDE; THERE IS NO TURNING ABOUT.

IN UNLIMITED LOVE AND TOTAL SUPPORT,

I AM THAT I AM--SANANDA

CHAPTER 6

REC #2 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

TUE., AUG. 8, 1989 7:45 A.M. YEAR 2, DAY 357

Precious, I remind you that you are not to stop to ponder these things which I bring unto you. It is necessary that we pen them and at the appropriate time the content can be discussed. This is the authentic record as preserved, from scrolls which are in safekeeping in Pleiades. The entire instrument is in dissonance and is the very purpose of the journal. So be it. Ours is not to REWRITE but to correctly document. Might we move on, please.

*********************

QUESTIONS FROM THE BAPTIST

At the time of the preparation and teachings of Jmmanuel to his disciples, John (the Baptist) was incarcerated in prison. However, John also had many disciples who were going about the lands. Word of Jmmanuel's teachings and followings were carried back to the ears of John. As it came to John's attention, he sent his disciples unto Jmmanuel to make inquiry of the young teacher.

They inquired, "Are you the one who is to come, the king of wisdom as was told by the prophets, or should we wait for another?"

Jmmanuel answered and spoke to them, "Go and tell John what you hear and see. The blind see and the lame walk, lepers are cleansed and the deaf hear, the dead rise, and to those who seek the truth of knowledge, it is given. BLESSED ARE THOSE WHO ARE NOT OFFENDED BY MY TEACHINGS."

When John's disciples had gone, Jmmanuel started to speak to the people about John, "What did you go to see in the desert?

Did you want to see a reed shaken by the wind? Or, what did you really go out for and to see what? Did you seek to find a person in soft and supple clothing? Behold, those who wear soft clothes are in the houses of kings, officials, the rich, hypocrites, scribes and priests. Or, did you go forth for you wished to see a prophet? Yes, I tell you: He is more than a prophet. John is the one of whom it is written, 'See, I send a messenger before you who shall prepare your path before you.'

"Verily I say to you, among all who are born by women, there is none arisen who is greater than John the Baptist.

"From the time of John the Baptist, until now, the Earth suffers from violence, and those who commit violence seize Earth away. For all the prophets and the Law have prophesied to the time of John, and if you wish to accept it; he is Elijah who is come again that the path would be prepared.

"He who has ears, hear!

"To whom shall I compare this generation? It does not matter to the children who sit at the market and call to their playmates, saying, 'We are striking up the music, and you did not want to dance; we make ourselves hoarse with wailing and speeches and you did not want to mourn.'

"John, who is Elijah, did not eat nor did he drink; and now it is said about that he is 'possessed'.

"Now I have come, I eat and drink, and they say, 'See what a glutton and wine bibber he is, a friend to the publicans (customs officers) and to the infidels.' And yet, wisdom is justified through the works shown forth.

PRAISED BE THE CREATION

"Praised be The Creation of heaven and the universes and the Earth, for revealing the knowledge and the power of The Spirit, which the false teaching has hidden from the expanding wise and those filled with knowledge, now to those who are honest seekers.

"Yes, it has been very kind of The Creation, wherefrom came God and his Celestial Sons, whereby they have stopped the misuse of power among the human race.

"All things have been given over to men, and no one knows the secret of The Creation, that is no man, and thus, not God or his followers. And all things have been given to ME now by God, whose guardian angels taught me the Laws and the knowledge of nature, and the Laws emanating from The Creation.

"Come to me all of you who are searching and thirsting for knowledge and truth, and I will receive you and restore you. Take upon you, the yoke of learning of the new teachings, for it is the recognition and you will find peace within it for your life. You will find that the development of spirit is gentle and its burden most light."

MARRIAGE AND COHABITATION

Jmmanuel was constantly pressed with questions regarding the laws of marriage and everything related thereto. Most ones were most sorry they had asked. These writings will be discussed in depth at a future time, Dharma, for they are the most abused and confounding of all teachings. These are Universal Laws and are the most frequently "rewritten" to be suitable to man's whims. Nonetheless, there is most logical and rational reason for such rules which range from parentless children birthed to calamitous diseases and broken spirits thrust one upon another. Do not debate it here as this is not the format for such, remember, we are translating the scrolls. As has been given unto you prior to this; there is naught to prevent the "LOVING" of another of opposite or same, sexual affiliation--it is the "BEHAVIOR OF PHYSICAL LUST AND PRACTICE" which is disdained. LOVE has no boundaries of soul caring and emotion. Physical activities come under the limits of acceptability for myriads of "just" reasonings. So be it.

He spoke thusly, "You have been given the commandment: 'You should not commit adultery.'

"Irrespective thereof, people commit adultery and practice fornication thus going against the laws of nature. But it is written: 'He who commits adultery and fornication shall be punished, for the fallible are unworthy of life and its laws, for they should be sterilized.' If men or women, not married, cohabit with each other, they should be punished for the fallible are unworthy of life and its laws, and they, too, should be sterilized.

"If two men consort with one another in intimate sexual relationships, they should be punished for the fallible are unworthy of life and its laws, therefore they should be sterilized and further, expelled and banned before the people.

If, however, two women cohabit with each other, they should NOT be punished, for they do not go against life and its laws, since they are not inseminating, but bearing.

"When inseminator and inseminator are united, life is desecrated and killed, but if conception and conception are united, there is no desecration, no killing, nor creating. But activities of lustful pleasure are incorrect for this is an exploitation of nurturing and loving.

"Verily I say to you, there is no animal under the sky, which like man, would go against the Laws of The Creation and of nature. But are you not more than the animal?

"He who indulges in lustful fornication for the sake of pay or pleasure to the physical senses should be therefore, sterilized that he or she not be allowed procreation and further, should be evicted and banned before the people.

"HE WHO MOLESTS AND UNITES (COHABITS) WITH A CHILD IS UNWORTHY OF LIFE ITSELF AND ITS LAWS, AND SHOULD BE PUNISHED SO THAT HE WILL LOSE OF HIS LIFE. LIKEWISE, HE WHO INDULGES IN INCEST IS THUSLY UNWORTHY AND SHOULD BE TREATED LIKEWISE. HE WHO COHABITS WITH AN ANIMAL IS LIKEWISE UNWORTHY AND SHOULD BE TREATED LIKEWISE"

***(Now, Dharma, comes the really hard one to swallow in concept and is one of the rules that has been rewritten so many times to suit man that it has lost all conceptual meaning. It revolves around "responsibility" to the child created from the old or from the new relationship. It is always with the seeking of pleasure that all laws are broken, either through seeking of pleasure of self or greed. I do not make of the laws and it is unimportant whether or not ye ones of Earth like of them or do not like of them. There is ample reasoning upon which these Laws of The Creation are based and balanced. You will note that many times the phrase "lose--life" is included. Yes, it is that serious, chela, it just has long since the writing of the law, been ignored and hidden. It is the time of the "coming again" for the correction of these things which have caused thy civilization of man to drop into degradation. Through these very misusings have you brought yourselves unto destruction. It pleases me not, either, but so be it. At the time of accounting these things done in ignorance are most surely evaluated justly and ones are not randomly thrown into the pits of fire and brimstone. You ones need not rush out and compound thy errors, you will use wisdom in all things.)**

DIVORCE

"He who marries a man or woman who was divorced, is guilty and should be sterilized for they are unworthy of life and its laws and both should be expelled and banned before the people.

"He who begets a child and is not married to the woman is unworthy of life and its laws and should be punished so that he will lose his life, and he who creates a child in this union and abandons that child shall have his name stricken from the Book of Life.

"Verily, verily, I say to you: 'These laws were given by The Creation and nature, and they should be followed or men bring death upon themselves and all mankind.'

"Let it be noted herewith that there are limits beyond which a planet cannot support mankind in quantities through misuse of procreation. Earth can nourish and support five hundred million people of all human races in balance and harmony with nature as brought forth, without exploitation and reaping unbalance. But, if these laws are not followed, there will be, in two thousand years, ten times five hundred million people and the Earth will not be able to give sustenance and succor for survival. All balance will be lost and destruction cannot be avoided.

"There will be famines and catastrophes and great world wars, and epidemics will control the Earth, and human races will kill one another and only a few will survive.

"Verily I say to you: 'There will be crying and gnashing of teeth when so much human blood will soak the sands of the earth, so that new forms of life will come from it, which will bring the final dreadful horror to mankind.'

"All good things were given unto you and you received the Laws according to which you are to live. You should adhere to these and additional laws, so that you shall prosper on Earth and have peace in your families; remove the power of the old law that women shall be subject to man, since she is a person equal to man in spirit respect, and has equal rights and obligations. There are many distortions in the laws since they were given forth by God and the Celestial Sons for man has built them to be suitable unto themselves.

"When a man marries a woman, he shall pay to the most trusted steward the handling of her possessions, as a price of security, lest she suffer from lack of her necessities. The price should be calculated in such a way that for each year of her life one hundred pieces of silver should be the basis, measured according to her knowledge, her ability, and her strength, provided her health is not lacking. The price is not to be considered as that of a "purchase", for no person may be sold or bought, but as security for the woman, lest she suffer lack.

"The bond of matrimony between man and woman should be permitted only if both are of mental competence and capable of leading a marriage in accordance with the law.

"You should enter a marriage as man and wife only if the price has been paid for the wife, that no dishonor be forthcoming from the man and that the wife be sufficiently cared for.

"If, according to predetermined agreement, no price is paid, the law applies: the man must supply the needs of the wife regarding all of her necessities.

"The inability of a wife to bear children, or a man's inability to sire children is no reason for divorce, nor does she or he deserve other opinions or actions.

"The only reason for divorce is that of adultery, that is the destruction or endangering of spirit, the body, or the life of the members of one's own family unit. If a person is divorced by his own actions of adultery, he should be sterilized, for he is unworthy of life and its laws for he has responded to the selfish lustful drives of pleasure seeking and has cast aside all responsible behavior.

THE BASIS FOR THESE LAWS

"The act of marriage and procreation must have the highest degree of pure intent and preparation for upon these bonds and restrictions will rest the preservation of mankind as a species upon the planet. If everything is done and adhered to, justice and peace will come to all mankind, and life in the human form can be preserved.

"If man continues his selfish and imprudent behavior, he will sound his own death tariff. There reaches a point beyond which a planet cannot support the unbalanced system perpetrated by mankind. And yet, so shall it come to pass that man will not listen and bring destruction upon his own species. It will come about in some two millennium that man will have reached the point of self destruction. And so is it projected by the prophets and so shall it come to pass in its time of fulfillment and in my time of fulfillment.

********************

Dharma, let's take a respite, please. This was a most important portion for it is thy reason of desperate plight of this current time. Peace unto you, for thy heart and mind is pained and sorrowed. Truth is most hard to confront, beloved ones--most difficult. It comes now, as explanation, for 'tis too late to change of a bit of it. Salu

CHAPTER 7

REC #3 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

TUE., AUG. 8, 1989 1:00 P.M. YEAR 2, DAY 357

Thank you, Dharma, let us continue for we have much to cover.

At this time we will consider another subject which comes under much discussion and is totally misunderstood and "arranged" most conveniently by human rules. It is the matter of what you call the "Sabbath Day".

**********************************

THE SABBATH DAY

One day as Jmmanuel and some of his disciples walked through a field of corn, the disciples pulled out some of the ears from the corn stalks and ate of them. Always there were the "hangers on" who followed to "spy" on Jmmanuel and his disciples. I believe it to be much like your newsprint reporters who give no peace to your notable ones of today.

At any rate, when the Pharisees saw that the disciples had pulled forth the corn, they spoke to Jmmanuel, "Behold, your disciples are doing something that is unlawful on a Sabbath day."

But he responded, "Have you not read what David did when he and those who were with him were hungry? When he went into the house of God and ate the bread exhibited there which they were not supposed to eat, neither they who were with him, but which only the priests were allowed to eat? So be it! Or, have you not read in the Book of Laws that the priests enter into the temple on the Sabbath day, yet they are without guilt? Verily I say to you, you generation of vipers, 'A stone will turn into bread before no work may be done the Sabbath day.'"

"The law that the Sabbath day be kept "holy" is only a manmade law, without logic, and so are many of the manmade laws which are contrary to the Laws of The Creation. False prophets and distorters of the scriptures are those who are guilty of these foolish and false laws which contradict the Laws of The Creation and of Nature. Thus the law of man is to keep the Sabbath day holy and not to work on that day. A law which escapes logic is a law resulting from false teaching of the human spirit. Verily I say unto you, No day is more 'holy' than any other day albeit labeled 'Sabbath', and no law commands that no work be done on the Sabbath day. How is it ye establish which is the Sabbath day? Does the cow know she is not to give her milk on the Sabbath day? Do not the farm animals need of food and nurturing on the Sabbath? The cycle of nature does not stop because of the Sabbath and therefore, the law of man is foolish indeed.

"Nay, the Sabbath day is a day like any other day in which the daily chores may be done and in fact, must be done that responsibilities are not shirked and unneeded suffering placed upon innocent creatures. Man has a will of his own and he is also the lord of the Sabbath day as it was written in the old scriptures and laws which were not adulterated by false prophets, distorters and Pharisees."

Thereafter, he went on and entered into their synagogue where he continued to teach the people.

And behold, there came a man with a withered hand. And they asked him, saying, "Is it lawful to heal on the Sabbath day?" This they asked in order to build of a case against him.

He responded to them, "You hypocrites, if you had eyes, ears, and understanding, you could see, hear and understand; but you are blind and without understanding, for you lack the knowledge to see, hear and understand nature, and you also lack the enlightenment regarding the Laws of The Creation to enable you to see, hear and understand that The Creation does not keep Sabbath day 'holy'. Every day The Creation turns the stars in the sky, controlling the sun, the winds and the rains, and feeding all creatures upon the Earth.

"The waters run in their channels and everything takes its natural course, on this Sabbath day as on the next Sabbath day, as it was created by The Creation. But is not man more than all creatures and plants, since he is lord above them all when he adheres to the TRUE Laws? You generation of serpents, you distorters of the scriptures who, because of your own greed for money and power, spread false teachings. Who among you, if he has a single sheep, and it falls into a hole on a Sabbath day, would not seize it and pull it out? How much more does a man count than does a sheep, and your deceitful and false teachings!"

Then he spoke to the man with the withered and useless hand, "Stretch out your hand!" And he stretched it out, and it was whole again.

The Pharisees went out and again took counsel as to how they could murder Jmmanuel, since he exposed their lies and false teachings and moreso, did so in front of all the people. When Jmmanuel heard these intentions, he went away. Many followed him and he healed all who were in need of healing.

He petitioned them to keep their silence, for he feared that he would be captured and would need suffer the death of a martyr. He did, however, continue uninhibited, to go about the land teaching and revealing wisdom to the people of all the lands in which he ventured.

*********************

Dharma, let us have a break here for I wish separation of this segment from the next. The following portion is most personal to me, Judas Iscarioth, and I wish it to hold example unto you ones. Salu, I take my leave for this portion.

CHAPTER 8

REC #4 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

TUE., AUG. 8, 1989 2:15 P.M. YEAR 2, DAY 357

JUDAS ISCARIOTH

It came to pass in time, that Jmmanuel and his disciples went to Bethlehem where he continued teaching and demonstrating his teaching to the people. I, Judas Iscarioth, was among the disciples --------, but I think it far more appropriate to simply relate from the scrolls rather than comment to any great extent for it is truly so personal and sacred unto me. Justice is a strange bedfellow, brethren, it always finds its balance in perfection.

So be it.

Judas Ischarioth had become disloyal to the teaching of Jmmanuel and he followed only his desires. He secretly gathered up among the listeners of Jmmanuel gold, silver and copper in his money bag, so that he could idly indulge in his life style.

But it came to pass that Juda Iharioth, the son of the Pharisee, Simeon, informed Jmmanuel of the abuses of Judas Ischarioth, because he hoped he would be paid for this information. Jmmanuel thanked him but did not pay him with any gifts so that Juda Iharioth thought greatly of revenge, for he was greedy for gold, silver and goods of material worth.

Jmmanuel responded to the information and led Judas Ischarioth into the desert, where he was taught by Jmmanuel for three days and three nights, the concepts of right and wrong so that the disciple repented and soon followed, again, the teachings in a most careful manner. And, therefore, when they returned to the city, he distributed all of his belongings and the things he had gathered among the poor and became a most faithful disciple and living example to the people.

Judas Iscarioth had been most faithful in the recording of the lessons and demonstrations as presented by Jmmanuel; however, it came to pass that all the scriptures were stolen from Judas--all the carefully scribed teachings and writings. He went forth to Jmmanuel and told him thereof.

Jmmanuel rebuked him and said, "Verily, verily, I tell you, Judas Ischarioth, you will have to suffer far worse things than having been robbed of your writings about my teaching and my life. You will stand accused, undeservedly, of betraying me. This will last for over two millennia, because Simeon, the Pharisee, will see that it is so. His son, Juda Iharioth, will the be guilty culprit, for he is like his father, Simeon Iharioth, a Pharisee, who wants to take my life. He is the one who has thieved the writings from you, and brought them to the scribes and the Pharisees, so that they can judge and kill me accordingly. He received seventy silver pieces for your writings, and he is to receive another thirty pieces of silver when he makes it possible to deliver me to the constable.

"Mark mine words from this day forward. He will most certainly succeed in doing that which he has been rewarded to do and you, Judas Iscarioth, will be blamed falsely and will become a martyr and this will stand unrebuked for two millennia.

"Now, put thy remorse aside for you will write down my teachings and all about my life a second time, and added unto it, far into thy future. The time will come when your writings will be revealed, that is in two times a thousand years when it shall come to pass.

"Until that time my teachings will be falsified and become an evil cult, and much human blood shall flow because of it. However, people are not ready yet to believe in my teachings and to recognize truth, nor is it time for the realization of the prophecies. Human mankind is not ready to receive Truth.

"It will be only after two times a thousand years that an insignificant man will come forth who will recognize my teachings as truth and disseminate it most courageously. "He will be cursed by the cults that have arisen and the adherents of the false teachings and be regarded as a liar, charlatan and fraud. Even his life blood shall be spilled, as will that of his innocent family and friends. So shall it come to pass in that time of the prophets' predictions when the final prophecies are coming to completion.

"But as for you, Judas Ischarioth, you will be undeservedly reviled as a traitor and will be condemned, for this is what the falsity of the priests and the ignorance of the people desire. But disregard this and continue in our mission, for the teaching of Truth demands sacrifices of self indulgence and personal displeasures. Know that thy name shall be cleared in its proper sequence.

"In their spirit and knowledge, people are not yet very developed, and they have to first suffer much guilt and make many, many additional mistakes before they will learn. They must gather knowledge and wisdom in order to recognize truth.

"Stay with me from now on, Judas, follow me and fulfill your duty as a writer of my teaching faithful, which is the teaching of the Laws of nature and thereby the original Laws of The Creation. No one's 'will' is ever to exceed the will of The Creation which is revealed in the Laws.

"The Laws of The Creation are good for yesterday and today, as well as for tomorrow, the day thereafter, and for all times infinite. Thus, the Laws are destined and thereby predestined for things of the future which will have to transpire.

"It will come to pass in the appropriate time of two millennia, you shall be given contact with one contracted upon Earth to put thy truth to print that thy name shall be cleared and the teachings brought forth in purity in order to fulfill the prophecies. You are beloved of me and as with all within The Creation, the cycle will flow forth and back in its timeless justice. Errors are made but often it is through the errors that the prophecies can be in completion. So be it."

*************************************

And, so be it, Dharma, for unto you this day am I humbly grateful. My life with the beloved God of Truth and Keeper of the Laws throughout the eons since Galilee have been ever glorious and my cup of joy has overflowed. It is no "penalty" to me for I stand so honored to be allowed to share the closing of a cycle in such greatness. This one who is my God, is also, first, my friend. Amen     I AM EVER IN THY SERVICE     I AM JUDAS OF ISCARIOTH

CHAPTER 9

REC #5 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

TUE., AUG. 8, 1989 4:45 P.M. YEAR 2, DAY 357

WHY PARABLES?

In the same day that Jmmanuel spoke of these things of my accusing in deception, we went out from the town and walked along the shore of the sea. After a while we sat down where we might rest and be at peace for a respite. It was not to be. For when he sat down, many people gathered around him and pressed in so closely that he stepped onto a boat ported nearby. He sat upon the crossbench and the people stood at the shore or sat upon the banks and sands.

The Master Jmmanuel spoke to them in parables, about many things and I shall attempt to reconstruct them as noted in the scrolls. He began by saying, "A sower went out to sow seeds for the crops. When he scattered the seeds, several seeds fell by the wayside; and the birds came and ate them. Several seeds fell on the rock where there was not any earth in which they could take root. Later, several of the seeds burst forth with life but the sun was standing high in the sky and the seeds withered for they had no place in which to place their roots, they withered and dried out.

"Some of the seeds fell under the thorn bushes; and the thorns grew and suffocated them. Ah, but some of the seeds fell on good land and bore abundant fruit, some a hundredfold, some sixtyfold, and some thirtyfold.

He who has ears to hear, let him hear!"

One of the disciples went to him and asked, "Why do you speak to them in parables, since they do not understand your teaching?"

He responded by saying, "It is given to you to understand the secrets of the spirit, but to them it is not given. They do listen to my words, but they live according to the false teachings of their scribes and Pharisees. Their spirit is ignorant and empty and they first have to learn how to think. What would serve better to make them think, if not speaking parables? Verily I say to you, the knowledge of truth is valuable and good only if obtained through one's own thinking and drawing conclusions from within, that is, the solution of the secrets which are told in parables whereby the visions might be created. Man is still of such little faith and without knowledge, and he is not yet aware of the Laws of The Creation and the power of the spirit. Therefore, first man must learn to recognize the truth and thus also to live according to the law of the spirit. And thusly, he will become knowledgeable and powerful in his spirit.

"It is such that he who has, to him shall be given, so that he may have abundance; but he who does not have, from him will be taken even that which he has. Therefore, I speak to them in parables. For with seeing eyes they do not see, and with hearing ears, they do not hear nor do they understand.

"In them will be fulfilled the prophecy of Isaiah, which says, 'You will hear with ears and shall not understand it; and with seeing eyes you will see and not recognize it.'

"For the heart of these people is hardened and their ears hear evil, and their eyes are asleep, so they cannot see with their eyes and hear with their ears, and understand with their mind, and comprehend the truth and the Laws of The Creation what were given so that, thereby, they would obtain help and knowledge. For the people of Israel turned away from the Laws of The Creation and are unfortunate and shall never find their peace. There shall always be the shedding of their blood, for they persistently trespass against the Laws of The Creation. They deem themselves above all the human races as the chosen people and consider of themselves a separate race. This is malicious error and also evil presumptuousness, for inasmuch as Israel was never a nation, nor a race and thus, could not be a 'chosen' race by whatever definition. Deserting all the Laws of The Creation, Israel is a mass of people with an unglorious past characterized by murder and arson as allowed by the cult laws set forth by the leaders. It is, however, destined that they will not be alone in their false journey.

"There are only a few fathers in the mass of these ones that have an honorable past and can truly trace their lineage. They, however, do not belong to the generation of cunning foxes who have sold themselves to the false Jewish faith, to the false faith and teachings they took over from Moses who in turn has stolen them from the Egyptians. These beloved few patriarchs are believers of truth and knowledge and they recognize only the Laws of The Creation.

"These blessed ones have become so few in number they can be counted on but one hand of fingers for they are persecuted and slain just as with John. Herod sent ones forth and had John beheaded while in prison. Oh, they are in no wise, wise and act most foolishly in their arrogance.

"Blessed are your eyes that they see and your ears that they hear. Verily I say to you, many prophets and just men have desired to see that which you see, and have not seen it, and to hear that which you hear, and have not heard it. Many have passed into their graves in the searching and persecution through the eons of time but theirs shall be the kingdom of heaven. Therefore, listen carefully to this parable of the sower.

"If one hears the word of truth of the spirit and of the laws and does not understand it, the wicked one comes and tears away what has been sown in his mind; it is he on whose path the seed has been planted.

"Where the seed has been dropped upon the rocks, it is he who hears the word and soon embraces it with joy, but he has no roots in himself so that it could be rooted firmly and he will bend in the winds and blow easily from the fields; in the case of discomfort and any type of ridicule or harassment, he becomes angry and takes his leave.

"Those ones by whom the seeds are planted among the thorns, that is, when he hears the word, the cares of the world and the delusion of material riches and security of self, chokes the truth and the knowledge and he brings forth no fruit for he cannot allow himself to reach out beyond the bondage.

"Now let us consider the one by whom the seed has been planted on good soil, who accepts the word and seeks truth and finds it; and then lives according to the Laws of truth, lets the fruit grow and ripen, and brings forth a rich harvest indeed, one bearing a hundredfold, the other sixtyfold, and the other thirtyfold--indeed a grand investment of thine assets.

"This is the meaning of the parable whose secrets have to be uncovered by men, so that they learn to think and find understanding. But the path that leads to wisdom and truth is long and so is the compliance with the Laws of The Creation, which is yet so obvious.

"Then he told them another parable, "The spiritual kingdom is like a man who planted good seeds in his field. But when he slept, his enemy came and planted weeds among the good fruit and went silently away. When the seeds grew and brought forth fruit, weeds also grew in equal abundance.

"The servants went to the fields and saw the weeds and came to the sower and said to him, 'Lord, did you not plant good seeds in your field? From where come the weeds?' He responded, 'An enemy did this.' And the servants said, 'Do you want us to go and pull the weeds from the fields?' The sower answered, 'No, lest ye pull out the good plants along with the weeds. Let both grow together until the time of harvest, and then I shall tell the cutters; 'First gather the weeds and tie them in bundles so that they can be burned and the ashes strewn over the field, to nourish the soil; but gather the good fruit and lay it up in my barn.' But, behold, said Jmmanuel, "both grow side by side, the weeds and the good fruit. The weeds somewhat hinder the full growth of the good fruit but later, the weeds will become compost and nourish the soil. Therefore, since good fruit needs nourishment in order to grow, if it was not for the weeds which are made into nourishment the fruit could not grow unto perfection and abundance."

Then Jmmanuel told them another parable. "The spiritual kingdom is like leaven which a woman took and mixed among three bushels of flour until it was thoroughly leavened."

And thus did Jmmanuel talk to the people, in parables; but he did not talk ever without using parables, so that it might be fulfilled which was spoken by the prophet who had said, "He will open his mouth in parables and will voice that which was hidden from the beginning of the world, so that the people may learn therefrom and find truth, and recognize and follow the Laws."

"Let he who has ears, hear! The spiritual kingdom is like a hidden treasure in the field which a man found and hid, and rejoicing in it, he went to sell everything he had to buy the field.

"And likewise, the spiritual kingdom is like a merchant who searched for precious pearls, and when he found one he went and sold all that he had and bought the pearl.

"And again, the spiritual kingdom is like a fish net that was cast into the sea to catch all kinds of species. But when it was filled, they pulled it ashore, sat and gathered the good fish into vessels, and threw the useless fish away. Such is the spiritual kingdom which rules in man and whose king is man himself.

"Therefore, pay heed to the parables and learn to solve their secrets, so that you may learn to think and recognize the Laws of The Creation and follow them. Did you understand all I have told you?" And they answered, "Yes".

And he continued, saying, "Therefore, every scribe who has become a disciple of the spiritual knowledge and the spiritual kingdom is like the father of the household who finds in his treasures things both old and new."

After Jmmanuel had finished these parables, he went away.

A PROPHET GETS NO RESPECT

Later, he went into his father's city, Nazareth, and taught in the synagogue, and the people were shocked and they said, "How did he come by such wisdom and how can he do such mighty works? Is he not the carpenter Joseph's son whose wife became pregnant by a guardian angel's son? Is not his mother's name Mary? Are not his brothers Judas, Joseph, Simon and Jacob? And his sisters, are they not all here with us? Where does he get all the wisdom and power for his deeds?"

They were much offended by him and threatened to turn him over to the courts. But Jmmanuel said, "A prophet is never esteemed less than in his own country and in his own house which will become true for all the future, and as long as man has little faith and follows the false teachings of the scribes and other misinterpreters of the truth. And it will become true in two times a thousand years, when man has become aware and thinking, that my real, unfalsified teaching will be revealed anew.

IN 2000 YEARS, A NEW PROPHET

"The new prophet of that far away future time will not have that much power and strength over the evil and of diseases, but his knowledge will include mine and his revelations about my real teaching will shake up the structure of the whole Earth, because at this time the world will be inundated by my teachings which have been distorted and falsified by the scribes, and the Earth will live in a false cult which will bring it death. Before the two times a thousand years are past, the new prophet will reveal my unfalsified teaching in small groups, as I teach in small groups my trusted friends and disciples, the wisdom and knowledge of the Laws of The Creation. And it shall not be given to know until that time whether it shall be that the prophet is of male or female.

"That one's path will be beset with difficulties and obstacles, for he will start his mission in a peaceloving country in the north where there is a strong false cult of my teachings that have been falsified by distorters. In that place he did not show any great signs of his powers and did not publicize his great knowledge, because of disbelief. It is noted that his powers shall be hidden even from his own eyes that he might not misunderstand his path. There will come forth several blessed ones who will take the truth and give it forth unto the world and the Celestial Sons of the Heavens will give proof and credence unto the words. So be it for such is it written that in the final days distant, those ones shall prevail in the name and truth of The Creation.

"And thus shall it come to pass in the generation of two times a thousand years, that these things shall come into fulfillment."

********************

Enough for this day, Dharma, for we have worked long and diligently. I grant you rest and peace, little one, for thy task is one of great responsibility. Ye have ones of greatness and filled with love, who will give unto thee the support ye need. So be it and I place of mine seal upon the writings of mine beloved, Judas, that they come into thy world in clarity and purity. Adonai and praise be unto Solen Aum Solen that this time has arrived that our works might come into fulfillment.

I AM THAT I AM, I AM SANANDA

CHAPTER 10

REC #1 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

WED., AUG. 9, 1989 7:00 A.M. YEAR 2, DAY 358

Greetings in Radiance, Dharma, for another wondrous day has been given unto you by The Creation. Treasure each of the gifts for you have some unpleasant ones to come. So be it. Do not fail to witness the flowers and gifts along the path.

I will surrender the alternation frequency to Judas Iscarioth that we not take too much time in idle chatter for your hands tire quickly enough and the time span is short for having this translation finished. Enjoy the honor, however, for it is a great benevolence to allow an entity to clear of his false legacy and set a record to correctness. Blessings are upon you ones who receive at Earth physical plane and set the dictation to permanent record. There will come a day in the twinkling of the universal eye when man shall find these words which will be ancient, and again, a world will be changed for it is experienced to be so. Salu, little sparrow, I grant you strength and accuracy that you concern not about it.

Thank you in graciousness. Judas here to continue through the scrolls. Do not expect the original scrolls, which are in mine hands, to be brought in the original contact other than perhaps that you and a very limited few, can view them. They would be taken and most quickly destroyed by man. However, ye shall be given thy credence and credentials that thy writings be known as truth. May we do well this day, is my quest.

********************

HEROD AND THE BAPTIST

During the time that Jmmanuel dwelled in Nazareth, news about him reached Herod. Great speculation had arisen in the land and Herod was most distressed and told the people, "This surely must be John the Baptist, he has arisen from the dead, therefore he does possess great and mighty powers."

Herod had seized John, bound him and put him into prison because of Herodius, the wife of his brother Philippus, and subsequently had him beheaded.

It had happened that John had reprimanded Herod saying, "It is not good that you have taken Herodius, for you have committed adultery with her, and you have to be punished according to the Law."

At that moment he would like to have killed the Baptist but was afraid of the people, for they considered him to be a prophet. However, when Herod celebrated his birthday, the daughter of Herodius danced before him and it pleased him greatly. He was most lustful of her and in his foolishness, he made an unlawful oath that he would give unto her whatever she would demand of him.

The young girl acted according to her mother's demands and responded, "Bring me the head of John the Baptist on a platter of silver."

But the daughter of Herodius wept when she said it, for she dearly loved John the Baptist and fully believed in his teachings.

The king, Herod, was glad that Herodius had persuaded her daughter to demand the head of John because this way he would not be guilty in the eyes of the people, inasmuch as he had given an oath. But Herodius' daughter did not realize that Herod and her mother had agreed, even before the dance, to demand the head of John the Baptist through her. She thought it some type of banter to be enjoyed at the celebration festival.

However, Herod immediately sent soldiers and had John beheaded within the prison, and his head was carried on a silver platter and given to the young girl. The girl was overwhelmed with grief and she kissed the forehead of the head that had been severed. She cried bitterly and said, "I did not know that love could taste so bitter." Then she took John's head to her mother and placed it mockingly at her feet.

The disciples of John then came and took the body from the prison and buried it. They then searched out Jmmanuel and told him of what had happened.

When Jmmanuel heard this he was overcome with anxiety for his work was not yet finished and he feared the same fate prematurely, so he went away on a light ship into a deserted area. When the people heard of this, they followed him on foot from the cities. But as Jmmanuel saw the crowds gathered, from a distance, he felt great sorrow for them and entered into a boat from across the water and came unto them; he went ashore, and healed the sick and infirm.

FIVE LOAVES AND THREE FISHES

In the evening the disciples came to him and said, "This area is so deserted and night is falling; tell the people to go away so that they can buy food and drink in the villages."

But Jmmanuel said, "It is not necessary that they go away; give them something to eat and drink."

But they responded, "We have nothing here but five loaves of bread and three fishes for we have looked and can find no more."

Jmmanuel said, "Bring them unto me."

He told the people to sit down, took the five loaves of bread and the fish, spoke a secret blessing, broke the loaves of bread and the fish, gave them to his disciples, and the disciples gave the food to the people. They all ate and were filled, and when finished the remaining food was gathered into baskets, the baskets of morsels numbered twelve.

There were about five thousand people who had eaten

After they had eaten, Jmmanuel asked his disciples to get into a boat, and to take it over as far as the city ahead of him, until he could dismiss all of the people. After he dismissed all the people, he climbed to the crest of a small hillock where he might be alone for a brief rest that he might regain his strength and he stayed alone for a time of refreshment.

Meanwhile, the ship of the disciples was in the mid area of the sea and was in great difficulty because the sea had swelled and the waves were overtaking the boat. A storm had risen and the wind was contrary and they were extremely distressed and fearful.

WALKING ON THE WAVES

During the fourth night watch, Jmmanuel came towards them, walking on the waves of the sea. When his disciples saw him walk upon the water, they were terrified and said, "He is a ghost!", and they were screaming in fear.

Soon Jmmanuel reached near unto the boat and spoke to them saying, "Be comforted for it is I, do not be afraid. I have come to bring you to safety."

"Master, is it truly you?" asked Peter. And Jmmanuel answered, "Verily, it is me."

Peter could not understand and called to Jmmanuel, "Master, if it is you, please let me come to you---upon the water."

Jmmanuel said, "Then come here unto me and do not be afraid, believe and know that the water will carry you and it shall carry you. Do not doubt in your faith and your knowledge, and the water will be firm beneath your feet."

Peter stepped from the boat and was held above the water and he walked toward Jmmanuel. But then strong thunder ripped through the howling storm and he was startled and began to go down into the sea, and he screamed and called, "Jmmanuel, help me!" Jmmanuel quickly went to him, reached forth his hand and pulled him gently up above the waves saying, "Oh you of little faith, why are you startled, and why do you doubt when things appear to be difficult and formidable? The power of your knowledge gives you the ability which you have just witnessed. You trusted in my words before the thunder came, but when you were shaken and began to doubt, then the power of knowledge left you and your ability disappeared also.

"Never doubt in the power of the spirit which is part of The Creation Itself and therefore does not know any limits of power.

"Behold, there was a little bird who circled the sky a great distance in the air and whistled and sang in rejoicement about life when a strong gust of wind came and made him waver. He suddenly doubted his power to fly, fell and crashed and was thusly killed.

"Therefore, never doubt in the power of your spirit and never doubt in your knowledge, when logic proves to you the Law of The Creation. Even in thy daily lives you can see the logic of The Creation and know truth, for all about you will be done that which you perceive cannot be done."

Peter and Jmmanuel then stepped into the boat, and Jmmanuel told the storm to stop, and it abated and the winds ceased to blow and all was quiet as the waves became stilled.

Aboard the boat, the men marveled and said, "You are indeed a Master of the Spirit and someone who knows the Laws of The Creation. No one like you has ever been born, and also, no prophet has had such power."

ABOVE ALL, THE CREATION

Jmmanuel smiled and answered, "I tell you there are greater masters of spiritual powers than me, and they are our patriarchs who came out of the great space, and the greatest among them is God and He is the spiritual ruler of the three human races. But above Him, is The Creation whose Laws he faithfully follows and adheres to, and he, God, is not omnipotent either, as only The Creation Itself, can be omnipotent. Thus there are limits for him who allows himself to be called God and who is above Kings and emperors, as has been said. But man is ignorant and immature because he considers God as the same as The Creation and follows the false teachings that were adulterated by distorters and charlatans. Thus, when man believes in God, he does not believe in The Creation, for God is man on a far greater dimension of perfection and it is left for man to grow in his own truth and perfection that he can attain such perfection.

"There is a great difference in God and man, however, that in his spirit He is infinitely greater than all people upon the Earth. But he is NOT The Creation, which is infinite and without any form nor limitations. Thus, God, too, is a creation of the Original Creation which has no beginning and has no ending."

All was very quiet upon the sea as they came across the water and went ashore, in the land of Gennasaret.

When the people in this place became aware of him, they sent word all over the land and brought all to him who were sick and infirm. They asked that they might even touch the hem of his clothing that they might be healed, and thus it took place; those that so much as touched the hem of his robe became whole.

********************

Thank you, Dharma, let us take a brief leave of the word for respite. Salu. I will await your signal to continue.

CHAPTER 11

REC #2 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

WED., AUG. 9, 1989 10:00 A.M. YEAR 2, DAY 358

Ah yes, Dharma, let me give back unto you a song, "Put your hand in the hand of the one who stills the waters. Put your hand in the hand of the one who calms the seas. Take a look at yourself and you'll see your brother differently. And put your hand in the hand of the man of Galilee." So be it for he offers his hand unto any who will accept of it for I know, I have walked with him since the eons past--I am Judas Iscarioth of Judea; long since gone from that place but walking with the Master. He is the way shower and Captains this ship unto its proper portage. You are given to walk in physical form at this glorious, most glorious time of a golden dawn. You ones are most blessed; you who take his hand and prepare a place for his coming forth in radiance. You cannot comprehend how blessed ye are to have these truths bestowed upon you. And, further, to be granted the gift of building of the city is beyond thy grasp---so be it for it shall finally come into thy realization.

********************

LAWS OF THE CREATION? OR OF MAN?

There came to Jmmanuel, Pharisees and scribes from Jerusalem, saying, "Why do your disciples disregard the laws of the elders?"

He answered and spoke to them, "Why do you violate the Laws of The Creation for the sake of your own man written laws? Moses said according to the Laws of The Creation, 'You must honor your father and your mother; but he who unjustly honors his father and mother shall die a death.'

"But you teach: He who says to his father or mother: 'I sacrifice to the cult what I really owe to you', he needs to honor his father and/or his mother; and so you did away with the Laws of The Creation for the sake of your statutes and hunger for power. You hypocrites, Isaiah prophesied about you accurately and said, 'The people of Israel honor The Creation only with their lips, for their hearts and their knowledge are far from it. They serve their cult in vain because they preach such falsehood and deception, which are nothing but manmade laws."

Jmmanuel called the multitude and said: "Hear and understand!"

"The teachings of the scribes and the Pharisees are wrong and are all lies, because they teach you manmade laws, which are not the Laws of The Creation nor of God."

His disciples came to him and said, "Do you know that the scribes and the Pharisees took great objection to your words when they heard it? They went out from here to witness against you and to have you slain because of your teachings."

But Jmmanuel answered, "All plants that do not live according to the Laws of The Creation, will dry and perish or will rot and perish. Let them say what they will say and do what they will do, for they are the blind leaders leading blinded ones. But when the blind lead the blind, both shall fall into a ditch. But we will go away from this place that the persecutors remain without gratuity."

Peter then spoke unto Jmmanuel, "Please interpret, to us, your speech about the blind men."

DISCIPLES REPRIMANDED

Jmmanuel reprimanded his disciples and said, "Are you, too, still without understanding and therefore ignorant and doubting in thy spirit? You have been with me for a very long time, but you still do not have the ability to think and recognize truth. Verily I say to you, you yourselves will do much towards falsifying my teachings in the future, for you do not come into proper understanding of such simple truth. With your knowledge, you hardly exceed that of the other people who have not walked with me. Have you not yet realized that all the parables and speeches have a spiritual meaning and are about the spiritual life of mankind? Oh you of little faith, does not your understanding exceed the stupidity of the people and those who make no effort to follow the Laws of The Creation and of God? BEWARE, OR YOU WILL SEE ME IN A FALSE PERCEPTION AND LIGHT AND ACCUSE ME OF AN ORIGIN OF WHICH I CANNOT BE."

Then Jmmanuel went away from that place and escaped to the area of Sidon and Tyre.

SIGNS?

But, again, he was antagonized by the Sadducees and Pharisees who came to him and demanded that he would let them see a "sign" of his spiritual power.

But he answered and said, "In the evening you say, 'Tomorrow will be a fair day, for the sky is red.' Then in the morning you say, 'Today will be foul weather, for the sky is red and dull.' You can discern the appearance of the sky, but cannot you then also discern the signs of the times as they appear unto you? This wicked infidel generation is seeking a sign; there shall be no sign given unto it, but the sign of Jonah who disappeared alive into the belly of the whale and stayed alive therein, and came again alive into the light."

Jmmanuel said not another word, turned from them and left and went away from that place.

LEAVEN OF THE PHARISEES

Jmmanuel and his disciples then boarded a boat and sailed across the sea and arrived ashore on the other side of the sea. They found that they had forgotten to bring bread along on the journey.

Jmmanuel spoke to them, "Take care and beware of the leaven of the Pharisees and the Sadducees."

They spoke among themselves and one said, "That probably means something to the effect that we haven't taken along bread or something else to eat," and mumbled and grumbled among themselves. Jmmanuel heard them and he was angry and said, "Oh you of so little faith, why does it concern you that you have no bread? Do you still not understand? Do you not have the imagination to understand my speeches? Are you of such little faith and without understanding that you are unable to recognize the meaning therein? Do you still not understand, and do you wish to not understand for all times to come?

"Do you not remember the five loaves of bread and the three fishes divided among the five thousand, and how many baskets you lifted up still filled? I speak not of the bread you eat every day, but beware of the leaven of the Pharisees and the Sadducees."

Finally, they understood that he had not said to beware of the leaven of the bread, but of the false and adulterated teachings of the scribes and Pharisees.

PETER IN TROUBLE

Jmmanuel then traveled into the area of Cesarea Philippi and asked his disciples, "Who do these people say that I am?"

They answered, "Some say that you are John the Baptist, others, that you are Elia, and others again, that you are Jeremiah or one of the prophets."

Then Jmmanuel said to them, "Who do you say that I am?"

Simon Peter answered and said, "You are the Messiah the prophets had spoken about, and a son of the living God, the spiritual ruler of the three human races."

Jmmanuel was most angry with irritation and answered and said to him, "Oh you unfortunate one, my teaching has not revealed it to you, for I instructed you in truth and you have listened not. I also tell you that you are a faithful disciple, but your understanding must be compared to that of an unlearned child. You are Peter and I cannot build my teaching on your rock, and you will open the portals of ignorance, inasmuch as people will be overcome by your false interpretation of my teaching, and shall follow it, and live according to false teachings. I cannot give you the key of the spiritual kingdom, or you would open it with false locks and false portals. I am not the son of the spiritual ruler of the three human races, and therefore not the son of God.

"My mother is Mary who conceived me through a guardian angel, a descendent of our patriarchs, and my Earthly father is Joseph who is a mortal father to me that I might have Earthly birthright, and further, Peter, ye shall some day correct of thy misunderstanding that the truth shall go forth to the four corners of thy planet."

He then warned the disciples not to tell anyone such a story as had been pronounced by Peter and not to go forth and teach such erroneous stories and false teachings. "SO BE IT AND SELAH! AHO!"

From that time forward, Jmmanuel began to tell the disciples that he would have to go to Jerusalem and that he would be caused to suffer much from the elders and the scribes and high priests, because he could not avoid bringing his teachings unto them.

Peter was angry and said to him, "May God or The Creation prevent that! This may not be allowed to happen to you, for they shall arrest, torture, and kill you."

But Jmmanuel turned to Peter in equal anger and retorted, "Get away from me, Satan. You are an annoyance, for you are not thinking in spiritual reasoning, but in human thought and desire. Simon Peter, again you make me angry and show your ignorant thinking. It is not alone your thinking but it comes forth from thy lips in behalf of all mine accredited ones.

"Verily, I say unto you this day, because of your ignorance the world will shed much blood, because you will falsify my teaching and spread it among the people and it will become more and more twisted and inverted. You will be guilty of the deaths of many peoples, and of the origin of a false name for me, and of the evil insult of calling me the Son of God, and that God is The Creation Itself, for it shall come to pass as I speak it.

"But you are still under the grace of my long suffering patience and you can still improve your ignorance by some measures, but I am remaining in great annoyance with you, brother."

And then Jmmanuel said to his disciples, "If someone wants to follow my teaching, he should take the burden of seeking the truth, of realization, and of understanding upon himself. But man will surely not do so for man is lazy and careless, he will believe that which anyone speaks unto him. It will be those who live their lives in truth and knowledge who will be victorious, but he who lives his life in untruth and ignorance, will lose.

WHAT WOULD A MAN PROFIT----?

"What would a man profit if he would gain the entire world and all that is in it, and would damage his spirit? Or, how can man help his spirit, if he is unable to "think"! Man must think carefully and learn about all circumstance in which he finds himself that he not pre-judge without proper knowledge regarding that of which he judges. Ye have neither the patience nor the willingness to go forth and ferret out the truth of a given circumstance but judge on untruth and limited knowledge and pronounce thy judgment loudly about the lands. It will merit you nothing in the spans of that which you call "time". The Creation is timeless, and so is the spirit of man.

TO PERFECT THE SPIRIT

"Verily I say to you, there are some here who will not taste the power of spirit in this life span, which they will learn in the next life to come; or the next after that. But the spirit of man is ignorant as long as he has gained knowledge through human thinking and research. And so the spirit of man is not a machination of man, but a part of The Creation given to him which has to be made aware and has to be perfected, so that he proceeds to be One with The Creation, since The Creation, too, lives in constant change and growth. I repeat--The Creation is timeless, and so is the spirit of man.

"The teaching of knowledge is extensive and not easy, but it is the way to life, manifold in its manner. The human life of man is destined to be perfection of the spirit, so that he lives his life in fulfillment thereof. Even if man makes mistakes, he learns from them and gathers perception and knowledge, thereby cultivating his spirit and acting according to his strength. Without mistakes it is impossible to gather perception and knowledge so that the spirit can be cultivated.

"Verily I say to you, the teachings of the high priests, the Pharisees, and the scribes are deceptive and false, when they tell you that a mistake would be punished by God or The Creation, when the mistake serves the purpose and the knowledge of the spirit.

"Since there is no mistake that can be punished if this mistake serves the perception and knowledge of the spirit, so then there is no mistake that can be inherited, and no punishment in this world or another world for the literal punishment of such a mistake would contradict all the Laws of Nature, and thus, all the Laws of The Creation.

"In this life--still in another life--there is no punishment, if a mistake has been committed, which will serve the perception and knowledge of the spirit. If man lives with the vocation to perfect his spirit and obtains perception and knowledge through his mistakes, he leads a life for which he was destined.

"However, if man does not learn according to the rules and the size of his spirit which is governed by the Law of The Creation, he is led into things which have to be in accord therewith, since they are destiny. It shall be long before man comes into his balance in understanding of these words.

"Let it be realized that the spiritual powers of other people affect the life of the individual; either in a perception of good or bad.

PERSECUTION OF PROPHETS

"But if man at this time begins to think and perceive, he needs the teaching; therefore, the prophets have been sent by the Celestial Sons to teach the human race the true Laws of The Creation and the knowledge regarding life.

"The people are still most ignorant, following the false laws of the high priests and the distorters because they do not perceive the new teaching in its truth. Incomprehensibly so, they curse the truth which has to come. They curse the prophets, stone, kill and crucify them. But since the teaching of the truth must be spread among the people, the prophets will simply have to bear the great burdens and whatever suffering might come forth under the execration of the people.

"Therefore, many prophets have been persecuted, are being persecuted and so shall it be after my time is past. The prophecy of the destiny according thereto is that this also applies to me, and that I, innocently, will be declared guilty.

"However, brethren, I shall not be killed, but being in a state of semi-death, I will be considered to be dead for some three days and nights. I will be placed in a tomb so that the sign of Jonah will be fulfilled.

"This shall come to pass at such time as I attain a certain perception within myself, increase my own knowledge, and create a new power in mine own spirit. So be it for it shall come to pass."

And thus the days passed in teachings and lessons.

BECOME AS A CHILD

One day it happened that a disciple went to Jmmanuel and said, "Who is the greatest in spirit?"

Jmmanuel called to a child who was nearby, and placed it among them and spoke, "Verily I say to you, if you do not change and become as the children, you will not become great in spirit. He who searches and seeks and gathers understanding, who thirsts for knowledge as this child, will be great in spirit. And he who searches and seeks and finds like such a child, will be in himself always the greatest. But he who does not heed this truth and follows false teachings, and neither searches nor finds, would be better off with a millstone around his neck, hanged, and drowned at sea, where it is the deepest, for there is no sense in life and there is no fulfilling of its meaning without searching, seeking and finding.

"It would be better to expel those who do not understand, from life, so that they cannot hinder the willing, who do seed truth. But in the after life it is certain that the unreasonable people are willing to heed the Law of The Creation. Woe to the world because of annoyances. Trouble must come; but woe to the one through whom it is caused.

"However, if your hand or your foot annoys you and is lost, do not take heed. It is better to lose a limb and to grow great in spirit than to have two hands and two feet and remain small in spirit or to wither altogether.

"Further, if an eye offends you and becomes blind; do not pay attention to it. It is better for you to "see" the Laws of The Creation in the vision and might of your spirit, rather than having two eyes and be spiritually blind. See to it that you do not become one of those who are sound in body but sick and lacking in mind and spirit.

"Search always the meaning and truth of my teachings. Since I am as human as are you, I, too, have to search and perceive for I, too, am about mine growing and understanding.

"However, since I am human like you and have gathered my knowledge, so are you capable of learning, searching, perceiving, and knowing; through this you follow the Law of The Creation. And through this will you know that you, too, can reach thy perfection. For I come forth that you might know of the path and truth.

COUNSEL IN PRIVACY

"If your fellow man makes errors and embraces teaching in falseness, go to him and confront him in privacy. If he listens to you, you have won your fellow man and done a great service. If he does not hear you and keeps on embracing his senselessness, let him go, for he is not worthy of your teaching once you have done all that you can do. However, come to your own knowledge that that which you proclaim is in actual fact, truth, and not of thy own perception of personal opinion.

"It is better to allow an unreasonable person to walk on the path of misery than to bring confusion to one's own spirit; therefore, take great caution that you be absolute in your TRUTH, and not tainted by falseness to any manner or degree.

"Verily I say to you: The heavens would fall down before an unreasonable person could be taught reason, therefore, beware of same, for acceptance of truth comes from just logic and clarity of reason

"Sow the seeds of truth and wisdom on fertile soil where they can be germinated and grow, for only germinated seed and sturdy plants will bring forth great fruit."

About this time Jmmanuel departed from Galilee and went into the Jewish land, beyond the Jordan river.

Many people followed him there also, and he healed those who came to him in request of help.

PHARISEES AND DIVORCE

The Pharisees also came to him, taunted him, and said, "Is it right for a man to divorce his wife for any cause?"

Jmmanuel answered and said, "Verily I say to you, stars would fall from heaven before divorce is permissible, because, for the sake of marriage does a person leave his father and mother and stay with his spouse, and they will become one flesh and one blood. And they are no longer two, but as one in flesh and in blood, and that is theirs. And from that oneness can they then bring forth offspring which again, are one flesh and one blood of their father and their mother combined. What, therefore, has been joined together, let no man put asunder, for it is against the Laws of Nature that the child can be properly nurtured and grow in truth and strength as one within the unit of 'one'."

Then they retorted, "Why then, did Moses command that a letter of separation be issued in case of divorce?"

He spoke to them, "Moses gave you permission to divorce because of the hardness of your own hearts and the dominion over you, but it has not been so since the beginning of the human race, for in this instance Moses did break the Law. But I say to you that whoever divorces except if it be for adultery in fornication, or for other errors made by the other, is breaking a marriage."

Then the disciples inquired of him, "If that is the way it is between a person and his spouse, it is not good to marry."

But he responded wearily to them, "Not everyone understands this word, save those to whom it is given, for some do not enter a marriage, because from the time of their birth they are unsuited for marriage; some do not enter a marriage because other people have made them unsuited for it, and others, again, do not enter a marriage because they renounce marriage for the sake of spiritual power. He who can grasp this, let him grasp this. It is not the divorcing that should be given the careful consideration but rather the marriage."

CHILDREN AND WISDOM

Then it was that the children were brought to him so that he would lay his hands on them to bless them. But the disciples rebuked them as being an annoyance. But Jmmanuel spoke, "Leave the children alone and do not stop them from coming to me; for they are my most attentive listeners and of such is the kingdom of wisdom."

He put his hands on them and said, "Teach knowledge and wisdom, and you shall be spiritually complete and true followers of the Law. Verily I say to you, inasmuch as I am called Jmmanuel, which means 'God with us', you, too, shall bear this name if you perceive the wisdom of knowledge."

He then said to his disciples, "Verily, verily I say to you, seek knowledge and perceive the truth if you are to be wise. Since I am named 'God with us', this means that I stand spiritually above Kings and emperors, which means, truth is among us. Thus I am the king of wisdom among the human races, as God is the king of wisdom among the Sons of Heaven, which are the creators of the three human races.

"But as I was born of Earth woman and speak her language, I am called Jmmanuel as God is called God in his language, which means king of wisdom and ruler over this human race and ruler over the people.

"Seek and understand my speech and its meaning lest you may be so bold to call me the Son of God, or to attribute to me the power of The Creation, or to insult me by calling me the ruler over good and evil. Behold the little children, they are not like you; they believe in the truth and the wisdom of my speech, and therefore wisdom shall be theirs. So why do you push them away?"

Then he gently placed his hands upon them and then departed the place.

WHAT'S IN IT FOR US?

As they were walking, Peter said to him: "Behold, we have forsaken all to follow you, and what shall we get for that?"

Jmmanuel spoke to them, "Verily I say to you, you who follow me, some of you will embrace the wisdom of my teaching, so you will be spiritually great in the incarnations to come. But some of you will not perceive the wisdom of my teaching and will spread false teachings about me in the times to come. But those shall have a difficult time finding the truth in their coming incarnation. But ye must come into thy truth and wisdom in the conclusion if ye are to gain thy spiritual perfection. And thus it will be among the human races from East to West, and from North to South. My teaching will be brought to many, but they will not perceive it. Many will follow false teachings about me and therefore not find the truth, because they consider me God or his son, or perhaps even the Son of The Creation.

"Great words will be spoken and some will proclaim that they alone know the truth, because they have become victims of a terrible mistake, and thus follow evil and falsified teachings.

"Many will be the first among human races, because they will think humanly in their false teachings. But they will be the last in spiritual knowledge and very small, indeed, in wisdom. Wisdom will only be where the knowledge about wisdom bears fruit and follows and respects the Laws of The Creation in truth."

I, Sananda do place my seal upon these words. So be it and Selah. I AM THAT I AM, I AM SANANDA. SALU, SALU, SALU.

CHAPTER 12

REC #3 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

WED., AUG. 9, 1989 3:00 P.M. YEAR 2, DAY 358

FAITH, HEALING AND TRUTH

In all the places where Jmmanuel went the infirm followed, many blind people came for word of his healing had gone far and wide. Thus as they traveled into Jericho, there were many blind ones in the crowds.

As Jmmanuel and his disciples entered into the city, two blind persons sat by the wayside; and when they heard Jmmanuel passing by, they screamed and said, "Oh Lord, son of a Celestial Son, have mercy on us." But the people threatened them so that they would be silent. But they implored even louder and pleaded, "Oh Lord, son of a Celestial Son, have mercy on us."

Jmmanuel stopped and stood still, then called to them, and said, "What do you want me to do for you?"

They responded and said, "Lord, that our eyes be opened and we can see the beauty of this world."

Jmmanuel had pity for them and asked, "What do you believe, whose power is it which can make you see?"

They said, "The power of The Creation which is in the Laws."

Jmmanuel was astonished and said, "Verily, so far I have never seen such faith and knowledge among these people. Be it done to you as you believe." And he touched their eyes and soon they had vision and got up and followed him.

As they traveled along on their way, Jmmanuel taught the people most candidly, saying, "Verily, verily I say to you, if you are knowledgeable in spirit and embrace wisdom, and if you have faith in the truth and do not doubt, you will not only do such things with blind eyes, but when you say to the fig tree it should dry up, then it will dry up, or, when you say to the mountain 'lift you up and throw me into the sea', it will come to pass, for you are knowledgeable in the truth of wisdom, so that your spirit will become totally powerful. When you are knowledgeable and live in the truth of wisdom, your spirit will be filled with infinite power. And then, everything that you command or ask for in prayer, when you believe it, you will receive.

"Do not believe, however, that prayer is necessary, for you will also receive without prayer if your spirit is trained through wisdom. Do not make the mistake and believe in the false teachings that man has a will, for this belief is incorrect. Know then, whatever man wants to attempt he is obligated at all times to first create a will for this or that, because this is the Law of Nature. Thus man determines the course of his life which is called 'fate'. But it is such that he must acquire the knowledge and learn wisdom, so that from this he creates a will which is then within the Law of Nature.

"Consider yourselves as people who live in order to learn and to perfect the spirit. For you are born for the obligation of becoming perfect in spirit. Do not worry about the future, when the false teaching is spread, that man would have to perfect himself in spirit another time because he has fallen away from The Creation.

BEWARE FALSE TEACHINGS

"Each spirit in man is a unit, so is The Creation in itself a UNIT, and has no other powers besides IT. In Itself, The Creation is pure Spirit and therefore is infinite power, for it is One with Itself, and nothing exists outside of IT. Therefore, beware of the false and adulterated teachings of the future, which will insult me by calling me the Son of The Creation, and also as the Son of God. For these teachings lead to lies, and because of them the world will suffer much want and distress.

"Do not pay heed to the false teachings of the future, which are trying to make into one, the spirit, The Creation, and Me, and making a Trinity thereof, which again shall be a unit. Beware of these false and adulterated teachings of the future, for a Trinity is impossible according to the logical Laws of The Creation, there is only ONE.

"Verily I say to you, the princes keep their people down, and the sovereigns do violence unto them, but when they use violence, the new cults will do violence when they adulterate my teachings and proceed to disperse them.

"Beware of them and do not carry the yoke of the false teachings because of force. It shall not be so among you, but you shall be great and teach the wisdom. As I have come to teach the wisdom and knowledge among the people, so you shall continue to teach, so the truth may penetrate."

INTO JERUSALEM ON THE DONKEY

When they came near Jerusalem, to Bethpage, near the Mount of Olives, Jmmanuel sent out two of his disciples and said to them, "Go to the place which lies before you and you will find a female donkey tied to a post and a foal with her; untie her and bring her to me, for she was a gift to me and is only encamped there. And if anyone asks you a question as to why you are taking the animal, say to them, 'Jmmanuel of Nazareth needs her.' Soon they will let you take her."

The disciples went forth and did as instructed, and they returned with the female donkey and the foal and they put their clothes on its back and Jmmanuel sat thereon.

When the people heard that Jmmanuel, the king of wisdom would come, they spread their clothes on the path, and others cut off branches from the trees and spread them out on the path.

The people who went ahead of him and those who followed him screamed and said, "Hail to the descendants of David. Praise to him who comes and publicizes the new teaching."

When they entered into Jerusalem, the whole city was excited and said, "Who is it that comes?" But the people said, "That is Jmmanuel, the prophet from Nazareth in Galilee who brings a new teaching of wisdom."

PURGING OF THE TEMPLE

In Jerusalem, Jmmanuel went into the temple and when he saw what was taking place he became furious. There were dealers, sales people, merchants dealing with doves and many money changers who had established themselves therein.

He shouted at them in a loud voice, "It is written: The temple is to be a place of teaching, a place of contemplation. But [you] change it into a den for thieves."

In his anger he kicked over the tables of the money changers and the chairs of the dealers of doves and drove them all out with the whip of a donkey driver.

Then he allowed the blind and the lame to come to him in the temple and he healed them, all who came.

When the high priests and scribes saw the great deeds he accomplished and the people who were screaming in the temple saying, "Hail to the descendants of David!", they became extremely agitated.

They shouted at him, "Do you hear what they are saying?" But Jmmanuel said to them, "Are you so afraid of the truth that the truth annoys you?"

He immediately left them there in the temple and left the city and went to Bethany and stayed there overnight.

BY WHOSE AUTHORITY?

When Jmmanuel again came into the temple and taught, the high priests, scribes, and the elders of the people came to him and asked, "With what authority are you doing these things, and who gave you the power?"

Jmmanuel angrily responded, "I, too, want to ask you a word, and if you answer that question, I will tell you from where the power originates that allows me to do these things.

"From where was the baptism of John? Was it through The Creation or through people?" And they pondered the question and discussed it among themselves, "If we say it was through The Creation, then he will say, 'Then why do you not believe in it and why aren't you following the Laws?'

"But if we say it was through men, we will have to be afraid of the people for they consider John a prophet"

THE PARABLE OF TWO SONS

So, they answered Jmmanuel, saying, "We don't know." Thereupon he said to them, "You generation of vipers, so I will not tell you by whose power I do these things. But what do you think? A man had two sons and went to the first one and said, 'My son, go and work today in the vineyard.' But he answered and said, 'Yes father, I will go.' Yet he did not go. So he went to the other son and said, 'My son, go and work today in the vineyard.' But the second son answered and said, 'I don't want to do it and therefore I will not go.' But soon afterwards he felt remorse and went into the vineyard and worked.

"Now I ask you, which of the two did the will of the father?" They said, "The latter, of course."

But Jmmanuel rebuked them, "Verily, verily I say to you, the publicans and prostitutes will perceive the wisdom of knowledge before you do.

"John and the prophets came to you and taught you the right way and you did not believe them; but the publicans and the prostitutes believed them. And even though you saw it, you did not repent or change your mind, so that you would have afterwards also believed the truth.

"You know the truth, and yet you deny it, so that you would profit thereby in terms of gold, silver and goods, and that you thereby get rich at the expense of the poor, whom ye have led astray.

THE PARABLE OF THE VINE-DRESSERS

"But listen to another parable about a vineyard, and perhaps you will understand it if your mind is not cracked.

"There was a Lord who owned much. He planted a vineyard and built a fence around it. He dug a wine press therein, built a tower and leased it all to vinedressers. He then left the country.

"When the time came that the grapes were ripe, he sent his servants to the vinedressers so that they would receive the grapes. The vinedressers took the servants; one was beaten, one was killed outright, and the third one they stoned to death.

"Again the Lord sent other servants, more than the first time and they, too, were all killed. At last he sent the son of the administrator to them for he was sure the vinedressers would fear the administrator's son. But when the vinedressers saw the son of the administrator they spoke among themselves, 'This is the heir, come let us kill him and take his inheritance.'

"They took him from the vineyard and killed him, or so they thought. And while deeming him dead, put him in a tomb where he was in a state of semi-death for some three days and three nights and then fled, and the son arose and returned to the Lord of the vineyard. But when the Lord of the vineyard heard of what had happened to the son of the administrator, what do you think he did?

They responded, "He would probably have the villains killed and turn his vineyard over to other vinedressers who would give him the fruits at the right time. He most certainly must have turned over the legacy to the son of the administrator at an early date."

Jmmanuel spoke, "You recognized the meaning, and that is what you have read in the scriptures: The stone that the builders threw away became the cornerstone.

"Therefore I tell you, I am as the son of administrator of the vineyard. My teachings are not strange to you and are very well known, for they have already been given to you by the prophets and you know them thereof. But if you disregard them and in-terpret them to your own advantage, that is, accuse me of lying, you thus accuse God of lying. It was upon God's advice that I was created by one of His kind, and because of Whom I am a prophet here before you now.

"Therefore I say to you, peace and joy shall be taken away from you and also from your people, for all times, and they shall be given to a people which brings forth its fruits.

PENALTY OF DISREGARDING THE LAWS OF GOD

"If you disregard and kick with your feet, all the laws of God who is the ruler over this, and the two other human races in the North and in the East, you shall be disregarded and kicked with feet for all time to come.

"The burden of the Jews will be like a heavy stone of the seven great ages. And he who falls upon this stone will be shattered, but upon whomever it falls, he will be pulverized into dust."

When the high priests and Pharisees heard his speeches they understood that they would be cursed, and all those ones who followed of their false teachings, for all time to come. And they deliberated as to how they might seize him, but they were afraid of the people, for the people believed Jmmanuel to be a prophet.

When the Pharisees held counsel with each other as to how they would catch Jmmanuel in his speech, they sent to him their followers and the people of Herod.

GIVE UNTO CAESAR

They taunted, "Lord, we know that you are true and that you teach the Law properly and do not consider the rank of a person, because you do not pay tribute to people but only to the Laws of God and to truth, and to the Laws of The Creation. Therefore tell us your opinion, is it right to pay tax unto Caesar, or is it not?"

Jmmanuel was aware of their maliciousness and said, "You hypocrites, of what low mentality you are! To want to aggravate me in such a foolish manner? Show me a tax coin so that I can heal you from your sick stupidity." And, they gave him a coin. He then said to them, "Whose image and inscription is on this coin?"

They responded, "It is that of the Emperor."

So he answered them, "Therefore, give to Caesar the things which are Caesar's, and give to God the things which are God's. But beware and know that God and the emperor are people above whom is the Almighty Creation to which you are to give the highest praise. For even though God and the emperor are rulers over the human race and the people, The Creation, as the highest power, is above them, upon whose Laws they are dependent.

Whereupon, they listened with astonishment and left Jmmanuel alone.

A LESSON FOR THE SADDUCEES

On the same day the Sadducees, who do not believe in rebirth, came up to Jmmanuel and asked him, "Master, Moses has said, 'When a man dies and has no children his brother should take the widow as his wife and should beget descendants for his brother'. Now, there were among us seven brothers. The first one married and died, and because he had no descendants he left his wife to his brother; and so did the second, the third, until the seventh, and at last the woman died after all of them. Now you tell us there is a new life. Whose wife will she be among the seven in a new life? All of them had her as a wife."

But Jmmanuel answered and said, "You are mistaken and do not know the unadulterated scriptures of the elders, nor do you know the Laws of The Creation. Verily I say to you, Moses never gave this law but gave the law that a brother should take his brother's wife to himself, in honor, so if one died the other would take care of the widow of his brother. How could it be that a brother could beget for his brother, descendants, since everyone's seed is different?

"But in new life one decides for himself whom he wishes to marry, if he wishes to marry, which is not certain. Take heed of the laws of The Creation which teaches that in a new life man does not remember the former life, which makes your question superfluous. At this point it is only the prophets who remember the former life, since they follow the Laws of The Creation and therefore live in wisdom.

"Since you and the Jewish people will live in spiritual darkness for an extended period, perception and wisdom of spirit will remain hidden for a very long period of time. Other peoples will be advanced and developed spiritually to a very high degree and follow the Laws of The Creation. There will also be many, many more who will not follow the true teaching and they will be as you.

"Therefore, other peoples will be superior to you in spirit, for they will gather great wisdom and grow abundantly in spirit and will, therefore, have among them those who will be like the prophets and remember former life spans in their life streams.

"You of Israel and the other ones without truth and wisdom, shall remain in spiritual poverty and drift in spiritual darkness, inasmuch as they incurred punishment, they shall have to endure it."

When the people heard these words they were shocked and afraid and fell into silence.

Then it came to pass that the Pharisees heard that Jmmanuel had shut the mouths of the Sadducees, so they held a meeting where they would take counsel.

GREATEST COMMANDMENT?

One among them, a scribe, taunted Jmmanuel and asked, "Which one is the greatest of commandments in the Law?"

He spoke and replied, "Whose law are you speaking about? Are you asking about the law of the emperor or are you thinking about the Law of God, or are you thinking about the Law of The Creation?"

The scribe replied, "I am asking of the laws of all three!"

Jmmanuel responded, "The highest commandment in the Law of The Creation is: Achieve the wisdom of knowledge inasmuch as this will enable you to wisely follow the Laws of The Creation.

"The highest commandment of the Law of God is: You shall honor God as the ruler of the three human races and follow his laws for he is the king of wisdom of the three human races.

"But the highest command of the laws of the emperor is: You shall be subject to the emperor and follow his laws and give to him a tenth, for he is ruler over the people.

"These are the noblest and greatest laws of the three, determined according to their type, but the other one is this, and equal to the first: You shall consider as omnipotent The Creation alone, for it alone is constant and infinite. For God and the emperor are temporal, but The Creation is eternal. These two commandments include the entire law of the prophets.

"The laws of God and the emperor are human laws and meant to rule men in orderly and righteous manner, but the Laws of The Creation are the Laws of life and spirit and are therefore eternal and constant.

"Likewise is the spirit of man immortal, for how could The Creation itself ever cease to be? If a person is dead in the physical, the spirit lives on, and leaves this existence for the one beyond, where it continues to gather the wisdom of knowledge. According to the amount of spiritual wisdom gained, he, himself, decides his future and his return, as well as his activity later on in his experience.

"Since I, too, am a prophet and know the future, I tell you that I shall return as a representative of God, so that I can sit in judgment of all those who follow false teachings and belittle the wisdom of spirit."

WHOSE SON AM I?

But when the Pharisees were together, Jmmanuel asked them and said, "What do you think, whose son am I?"

They answered, "The son of David."

He retorted, "How can I be the son of David? He has been dead for a very long period of time and I have been begotten by Gabriel, the guardian angel; Ye do not even remember your own stories. Further, haven't you read or heard, that David called me Lord when he said, 'The Lord said to my Lord, "Sit down at my right side so that I can place your enemies under your feet, for you are my stepson and my successor"', so, since David calls me Lord, how can I be his son?"

No one could give him an answer and they said secretly, "He blasphemes God and the prophets. Let us contemplate how to arrest him and condemn him that he be executed, for he endangers our very positions and we shall no longer be respected by the people if we do not rid ourselves of this man.

BEWARE OF SCRIBES AND PHARISEES

Jmmanuel then turned to the people and the disciples and said: "The scribes and the Pharisees sit on the chairs of the prophets. Everything they say, however, you refrain from doing and keep not their rules and do not act according to their works. They teach you false teachings which they and their predecessors have falsified that they might profit there from. They contrive of heavy burdens that they might place them upon the shoulders of the people, but they themselves, will not want to lift a finger in production or works.

"Any labor that they do is done in the impressing of others. They enlarge their prayer belts as well as the tassels on their clothing. They love to sit in the best places at the tables, and within the synagogues. They love to be greeted at the marketplace and to be called Master by the people.

"Do not allow anyone to call you a "Master" until you have perceived the wisdom of knowledge. Neither let anyone call you "teacher" until you follow the Laws of The Creation. For he who allows others to call him Master and teacher, who does not have the wisdom of knowledge, will be denounced as a liar.

"He who will undeservedly exalt himself, will be abased, and he who undeservedly abases himself, will be esteemed lightly.

"Let him who is great in spirit consider himself great, and him who is small in spirit consider himself small, and he who is middling in spirit consider himself middling. It is stupid and unwise if a man lets others consider him greater or smaller than he is.

"Beware, scribes and Pharisees, you hypocrites who block spiritual progress for the people, you will not attain it easily and you keep it from those who wish to attain it because of false teachings and the power of your manmade laws. You hypocrites de-vour the homes of the widows and devote long prayers for the sake of appearance. Therefore, you shall stay in spiritual darkness all the longer for your foolishness.

"Woe unto you hypocrites who pass through lands, countries and seas in order to win a follower for Judaism, and after one has become a Jew, you turn him into an irrational and unreasonable child that is serving false teachings in a twofold manner, as do you.

AN OATH IS OF NO SUBSTANCE

"Woe unto you, you blind leaders of false teachings who say, 'If a person swears by the temple, that does not count, but if a person swears by the gold on the temple, that binds him.' You fools and blinded ones, you are the offspring of evil; why do you let people swear knowing that an oath is not binding and is a worthless act? How can you say that if a person swears by the altar, that does not count; but if a person swears through sacrifice, that is binding?

"You blind and false teachers, who gave you the right to demand an oath or to swear, since the Laws of The Creation state that oaths should not be given? Your speech should always be yes, or, no.

"Therefore, he who swears by anything on Earth or the universe, swears by something fleeting, which is without any substance. And therefore, an oath is of no substance either. Therefore, he who swears by anything commits a crime with respect to the truth of his word and makes it doubtful.

"Woe unto you, you blind leaders of a horde of blind who say, 'This should be done and that should not be left undone', since you represent a false teaching. Woe unto you who increase tenfold mint, meramie, dill and caraway seed, and consider least important the most important in the Law, namely, the right to freedom and knowledge and the Truth of The Creation.

"You are foolish and blind leaders, you are mosquitoes and swallow camels which you cannot digest. Woe unto you, scribes and Pharisees, you hypocrites who keep cups and bowls outwardly clean, yet inside they are full of rapaciousness and greed. First you must purify that which is inside the cup so that what is on the outside also becomes, and remains, pure. So you, too, appear Godly and good in front of people, but inwardly you are full of hypocrisy and falsehood and violations.

"Woe unto you hypocrites who build tombs for the prophets and adorn the graves of the just and speak: 'If we had been at the time of our fathers, we would not have become guilty with them, in the shedding of the prophet's blood.'

"Woe to you hypocrites who secretly call the dead from the common people and talk with them and believe them, but they only speak of that which they already thought wrongly during their lifetime. You are not great enough to call upon the dead who have some wisdom and tell of the truth. You give testimony to yourself that you are the children of those people who killed the prophets and falsified their teachings. Therefore, you fulfill the measure of your fathers, since you end your life without understanding, and you will have trouble learning in the future. You generation of vipers, how can you be great in spirit without having any understanding?

"All the just blood which was shed through you, on Earth, will come back to you, beginning with the first prophet whom your fathers and forefathers murdered, to the blood of Zacharias, the son of Barachjas whom you have killed between the temple and the altar, and therefore, all the blood of the future which will be shed will be of your accountability.

"Verily, verily I say to you, all this shall come upon you, and upon your race, for a very long time yet to come and pass.

PROPHECIES OF THE END DAYS

As Jmmanuel walked from the temple, the disciples wanted to show him the building in which the temple was built. But he spoke to them, "Do you not see all this? Verily I say to you, not one stone here will remain upon the other without being broken. For the Jews trespass against life and the Truth, and they built this city on the blood of people. They plundered this land through rapaciousness and murder, and killed their friends with whom they drank wine. Thus they betrayed their own friends and murdered them, because of their greediness. Likewise it shall be done unto them."

Later as he sat on the Mount of Olives, his disciples came to him and requested, "Tell us, when will this happen and what will be the sign?" But Jmmanuel answered and said, "See to it that no one leads you astray. For many will come in my name and say, I am Jmmanuel. And they will lead great numbers of ones astray.

"People will hear about wars and war cries, they shall see and not be startled. This is what must happen, but that is not yet the end. Because people will rise against one another and one kingdom against another, and there will be times of great need and earthquakes and great floods all about the lands. This is the beginning of great calamities, and great cataclysms.

"Soon the people with the knowledge will be surrendered to grief and many will be killed. They will be hated for the sake of truth in their teaching and for their wisdom. Many kinds of cults will rise up against one another, and much blood will flow and many hearts and spirits will be broken. Many will succumb as a result of these conflicts and will betray one another, and will hate one another because they remained small in spirit.

"Because there will be lack of faith, love will become cold and deadened in many, many people. Hatred will rule over all the world and evil will reign for a long period of time. But he who persists in the truth will survive.

"This lesson will be preached throughout the entire world as testimony for all peoples, and then the end will come--when the Word of Truth has gone forth throughout the total of the lands.

"When the people will see the horror of destruction in Jerusalem and the lands there about, of which the prophets have already spoken, then the end will come.

"When this happens, whoever is at that time in the land of Judea, should flee to the mountains. He who is on the roof, should not come down from it to get anything from out of his house. He who is in the field should not come back in order to get his coat or any other of his possessions.

"Oh woe to the women in this place, who are pregnant and those who are suckling their babes at that time, for they shall suffer much grief and death. There will be multitudes.

"There will follow great grief as has never been before since the beginning of the world until now, and also never will be again. And, if these days were not shortened, no man would remain alive; but the days will be shortened for the sake of the spirit and wisdom, and for the sake of people who serve the Truth and the Laws.

"There shall be untold gnashing and chattering of teeth and great mourning and screaming when this time comes, because of man's lack of understanding and because of his greed.

"There shall be machines made from metal for use in the air, on the waters and on land, to kill one another in great masses. They shall throw heavy projectiles out of these machines made of metal and they shall strike the cities throughout the lands. Fire will come out of these projectiles and burn the world so that hardly anything will survive and that which does survive will not long be spared.

"They will put the corner stones of life itself into the projectiles in order to kindle the deadly fires. And, if at that time the Celestial Sons would not appear in order to bring it to a standstill, verily I tell you, not one person would survive upon the face of Earth.

"Since the human race will, at that time, number at least ten times five hundred million people, two parts thereof will be destroyed and killed. When at that point someone will say to the people, behold, here is Jmmanuel, they shall not believe it, because many false Jmmanuels and false prophets will rise up and do great signs and wonders, so that if it were possible, also even the wise and knowing would be misled. Behold, I told you so before.

"Therefore, when they shall say: 'He is in the desert', man shall not go out, and 'Behold, he is in a chamber', they shall not believe.

"Since I will most certainly return at that point in time, I will let them recognize me; this is how the Law is written and thus shall it be. For, as lightning starts with the rise and radiates until its setting, thus will be my coming among the heavenly hosts with whom I shall have my renewed life at that time.

"Men of all times, beware, wherever the carcass is there, the vultures will gather, so beware of them.

"Soon after the grief of that time, sun and moon will no longer radiate, and the stars will fall from heaven and the powers of the heavens will become shaky. The structure of the heavens will be disturbed because of the senselessly erupted power of men who will be living in greed, power, and addiction.

"There will then appear a sign in the sky. And then all the generations on Earth will cry and will see the Celestial Sons coming in the clouds of the sky, and they are of great power and will judge harshly against senselessness. Since God is the ruler over the three human races, he, therefore, will judge them through his representatives.

"Man owes God his creation and God is the ruler over him, so that he has to follow His commandments and respect Him as the greatest king of wisdom. He will send forth His guardian angels with loud trumpets and will gather His followers from the four winds, from one end of the Earth unto the other end.

"Blessed ones, learn a parable from the fig tree; when its branch begins to have leaves and they are coming out, you know that summer is near. Likewise, the people at that time, when they see all of this they will know that it is close at hand.

"Verily, verily I say to you, this is how it will be. And this human race will not pass until all of this has come about. Heaven and Earth will pass, and the universe also; but my words will not pass, for they are words of truth within the Laws of The Creation.

"No one knows of the day nor hour that all this will happen, nor do the guardian angels of God, nor I, Jmmanuel, but God alone who has the greatest wisdom, knows. He is the ruler over these human races and to Him is due honor and praise, and He, too, owes honor and praise unto The Creation which is above all.

"So be it, if man reveres and honors God and recognizes only The Creation as the supreme power, he thereby acts rightly in truth.

********************

Let us draw this to a close for this session. I treasure you for your service. It is wondrous to sit with the Master, Sananda, and know that he has grown into his perfection and allow these things to be put to paper in mine own words, so that the record is set to straight. I am humble in mine gratitude. I take my leave, I AM JUDAS ISCARIOTH.

I AM THAT I AM, I AM SANANDA JMMANUEL THAT MY SEAL BE PLACED ON THE TRUTH OF THESE WRITINGS. SO BE IT AND SELAH. BLESSINGS AND PEACE BE UNTO YOU ONES IN THIS TIME OF GREAT STRESS, FOR I AM NEVER FROM THEE. ADONAI

CHAPTER 13

REC #1 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

THU., AUG. 10, 1989 7:15 A.M. YEAR 2, DAY 359

Dharma, Sananda here. It is recognized that most of the lessons have already been given unto you regarding the last pages of the ancient scrolls. As these will also be brought forth in the exact format given I choose to have the scrolls translated, for you ones a second time that the records be untainted. There is only one other section that I wish presented in current format and it is the one of the crucifixion as presented by my most revered and honored, Gabriel. I will give you instruction for the publication of the remaining material as we reach the conclusion of the translations. I place my seal and my truth upon these words.

I again relinquish the circuitry to Judas Iscarioth that you can continue with as little interruption as is possible. Thy brothers can be organizing the materials given since I began the regular lessons that they will be the next binded. I must have rapid "catch up" with public input so we will back with credentials as we move forward, as well as publish many of the lessons of Aton, Hatonn and our beloved Cohans of the Seven Rays. You do not concern yourself with it now. Some letters of "credence" will be published with several of the documents. I now move to standby. Blessings upon the Word.

Judas to continue, Dharma. Greetings in a new day in the glory and radiance of the most Radiant One.

**********************

LAWS AND COMMANDMENTS

Jmmanuel spoke of the Commandments and Laws, thusly: "Since the commandments of The Creation apply and also the laws of God, thus they shall be followed and respected. Since the Laws of The Creation are the Laws of the Spirit, so are the laws of God the laws of order and of life. God issued the laws as regulation for that which is right and also as a guideline for life.

"Thus laws and commandments serve as paths upon which man shall walk in wisdom and intelligence, if he is truthful in his righteousness. In as much as the Laws of The Creation and the laws of God are followed, there is no need for men to bring forth other laws, of any kind, whatsoever.

"The Laws of Creation and the laws of God shall be considered as the true Laws, and they shall have to be followed, for they alone are valid. If man deviates from these commandments and these laws, he brings forth human laws which are based on false logic and, therefore, are faulty.

"If man is faint of heart in spirit, so are his laws fainthearted and are like heresy. If man is presumptuous and disregards the commandments and laws of The Creation and of God, he is forced to bring forth his own laws which are full of mistakes and lead him astray. Laws and commandments made according to men produce murder and evil, and evil will spread and gain control, and man no longer has any power over it. Commandments and laws are valid only if they are derived from wisdom and logic. But logic requires wisdom and perception.

"Human commandments and human laws are powerless if not based upon the Laws of The Creation, and God's laws are also based thereon, as were issued by Him in wisdom.

PROVERBS

"Verily I say to you, wisdom has to be learned from the Laws of The Creation which man perceives in nature. But if man does not think and search, he will not attain wisdom and remains a fool.

"The wise do not cry over lost things, over those who have physically died, or over things of the past. Fools cry over things that are not worthy of weeping, thereby they increase their grief and obviously are in need of experiencing misery.

"He who is rich in wisdom and lives according to the Laws, does not allow that creatures should suffer, even the least pain or wound, if they are without fault.

"A fool or a mad man who does not conquer and control his emotions, considers destruction as an advantage and reverse wise, an advantage as destruction, and considers great suffering as a type of 'joy'.

"Because men do not follow wisdom and do not seek knowledge, nor perceive the Laws, they are filled with imprudence and vice. The dishonest, the stupid, the defiant, the miserly, those without moral scruples, the coarse and vulgar, and the angry, will be hurt as someone who is poor in spirit.

"If a person perceive, daily in due manner, just a little wisdom in spirit, he progresses like the moon during the light half of thy month cycle. Wisdom is the greatest asset of man and so is the created 'will' which is Lord over love and happiness, but all this has no meaning without the Power of Spirit.

"A FOOL WHO WAITS FOR 'FATE' TO ACT, WITHOUT DOING ANYTHING HIMSELF, PERISHES LIKE AN UNFIRED POT PLACED IN WATER.

"He who takes care of a cow always will receive milk; likewise, he who nurtures wisdom and applies it through the power of spirit brings forth rich fruitage. Perceive every Law of The Creation and once you have perceived it, seize it and live ac-cordingly, for the Laws are the greatest of wisdom.

"There is no eye that is equal to wisdom, no darkness equal to ignorance, no power equal to the power of the spirit, and no terror equal to that of spiritual poverty and deprivation. There is no higher happiness than wisdom, and no better friend than knowledge--there is no other 'savior' than the power of the spirit.

"He who has intelligence may grasp my speech so that he is wise and knowing."

SAUL CONFRONTED AND CONFUSED

As Jmmanuel finished this discourse to the ones gathered with him, a man named Saul came to him and said, "You are preaching heresy; and it is strange to me, listening from the onset. It appears most stupid and your spirit seems greatly confused."

Jmmanuel responded with irritation, "How can you tell me that I am confused in spirit whereas it is you who is completely confused in spirit?

"Verily I say to you, Saul, you are persecuting me, as well as my disciples, because of my teaching, but you will change your mind, my friend.

"From now on you shall be named Paul and travel in all different directions, and you shall have to suffer greatly for having called my teaching heresy and my spirit confused. You will heap upon your back a great, great burden, for in your lack of understanding and foolishness, you will misunderstand my teachings, and therefore, teach falsely. Your speech will be confused; and the people all over the world will be in bondage to your false word, and slaves unto it, and will worship the doctrine of lies which you will put forth unto them. Ye will not even be in the knowledge of that which you do, but in the ending ye shall be required to rectify that which you shall perpetrate in this time.

"You will place the entire land of the Greek in bondage to an evil cult with your false teachings, thus you will call me in their language "the anointed". It will be the fault of your ignorance that they will call me JESUS CHRIST, which means "the anointed". My name is Jmmanuel, "God among us" and ye shall be responsible for thousands of generations to be in false knowledge.

"Further, it will rest on thy back, in thy ignorance, that the wondrous name of JESUS will be used falsely and in that name, human blood will be shed, so much will be shed that it cannot be contained in all the now existing containers. So be it, Paul, for it shall come to pass.

"You continue to persecute me and also my disciples, because of my teaching. Soon, however, the time will arrive when you will change your perspective. You will face me another time and will assume that I am a spirit form. Oh yes, ye shall be brought up most short.

"Verily I say to you, as so many others, you will be to blame greatly that my teachings are adulterated and that the human races build erroneous cults, for in your enthusiasm you shall not learn the truth in wisdom.

"You will be the 'cornerstone' of the senselessness that I will be called 'Jesus Christ', and the 'redeemer' of false cults and it shall cause me to need refer to an erroneous name in the ending that I be recognized as who I really am. Even my scribes will have forgotten mine name by the ending of your Earth times. So shall it come to pass before the fulfillment of the prophecies that these things will be set to right that man will see and know of his errors."

Jmmanuel was furious, seized a stick and chased Saul away.

But Saul then joined with Juda Iharioth, the son of the Pharisee, and counselled about how best they could seize Jmmanuel so that they could turn him over to the persecutors, for his thoughts were filled with revenge and hostility.

When Saul had gone, Jmmanuel called his disciples together, spoke to them and said, "You know that Easter will be in two days and I shall be turned over to the courts to be crucified as it is destined, so that I may learn therefrom.

JMMANUEL' S BETRAYER: JUDA IHARIOTH

"My traitor will be Juda Iharioth, the son of the Pharisee; for his mind is interested only in gold, silver, material goods and chattels.

"He shall betray me for thirty pieces of silver, for he is misled for he has been so taught by his father, in avarice and greed.

"His joy in the pieces of silver, however, will be most short lived, for he is most fickle and unsteady and will soon be filled with overwhelming remorse for his actions.

ON SUICIDE

"Since Juda Iharioth is without courage and of very small faith, he will put a rope around his neck and upon a tree branch, and hang himself to death. Verily, verily I say to you, even though Juda Iharioth's suicide appears just, he is acting totally without justice. For, even though man has free will regarding himself, he does not have the right to decide over his life or his death.

"The intent of the Laws is such that man lives his life to the end so that he may perfect his spirit in this manner. If he judges himself through suicide, he deviates from the Law and violates the plan of The Creation as well as the Laws of Creation.

"Perceive from that, that man has no right to decide over his life or his death. Even if man has experienced for a specific purpose that he might precipitate death in intent for another’s growth, he should allow the spirit to take such control and allow the balance of judgement thereof into the hands of the spirit.

"Man has only the right to determine the kind of life he wishes to live, but not the right to decide over life and death itself. The Laws say that there is no event or any situation which would justify suicide.

"Ye would be wise to take note. However, that in some apparent events of suicide there is not the personal act of self that causes the dimensional change but rather the ultimate spiritual purpose that comes into operation. Ye ones of Earth physical aspect are not given the right of judgment.

"Suicide carried out by a third hand, which means through a hired murderer, or murder for reasons of mercy, is against the Laws of The Creation.

"However much guilt a man may acquire, and however large the burden may be, he has no right to determine his own death. Even though Juda Iharioth incurs great debt, he has no right to decide over his life and death. Further, no matter how much good a perceived death by suicide might appear to bear; think of the possible good that a devoted life in truth and wisdom could bear.

"Each debt and each mistake are a way to understanding from which the spirit is perfected. If man is escaping from guilt or a mistake or whatever might be the predicament, by killing himself, he escapes from perception and has to learn that perception in another life experience at some appropriate level of understanding.

"Therefore, he only delays the process of perfection of the spirit, which is not the will of The Creation. Either way, suicide is an act of deplorable cowardice and a disregard of the Laws of The Creation."

After Jmmanuel had finished this lesson, the disciples were very agitated and said, "Why do we not just catch Juda Iharioth and stone him lest he can betray you?"

THE MEANING OF THE CRUCIFIXION

Thereupon Jmmanuel was furious and shouted, "Do you not know what I prophesied to you, that I would be crucified in order that I would attain a certain understanding?

"How dare you disregard the destiny of the Laws, since this is intended. As I go my way, so every man will need to go his way. Verily I say to you, if I were not to follow my destiny, how could I fulfill my mission which will lead me on to India and other places where I must experience in my truth and growth?

DISCIPLES MISUNDERSTAND TEACHINGS

"Oh you of little faith and less courage, I taught you the truth and you recognize it not. How can you not comprehend it? For it will be through your refusal to comprehend in truth, after my departure, my teachings will be adulterated by you and spread as false doctrines and as false cults in every direction of the world.

"All over the world false guidance and false teachings will resound and man will be against man in my false name and nation will rise against nation. Blood will be spilled upon this blessed Creation of Earth in the name of falseness and ye shall bear of the burden of that truth.

"Many among you will bear the guilt therein, that man does not recognize the truth even though I have long taught it to you in purity. How can you continue to misunderstand?

"There will be great resounding in the world regarding your false teaching which you will spread helter skelter about the lands. Some of you will care so little after my departure that you will bother not, to teach at all. So be it, for the prophecies must be fulfilled in their proper time. You have not understood the wisdom in my words nor the truth of my teachings.

"You are struck with blindness just as are the people, just as predicted by the prophets for this human race. But, since I fulfilled my mission among this generation and could not teach any reason unto the people, because they do not think with reason. Therefore; I will leave, for the teaching of the Truth shall be brought also to the two other human races in the North and in the East, in as much as this race is under the guidance of God, so are the two other races under Him, for He is the Lord of the three human races.

"I have been sent here as God's prophet according to His will, so that I will teach the three human races the new doctrines. Therefore, I must walk in the path which was destined by God, since I serve His will and His laws, as God Himself, serves the Laws of The Creation.

********************

Let us take respite please, Salu.

CHAPTER 14

REC #2 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

THU., AUG. 10, 1989 11:15 A.M. YEAR 2, DAY 359

Jmmanuel finished his talk with the disciples and we all left for Bethany and the house of Simon, the leper.

THE WOMAN WITH THE "PRECIOUS WATER"

Behold, a woman came to Jmmanuel, she had a glass of "precious water" (perfume) which she poured on his head as he sat at the table. When the disciples noted what she had done, they became angry and disturbed and said, "What is this waste good for? This Water could have been sold at a high price and the proceeds used for the poor."

Jmmanuel scolded the disciples and said, "Why do you upset the woman? She did a good deed unto me for she believes in my teachings and in this way shows her gratitude, and nothing is too expensive for her. This woman has become wise and lives according to the Laws of The Creation, therefore she thanks me with the 'precious' water and I am humbled by her gift. Her gratitude will be lasting, and from this day forward her deed shall be known throughout the world.

"Verily I say to you, now, that wherever my teachings will be preached in all the world, whether falsified or in truth, people will remember what she has done this day as a gift unto me. This will be remembered for all time to come. Also, a false ac-cusation regarding which one of you betrayed me, shall also be forever remembered and not until the closing time of fulfillment will it be set to correction.

"While we are gathered here, Juda Iharioth, the son of the Pharisee in Jerusalem, is conjuring a plot against one among you, since they want to present a culprit from out of my own disciples, before the people.

"BLAME JUDAS" WAS THE PLAN

"WHEN JUDA IHARIOTH, THE SON OF THE PHARISEE, WILL TURN ME OVER TO THE PERSECUTORS, MY DISCIPLE, JUDAS ISCHARIOTH WILL BE CONTRIVED THE TRAITOR.

"This is so that the people will say: "Behold these confused people are divided among themselves and therefore one betrays the other. So, how can the teaching of Jmmanuel be truth? SINCE JUDA IHARIOTH, THE SON OF THE PHARISEE, AND MY DISCIPLE, JUDAS ISCHARIOTH, ARE OF ALMOST IDENTICAL NAMES, THE LIE OF THE HIGH PRIESTS WILL BE ACCEPTED FROM THE BEGINNING.

THE LAST SUPPER

On the first day of the unleavened bread, Jmmanuel spoke to his disciples, "Go into the city to a certain person and speak to him and say: 'Jmmanuel says to you; I wish to have a last supper with my disciples at your dwelling, please, for behold, Easter is near.'

The disciples did as Jmmanuel had asked them, and they prepared the meal.

When they sat down and ate, he said, "Behold, the time is near that I shall have to take my heavy burden upon my shoulders. I do, however, go where I am supposed to go according to the prophets; however, I shall only appear to be in death and will suffer much pain of the physical body. You are not to be afraid and do not be in trepidation for this is that which I must do. There are none who can bear this adversity in my stead, nor will any be able to share of it.

"Verily I say to you, until this is past I shall no longer drink of the fruit of the vineyard or eat of the bread until the time comes that I shall drink it and eat it anew, with you.

"When I shall have risen from the state between physical life and death, I shall have lain in the tomb for three days and three nights."

When they ate, Jmmanuel took the bread, broke it, and gave it to the disciples, saying, "Take and eat; the body needs nourishment also in times of need and grief".

And he took the cup, gave it them, and said, "All of you drink from this cup; your throats are thirsty also on rainy and cold days. Verily I say to you, as you do not understand my words now and are annoyed with me because of them, so will you be annoyed with me this night, because your minds still have not been enlightened.

"When I rise from the tomb, I will walk in front of you to Galilee, so that you may perceive the truth of my words. I have taught you wisdom and truth, but you doubt and do not believe me. Oh, you who are so faint of heart and of such little faith; how startled you will be, how confused, when I shall meet you again after being seemingly dead."

But Peter answered and spoke to him, "Even if they were all angry with you, I would never be angry."

Jmmanuel rebuked him, "Verily I say to you, you will be one of the worst, for in this night, before the cock crows, you will deny me three times."

Peter contradicted, "This will never come about. And even if I had to die with you, I would never deny you."

Thus spoke all of the disciples for they could not believe the words of Jmmanuel.

IN THE GARDEN OF GETHSEMANE

After they had eaten, Jmmanuel went with his disciples to Gethsemane. In a large garden he spoke to his disciples, "Sit here until I go there and have a while to pray and meditate."

He took with him, Peter and the two sons of Zebedee, and he began to mourn and was filled with despair, for he was anxious and desolate. And he spoke to them, "Behold, I am wise and have great knowledge, but I am human and I am apprehensive of things yet to come for this is man's lot. My heart is utterly sorrowful, therefore, stay with me and watch with me, so that I shall not be so lonely. It is easier to bear a hardship with another, or more, than alone. If God wanted it to be, this cup would pass me by, but not my will but His will be done, for this is what He has planned for me and is that which I came to bear."

As he was speaking thusly, Judas Iscarioth joined them and said, "Listen to what I have to say. Over there near the city walls things are taking place in the shadow and I just saw covered lights."

Jmmanuel spoke, "These may be the persecutors which Juda Iharioth is bringing, for he secretly followed us here that he might betray me."

Jmmanuel turned and walked away, fell on his face and wept, saying, "If it is possible so let this cup pass me, but not as I will, but the Law of my destiny shall be fulfilled, so that I will be enlightened in thy wondrous secret. Give unto me strength that I might bear my consignment in truth and honor for in my human form I am sorely afraid."

When he returned to his disciples he found them sleeping and spoke to Peter, "Can you not watch with me for even an hour, lest I am alone in my hour of adversity? Be awake and great lest you be tempted! The spirit is willing but the flesh is weak."

A second time he walked and again he fell on his face and said, "Is it not possible that this cup pass me by, so that I shall drink it, so that I shall be enlightened in this secret and fulfill my mission in a far away country?"

Again, when he returned, he found the disciples sleeping, and only Judas Ischarioth stood watch with him through the desolate hours.

Again Jmmanuel was so agitated that he walked, and again fell on his face for a third time and cried bitterly and pleaded, "I am so afraid because I know that I have to go my way which is decided already for me. How willing is the spirit and how weak is the flesh, which is so frightened of pain." And he was so afraid that drops of blood oozed from his veins and his entire body trembled.

And with his face flushed red, he came to his disciples and spoke to them, "Do you want to sleep or rest now, or do you want to watch with me? Behold, the hour has come that I shall be turned over into the hands of the persecutors. Get up and let us go. For behold, the persecutors are coming."

THE KISS OF BETRAYAL

While he was still speaking, behold, Juda Iharioth, the son of the Pharisee came, and with him a great number of people sent by the high priests and the elders of the people. These ones bore swords and poles with spear points.

Juda Iharioth had given them a signal as they had plotted the arrest, and had said to them, "Behold, I shall flatter him and confuse him as if I were to repent the sins of my life. And as a sign of flattery there will be a kiss. And behold, whomever I shall place the kiss, you shall seize."

He then stepped up to Jmmanuel and said, I greet you, Master, who allows me to repent my old life, so that I now shall follow your teachings."

Then he walked forward unto Jmmanuel and kissed him on the cheek.

Jmmanuel said to him, "My friend, why have you come to me to tell a lie, for in your mind burns treason?"

JMMANUEL SEIZED

The persecutors came to him, put their hands on Jmmanuel and seized him. Behold, one of the group had changed his mind and was filled with remorse and stepped forward to defend Jmmanuel. He stretched out his hand and pulled forth a sword and in the fray, cut off the ear of the servant of a high priest.

Jmmanuel spoke to him, "Put your sword back into its sheath. For he who takes a sword without need will perish by the sword. Or, do you think that I could not have fled before your crowd of persecutors arrived? But how could I have gone my way if I had done so?"

And this one turned away and cried bitterly and fled; he was never seen again.

But then Jmmanuel talked to the crowd, "You came here like ye would come unto a murderer, with swords and spears, in order to capture me. It would have been far easier for you to capture me within the city. Daily I sat there in the temple teaching, yet you did not seize me.

"You hypocrites, you must have been afraid of the people, and therefore you come to me like thieves, so that you can throw me into prison in darkness and not within sight of the people. Verily I say to you, darkness will be light, and your deed will be in everyone's mouth and you will be accused for eons of time to come."

Thereupon, Simeon, the Pharisee, spoke and said, "Your sayings are stupid and filled with lies, for why should we be afraid of the people? You taught the people falsely and called our laws lies, and for that you will suffer. You thought we would not catch you and bring you to trial for your transgressions, but you were mistaken therein. For one among you, who was with you yet was not of your persuasion has betrayed you for thirty pieces of silver. That one is Judas Ischarioth."

But Jmmanuel answered and said, "Verily I say to you, you may succeed in accusing Judas Ischarioth of treason in front of the people and the accusation may stand for long years to come, but truth will come forth and be in everyone's mouth, namely, that Judas Ischarioth is not my traitor, but your son, Juda Iharioth who bears the name of his father, the Pharisee."

Simeon, the Pharisee and father of Juda Iharioth was blinded by fury and lurched forward and struck Jmmanuel in the face with his fist because he was afraid of his words.

When this happened much confusion set in and the disciples fled from the place.

BEFORE THE HIGH COUNCIL

Those who had seized Jmmanuel took him to the high priest, Kaiphas, near whom the scribes, Pharisees and elders of the people had gathered, so that they could pass sentence on him.

Even though many false witnesses appeared, they could find no false testimony.

At last, two stepped forward and declared, "He has said that God is NOT The Creation, but a man like you and me, and thus he said, that he was begotten by a guardian angel of God, namely, Gabriel."

The high priest arose and said to Jmmanuel, "Are you not going to reply to what these two are witnessing against you? Are you not going to defend yourself?"

But Jmmanuel kept his silence and smiled softly. Then the high priest got up and said to Jmmanuel, "I swear on the living God that you say that you were begotten by the Angel Gabriel, who is an angel of God as transmitted by the scriptures."

Jmmanuel responded, "YOU say it. But I also tell you that God is not The Creation, but He is the Lord over the human races, which were begotten through His will. God has come from the far distances of the universe and brought the world under His will. And He is the uppermost emperor of these human races, one of which is here in this country, one in the East to the land of India, and the other in the North from the land of the king who wears horns, as far as the sea where icy mountains drift free in the waters. But there are seven human races which live in all of the different directions of the wind, from one end of the Earth unto the other.

"God is also Lord over them even though they serve others who are also not of this Earth, for those ones are known by different names for their language is greatly different. If you consider God as The Creation, you are mistaken, and violating the Truth. For since you and I are human, God is also of humanness, except that He is spiritual perfection and infinite in His abilities and infinitely more advanced than any of the human races created by Him.

"God and His Celestial Sons are other "human" races, they have come from the stars in their machines which travel the universe and appear to be made of metal. But, Immeasurably higher than God and His Celestial Sons, who are the guardian angels, stands THE CREATION. ABOVE ALL IS THE CREATION.

"The Creation alone is the immeasurable secret which begets life, and also is infinitely higher than is God. Recognize the truth of this teaching so that you may attain knowledge and wisdom in truth."

Thereupon the high priest was filled with crazed fury and tore Jmmanuel's clothing and screamed at Jmmanuel, "He blasphemed God, The Creator, why should we have any further testimony? Behold, now you have heard his blasphemy. And what do you think his guilt deserves?" They shouted, "He deserves death."

Then they beat him with their fists and spit into his face and upon his body. Some of them hit him from behind his back and taunted, "Prophesy, you great king of wisdom and son of the Celestial son, who is it that is beating you now?"

PETER'S DENIAL

Peter had followed Jmmanuel and the crowd and hid among the people who looked through the windows, and so he saw what was done to Jmmanuel. And a maid came up to him and said, "Are you not one among those, who are the disciples of this Jmmanuel from Galilee?"

When Peter was asked by the maid, he denied it and said, "What kind of senselessness do you accuse me of, for I do not know what you are saying."

But because of the maid's question he was fearful and he wanted to escape from there, for he was afraid for his life.

But as he passed through the doorway, another maid saw him and said to the people, "This man, too, was together with the blasphemer from Nazareth."

But Peter lied a second time, raised his hand to swear and said, "Verily, I do not know this confused person."

When Peter left the house, those who had been standing there, came up to him saying, "Are you not one of them who serve this Jmmanuel? You are giving yourself away through your speech."

Peter then started to revile Jmmanuel, and cursed himself and swore, "I do not know this crazy person nor his blasphemous teachings of God."

Soon thereafter a cock crowed three times and he was stunned by the words of Jmmanuel which flooded through his mind. Peter ran away and bitterly wept.

CHAPTER 15

REC #3 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

THU., AUG. 10, 1989 3:45 P.M. YEAR 2, DAY 359

Sananda here, Dharma, let us move most softly as the attacks come upon our truth and works. Ones do not know of that which they do and have no concept of those things which they utter. Man takes everything from context and expects to make sense of it. Further, two thousand years of untruth are not exchanged for truth in a day. You become incensed for perceived insult unto me. Nay, child, there are no insults unto me, only foolishness on the part of those who speak without wisdom and knowledge. Ones are thrusting completely away from the point if they understand not, my words. It is most apparent that if the one under discussion feels my messages too verbose, he had better carefully consider his own dissertations as to content and verbosity.

Man does not want to hear truth and the evil brothers will stop at naught to cause misunderstanding--you will give no further thought unto it except to realize that ye shall have spears cast unto you from even your dearest ones. If ones wish to take on myself, now one with God, so be it. This one has given such great lessons unto you that I am most grateful for he has been the questioner and testor from onset. I treasure this man and cherish his input, for he causes you to go within and confront thy own belief and truth and cast it into cement--where it must be foundationed in order for us to do our work in perfection. You, of all, must bear no doubts. I take thy pain and frustration unto mineself for one day soon ye shall have a hearty laugh.

It is that the one in discussion is searching for the truth of Jmmanuel and somehow correlates it to the stories perpetuated about "Jesus" in the false doctrines. The two will never integrate--one is truth, the other lie. This is exactly why there will probably be quite a small number in the first migration (rapture) for no one will believe that which is coming into reality before his very consciousness.

You shall continue, please, to do thy work. You are a transceiver and scribe; we will tend of the rest.

I make no comment about the one Jane Roberts or her truth as told unto her by one labeled, Seth. I am the Lord thy God, Sananda, ONE with Aton and ONE within The Creation. Man will make of his choice and he will be finding it necessary to make of that choice very soon indeed. I will sit no longer in thy corner while ye play games with ancient Space Cadets. I AM THAT I AM AND SO SHALL IT BE. IF MY WORDS OFFEND THEE AND YE FIND OF THEM TO BE OF ANNOYANCE, SO BE THAT ALSO. I HAVE A PLANET FILLED WITH HUMANITY WHICH I AM GIVEN COMMISSION TO TEND AND SO SHALL I DO IT. I TAKE NO HEED TO THOSE WHO THINK THEMSELVES MORE WISE OR INFORMED FOR THEY SHALL BE SHOWN THE ERRORS OF THEIR PATH. MAN HAS HAD EONS OF TIME--TWO THOUSAND YEARS JUST SINCE MY WALKING IN GALILEE--TO PLACE THIS ORB INTO BALANCE AND HARMONY WITH THE CREATION. I OBSERVE GREAT SHORTCOMINGS IN THE ACCOMPLISHMENT OF GOODNESS AND LIGHT. YE WISH ME TO HUM SOFT LULLABIES WITH GENTLE SMILES UPON MINE COUNTENANCE SO THAT YE DO NOT NEED CONFRONT THY PLIGHT--OH NO, NOT SO, BRETHREN, I SHALL SHOUT AND POUND AND SHAKE YOU ONES UNTIL THY EYES AND EARS FLY OPEN FOR YE HAVE BEEN FED THE DRIVEL AND GIBBERISH LONG ENOUGH. ENOUGH!

NAY, DO NOT REMOVE THIS FROM THE TEXT FOR IT IS EXCELLENT EXAMPLE. YOU ONES HAVE ABSOLUTELY NO COMPREHENSION REGARDING THAT WHICH YE ARE ABOUT. I HOLD YOU CLOSE, LITTLE SPARROW, FOR I FEEL YOUR WOUNDS AND SEE THAT YOU CANNOT SEPARATE FROM MINE OWN PAIN. OH, THUS IS THE PATH, DEAR ONES--THUS IS THE PATH OF TRUTH.

Let us return to the scrolls that we might get this transcription finished. Leave these messages intact for we will print the pages exactly as they are dictated unto you. Ye must grow, child, and it is through adversity that ye grow the strongest. So be it for it is not thy burden to carry and it cannot he thrust upon you if ye refuse to accept of it. Blessings and peace.

Judas here to continue; let us move on for ye will not break nor hardly bend, Dharma. Just as Peter, ye have felt the nails and the fire, a few chiding words are naught, nothing--zero "O"!

********************

THE SUICIDE OF JUDA IHARIOTH

Among the counsellors who wanted to kill Jmmanuel was the traitor, Juda Iharioth. He had had no concept of that which he had done for he had never perceived it would end with such treachery. And as he stood by, now helpless to change an iota of circumstance, he looked upon Jmmanuel whose face was pouring blood, and his being was filled with agony.

In wretchedness beyond endurance, he took the money bag with the silver bits and cast it in front of the high priests and elders of the council and said, "I did an evil thing to this person because I was thinking only of gold and silver and material goods. I repent that I have spilled innocent blood through betrayal, for this man's teachings are not evil to me."

But the high priest and the elders responded, "How does that concern us? Behold, it is up to you what you want to do to live in peace with yourself."

Juda Iharioth could bear no more and crying bitterly, fled, and soon he hanged himself on a tree branch behind the walls of the city--in the field of the potter.

THE POTTER'S FIELD

The high priest took the pieces of silver and said, "It is no good to put them into the collection box, for it is blood money. What shall we do with it?" And one of the sons of an elder cried out, "I followed Juda Iharioth and he has hanged himself on a tree in the field of the potter."

Kaiphas, the high priest then said, "Well then, give the blood money to the potter so that he sells us his field for it, for the burial of strangers."

At dawn the following day the business was completed, and Juda Iharioth, the traitor of Jmmanuel, was buried first in the field.

The high priests and elders of the council spread the news among the people that Judas Ischarioth, the disciple of Jmmanuel had hanged himself and was buried in the field of the potter.

When the people believed this story, they said, "He betrayed his friend for pieces of silver, and it serves him right that he hanged himself. He did a grievous crime, and always the field of the potter shall be known as the field of blood."

BROUGHT BEFORE PILOTE

Jmmanuel was brought before Pilote, the governor, and the latter asked him, "Are you Jmmanuel whom they call the 'king of wisdom'?"

Jmmanuel answered, "You have said it. That is what I am called by the people."

Pilote asked, saying, "It is also said that you were begotten by the angel, Gabriel, who is an angel of God?" But Jmmanuel said again, "YOU have said this."

Pilote asked again saying, "Let us hear your wisdom, for your teaching is new to me."

Jmmanuel said, "Behold, I was begotten by a Celestial Son, and this happened according to the will of God, the ruler of the three human races. Through His kindness I learned great wisdom and the right knowledge which was taught to me during forty days and thirty nine nights, through His teachers. Furthermore, I travelled much to far away places and lived for a long time in India. And there I was taught great knowledge and secrets through the great teachers who are called masters. I shall go back there again together with my brother, Thomas, who is a faithful disciple of mine, when I have fulfilled my mission. I shall have mine mother and another brother as well with me. I shall also have with me, mine beloved one who stands accused of my betrayal for it was not he who was a traitor unto me."

When they heard Jmmanuel's speech, the elders and high priests became very agitated and shouted before Pilote, "Do you hear his blasphemy of God?"

And Pilote spoke again to Jmmanuel, "Do you not hear how severely they accuse you, do you not wish to justify yourself?"

Jmmanuel answered him, "Behold, I shall carry the burden as it is destined for me. But it is also a fact that many are against me and will testify falsely; in this I can not find justice. Verily I say to you, many dogs cause hares to die no matter how many turns the hare can make. It is also customary among people that the person most just does not find justice, because whether many testify against him, or if few testify against him does not give substance to the matter as long as they are regarded as "high". Justice rules only in the Laws of Nature, because they are the Laws of The Creation.

"Among people there is little justice, and justice is determined by them according to their social and political status and according to their valuable holdings. Thus I ask you, how could I expect justice according to this criterion?"

Pilote said, "Judging by the way you speak you are very wise indeed, and I see no guilt in you. I question the teaching you just uttered, but in this, too, I see no evil nor wrongdoing, for everyone should be blessed according to his faith. But since you have said nothing regarding your innocence, which would counter the denunciation of the high priests and elders, I see nothing good for you, their will is my command and that which I must obey."

Jmmanuel did not answer him and the governor was very much surprised.

BARABBAS RELEASED

At the time of Easter, the governor, Pilote, was accustomed to releasing one of the prisoners from among those who were up for sentencing. It was always decided by the people, whomever they wanted, with the exception of one who was guilty of murder or of a death with intent.

At this particular time he had a prisoner named Barabbas. And when the people were gathered, Pilote spoke to them, "Which one do you want me to release; Barabbas, the criminal, or Jmmanuel, of whom it is said that he is a king of wisdom and the son of an angel?"

But he knew that the priests and elders had persuaded the people by giving them copper, gold and silver so that they would ask for the release of Barabbas. He knew very well that they had turned Jmmanuel over because of envy and hatred, for his teachings were liked by the people.

Pilote's wife also pressed him, "Do not have any dealings with this just man, because today I suffered greatly in my dreams on account of him and find his teachings are good." Therefore, he was favorably inclined toward Jmmanuel.

But among the people arose much shouting and confusion and he asked a second time, "Which one shall I release?"

Slowly the shouting subsided and the governor asked a third time, "Which one of these two shall be released?"

The people shouted and screamed, "You shall release Barabbas."

Pilote asked of them, "Thus it shall be, but what shall I do with him of whom it is said that he is Jmmanuel, a king of wisdom?"

The people roared, "Crucify him. Let him be crucified."

Pilote was not willing to accept such a penalty and asked very angrily, "What evil thing do you perceive this man has done that you want him to be crucified? He only taught a new doctrine and for this he shall suffer death?"

But the people continued to shout all the louder, "Let him be crucified, let him be crucified!"

PILOTE WASHES HIS HANDS

When Pilote saw that he could do nothing against the people who had been persuaded and that there was great unrest and turmoil, he took a pitcher of water and washed his hands before the people and said, "You see yourself what it is you want to do to this man. He is the captive of the elders and the high priests, so let them judge him. I have nothing to do with this just man, for I am innocent in regard to him and wash my hands before you in innocence."

Then the people agitated and the crowd boiled in confusion and continued to shout, "He shall be crucified, he shall be crucified!"

Pilote turned Jmmanuel over to the high priests and the elders and released Barabbas to the people.

The high priests and elders had Jmmanuel whipped and handed him over so that he would be crucified.

The soldiers of the governor agreed with the priests and elders and dragged Jmmanuel into the court house; they also brought as many of the crowd inside as space allowed.

They pulled his clothes from him and put a purple coat on him. They also made a wreath of thorns and put it on his head, gave him a cane into his right hand, bent their knees before him and said, "We greet you, you great king of wisdom of the Jews."

They spit upon him, took the cane from his hand, and beat him on the head until his blood ran over his face and filled his eyes.

When he was miserable and bleeding, Kaiphas, the high priest, asked saying, "So, what are you going to do now, you great king of wisdom?"

MOHAMMAD PROPHECIED

Jmmanuel was silent. And they hit him again on the head and he moaned in pain and started to speak, "Verily I say to you, as you beat and mock me, you, too, shall be beaten and mocked. The time will come in five times one hundred years when you shall have to atone for this day. A new man will rise up in this land and whip and persecute you, and you shall have to pay with your blood.

"He will create a new cult and have people call him a prophet, and he shall persecute you throughout all times. Even though he will be a false prophet and bring you a new false doctrine, he has great power and will have your race persecuted throughout all time to come.

"His name will be Mohammed, and his name will be, for your kind, horror, misery and death, which will be of your deserving. Verily, verily I say to you, his name will be written with blood and his hatred against your kind will be endless. But since he will be a false prophet and bring you a false doctrine, so will his cult eventually be finished, when your kind and his kind will put down the foundation for a bloody ending for this world."

These words caused such fury that they got extremely excited and beat him so brutally that Jmmanuel collapsed. When he had aroused somewhat, they pulled the purple coat from him and put his own garments back on his body and led him away to crucify him.

********************

Dharma, let us leave this for this day. I request that you pull forth the writing of Thursday, August 3, 1989, 7:00 A.M., 2-352 and print it in full as the next segment. It is much more suitable that Gabriel tell that portion than myself. I will leave my blessings upon you dear friends, may our petitions of truth fall into the ears of hearing ones and in understanding vision unto the seeing eyes. So be it and Selah. I take my leave,

I AM JUDAS ISCARIOTH, MAY THE TRUTH OF THESE WORDS BE RECOGNIZED.

CHAPTER 16

REC #1 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

FRI., AUG. 11, 1989 7:00 A.M. YEAR 2, DAY 360

Please utilize the portion of Gabriel of 2-352. It is most suitable that this one speak of the crucifixion.

SANANDA JMMANUEL AND JUDAS ISCARIOTH present and awaiting your preparation. Please go to the other recorder that we might pen a letter to your paper regarding thy local judge, Jason Brent. So be it. Credit should be given in a public manner when credit is due. This one has given no more justice than did Jmmanuel receive at the hands of the courts. Only the property in dispute is of difference; justice is justice and it is just that he receive attention in this, a book that will go forth throughout the world. These are the reasons, precious ones, that thy world is in total corruption and decay.

REC # 1 GABRIEL

THU., AUG. 3, 1989 7:00 A.M. YEAR 2, DAY 352

GABRIEL TELLS OF THE CRUCIFIXION

I come this day that I might notarize mineself. I AM GABRIEL OF THE ARCHANGELIC REALMS OF LIGHT.

I come in that it is easier to speak objectively as observer than as participant. I am the bearer of the seed of the Christos unto thy place of density. So I was in the beginning, so I shall be in the ending--Gabriel, who has shared with Earth man since the beginning of Earth man. Mine seed has grown and passed his final initiation in the places of the Most High, Aton, Creator Source and ruler of the human races. Aton, one with The Creation, birthed of The Creation.

Mine Light of Lights came not unto you two thousand years ago to bring peace unto a heinous land of evil. He, now blessed with his earned label of Sananda, came forth as Jmmanuel, to show of man the way through truth and wisdom for thy place was dark and evil. The beauteous son, Lucifer, had been cast forth from the Realms of Glory and order, unto the tiny planet of Earth that he might mend of his ways. It was ordained that the Lighted One would come forth in the proper time to begin to reclaim the souls in punishment with the fallen Angel. It made it not easier to fulfill the initiation and mission upon thy place. Sananda has been many times since on thy surface to meet ye ones in physical embodiment. To appear here and there that he might be remembered and ye might be reminded of his presence. He has grown into his total inheritance and has accepted the responsibilities thereof. It is now come the time of evolvement wherein he shall come forth again to reclaim God's Kingdom and return his peoples unto their rightful birthright in the Realms of Light. YOU, DEAR ONES. SANANDA IS A SON WHOM I CHERISH AND REVERE ABOVE ALL OTHERS FOR HE HAS GROWN IN PERFECTION AND THE CREATION REFLECTS IN PURITY THAT WONDROUS PERFECTION.

Ye ones of Earth must now revise thy thinking patterns. This beloved of beloved Christ Masters has undergone his final initiation and with it comes a new title, little ones. Ye shall accept and know him as Sananda. He is the Director of the New Dispensation. Ye have passed from under the old Law just as those of the ancient times of the Law of Moses passed into the newness with the birthing of Esu Jesus Immanuel. Ye have reached thy own fulfillment of the prophecies and closing of a cycle of experience of a planet and its peoples. These Laws have been in the revealing for some years of thy counting and few have accepted them. It is now time that they come forth in mass projection that man can have access to intelligent choices about his soul placement.

Ask of no man his opinion--it opens the door for the sinister forces. Keep your own counsel. Seek the Light and you shall find therein all which you have asked and that which you have sought. If ye ask in the name of the Lighted Ones, ye shall receive thy truth and confirmation. Mine son, Sananda, shall stand porter at the gate, that nothing enter into thy port, which is of darkness. He shall also stand porter at the gate of the universal dimensions that all men be counted in justice as measured by their Earth experiences. Ye ones of Earth have forgotten thy Source. Ye shall now be in thy remembering and for some who tarry, it shall be most unpleasant. I most unquestionably suggest you not deny this Liberator for this thy final opportunity to balance thine selves. So as it is written it shall come to pass in thy time upon this place. I, GABRIEL, PLACE MINE SEAL UPON THESE WORDS AND IT IS I WHO HOLDS THE TIME CLOCK IN MINE HAND. SO BE IT FOR I HAVE SPOKEN.

Ye will pen now, Dharma, for I wish to tell you the truth about the crucifixion in brief detail. There will be a time when it is more fully brought unto you for you ones do not yet understand the thought of God transference and manifestation--the illusion under which ye all function. Let us speak of that which transpired and the scripting truth therein. There are some ones of thy human peoples who will be given credit for that which they did at that time and this will be a format for so doing.

After Esu's condemnation he was most brutally treated. They, his adjudgers, bludgeoned and scourged his body until his life blood flowed upon the floors and ground. They placed upon his shoulders a heavy cross of wood, so that he would carry this great burden himself to the place of his death. The cross was heavy and Jmmanuel writhed and moaned under his burden. His blood mixed with his sweat and was an evil mass. Ye ones flinch? Ye cannot be in the imagining of the scene nor of the gift he gave unto you that day; for he did not have to bear this burden and thank him for his willingness for the Lords of Heaven, including mineself, desired to smite the human races into the void.

My child, Jmmanuel, collapsed under the heavy burden, for his strength left him. A stranger came along the path, named Simon of Cyrenea, and he was forced to help carry the cross. He bore it humbly and gladly for it was all he could do.

It took long to reach the place called Golgatha for the path there was difficult because he was mocked and beaten and stones were cast forth upon him. Those along the path forced wine mixed with gall taken from animals, into his mouth and spat upon him. When he refused to drink of the potions, they beat him more and forced it into his mouth.

Ah, it was a hateful lot that day, children of Earth. It was the custom to bind a person onto the cross with strapping but not so for this lamb of God. They forced him down on the cross, stretching his limbs and beating him, and they nailed his hands and his feet onto the wood. They placed the nails also through his wrist tendons whereby the nails would not pull away through the flesh.

After they impaled him upon the cross and put the cross upright into the posthole prepared, letting it fall the depth of the hole that he might be jostled and jolted, they stripped him naked and shared his clothing among themselves and cast a lot for his robes of mockery. They laughed at his nakedness and spake vulgar jokes about his maleness. There was no degradation or debasement left unutilized that day.

They sat and watched him lest someone would come and take down the cross. For you see, there is no way to get a man from a cross except to take it down and lay it out. It takes many men to lift a body and cross up from a hole and lay it down so it is usually left to fall. Elsewise a scaffolding would be built upon which to stand.

Two murderers were crucified with him, one to his right and one to his left.

Those who were around him, blasphemed him and mocked him and laughed at him. Great sense of humor, ye ones of earth! They screamed and said, "Since you are the king of wisdom, help yourself. Since you are the son of a celestial son and have great strength, why do you not get off the cross?"

Likewise did the scribes from the temple and the Pharisees, the high priests and elders of the people mock him , and they said, "You helped others, but you can not help yourself. Since you are a king of wisdom, get down from the cross and help yourself. And if you do that, we will believe in your teachings." DOES THIS SOUND A BIT FAMILIAR TO YE ONES. "IF YE WILL BUT PROVE UNTO US, THEN WE WILL BELIEVE!" ???

Further, they chided, "He trusted in his wisdom in being the son of the angel, Gabriel, Thus, may his wisdom or the angel, Gabriel, save him if he wants to." BUT I WAS CONSTRAINED TO HOLD MINE WRATH FOR IT WAS TO BE SANANDA’S PATH; NOT MINE. BUT MINE WRATH DID NOT GO UNNOTED.

The sky became darkened and the sun was covered over but not by clouds, and a great storm arose across the land, which did not happen often in that time of cycle.

Mine son cried out; "I thirst, give me something to drink." And thereupon, one of them went, took a sponge from a pail, filled it with vinegar, put it on a pole, and gave it to him to drink. And then what did the kind ones in the crowd offer? "Do not give him more to drink. Let us see for how long he can bear this." I WOULD BEAR NO MORE. AND THE THUNDER OF MINE VOICE ROLLED UPON THAT PLACE AND JMMANUEL CRIED OUT AGAIN, BUT NOBODY UNDERSTOOD HIM, FOR HIS SPEECH SEEMED CONFUSED AS HE CONVERSED WITH ME. THE WHOLE OF THE LAND TREMBLED AND THE EARTH QUAKED. WHEN MINE SON SETS HIS FOOT AGAIN ON THAT PLACE THE EARTH WILL SPLIT IN A CHASM OF SUCH DEPTH IT WILL HAVE NO BOTTOM AND THE MULTITUDES WILL BE CAST WITHIN FOR IT IS THE LAND OF EVIL. FOR MINE WRATH IS UNBOUNDED!

Mine beloved's head fell forward for I took his pain and consciousness unto mineself and that which man did that day shall be visited upon him in return in a day of nearness. For that which a man sends forth, returns unto him in increased measure. Be most careful of that which ye sow.

Jmmanuel fell into a deep coma from which there appeared no breath for I breathed for him, nor was there motion of any sign from his physicalness. The cruel mockers thought him dead. A soldier took his lance and pierced his loins to see whether or not Jmmanuel was dead. From the wound came blood mixed with water as is the case in a person who is dead or half dead from blood stagnation in a hanging stance. Since the soldier was sure Jmmanuel was dead he informed the others thereof. They were all astonished, for it was most unusual that one crucified would die so quickly. However, it had been a most dreadful day and the earth still shook and tremored and the sun was still covered and hail came from the sky where there were no clouds and the sky was red with mine fury, for red is mine ray of vibration. God Aton, angry? Oh ones, ye shall soon be in the finding out just how angry! YE ONES OF OURS ARE NO DIFFERENT; THE HEAVENS WEEP AND BOIL WHEN YE ARE TROUBLED AND INJURED. ALL IS MARKED INTO THE RECORDS UPON WHICH MAN WILL STAND IN JUDGE OF SELF. ALL! MAN WILL PRAY FOR DEATH AND IT WILL NOT BE GRANTED UNTO HIM FOR HE WILL FACE HIS CRIMES AGAINST THE LAWS OF CREATION.

Within the crowd were also women and others who watched from the distance, for they were followers of Jmmanuel and had served him, and they had come unto Galilee to stand with him. Among them was Mary, the mother of Jmmanuel, and Mary Magdalene, and others who cared greatly for this peaceful man of perfection.

When the mass of people went away, they came to him, knelt before the cross and cried bitterly, for they too thought Jmmanuel dead.

However, among them was one man, JOSEPH OF ARIMATHEA, who was also a follower of Jmmanuel. He watched Jmmanuel closely and knew Jmmanuel was only deeply comatose for I spoke unto him. He told no one. He went quickly into the city and to Pilote and asked for the body of Jmmanuel so that he could bury him. Pilote ordered that Jmmanuel's body was to be turned over to Joseph for he wanted the entire circumstance quieted.

Many then came with Joseph and they gently took Jmmanuel off the cross, and Joseph wrapped the body into a pure flaxen shroud which he had prepared prior and which would ultimately reflect the image of Jmmanuel. Then Joseph, and those with him, carried the body of Jmmanuel the long way to Jerusalem and placed him outside of the city into his own tomb, which he had cut into a rock for his own burial place.

He then had rolled a large rounded rock in front of the door of the tomb and went away, in order to obtain some medicine in order to nurse Jmmanuel. But the entrance was put under guard by soldiers and Jmmanuel's mother, Mary, lest anyone go in and steal the body.

Joseph of Arimathea searched, and found, Jmmanuel's friends from India and went back with them to the tomb; they went to Jmmanuel through a second entrance, which was a secret passage, and nursed him for three days and three nights, so that he was soon somewhat recovered that he would have strength restored.

The tomb remained in guarded state for the priests and the Pharisees had gone to Pilote saying, "Lord, we considered that this crazy man said when he was still alive, 'I shall return after three days and three nights and rise, for I shall only be in a languor.' Therefore, please continue the guard for the full time lest the last deception may not be worse than the first ones."

Pilote was most willing to grant such a request for the incident was most distressing to him and he wanted it all behind him. The soldiers then went to the tomb and sealed the rock which had been placed in the opening. They knew not, however, of the second opening so assistants could go and come from the secret entrance without being seen. On the third day Jmmanuel was strong enough to stand and walk.

Easter was past and the first day of the week had come and three days and nights had also passed after which Jmmanuel had said that he would live again after his apparent death.

And behold, a great thunder arose in the air and a radiant light came down from the sky and landed, not far from the tomb, on the earth. I HAD COME TO CLAIM MINE SON.

I WENT TO THE TOMB, AND THE SOLDIERS MOVED ASIDE FOR THEY WERE TERRIFIED BUT I RAISED MY HAND AGAINST THEM AND STRUCK THEM WITH LIGHTNING CURRENTS, ONE FOLLOWING ANOTHER. THEY WERE STUNNED AND FELL TO THE GROUND AND WERE UNCONSCIOUS FOR A LONG TIME. THEN I WENT TO THE TOMB, ROLLED THE STONE AWAY FROM THE DOOR AND SAID TO BLESSED MARY, MOTHER OF JMMANUEL AND MARY MAGDALENE, TO NOT BE AFRAID. I KNOW THAT YOU ARE SEEKING AND TENDING OF JMMANUEL WHO WAS CRUCIFIED. BUT I TOLD THEM HE WAS NOT THERE FOR HE LIVED AND I SHOWED UNTO THEM THE PLACE WHERE HE HAD LAIN. I WAITED UPON MINE SON AND COUNSELED WITH HIM FOR MINE PAIN AND ANGER WERE STILL MOST GREAT. I TOLD THESE BELOVED ONES WHO STOOD WATCH THAT JMMANUEL WOULD WALK BEFORE THEM TO GALILEE, AND THERE THEY WOULD SEE HIM. THEY WERE FILLED WITH CONFUSION FOR THEY THOUGHT HIM DEAD AND WERE DISTRESSED AT THE EMPTY TOMB. I TOLD THEM TO LOOK NOT FOR THE LIVING AMONG THE DEAD AND TO GO FORTH TO TELL THE DISCIPLES. I WARNED THEM TO TELL NONE OTHER.

They told no other but the soldiers roused and were surprised at what had happened and left hurriedly to go into the city and spread the news of what happened. They came to the high priests and the elders of the council to have a secret meeting, so that they would know what to lie unto the people.

The soldiers were given a large sum of money to keep them silent and were told to tell the people that Jmmanuel's disciples had come at night and had taken his body. The soldiers took the money and did as requested.

Mary and Mary Magdalene went away and did as I had told them and again they were visited by an etheric being they considered to be me. Mary went to the "guardian angel" (being) who wore a brilliant white garment and was radiant in aspect and reached forth to grasp his hand. But he stepped back and explained that he was different in kind than them and his garment was a protection against the world atmosphere and contamination. He further told them that if they persisted and touched him, they would be consumed by fire for he was energy form. They were gently told to go their way and do as instructed.

As they went their way they met Peter and another disciple and told them what had transpired. Peter and the other disciple rushed to the tomb and found another of the disciples already there. They looked within and saw the shrouds, neatly lying on the ground, and the first disciple was filled with fear and did not wish to go within the tomb. Peter came forth and went into the tomb and found everything like the disciple had seen, the shrouds were carefully folded and placed on the ground, also there was the shroud which now bore the imprint of Jmmanuel's features and body. Also there were the salves and herbs along with some figures of clay which were quite strange in appearance, the men never having seen such before. Peter and the other two disciples left the tomb after tending the remnants in security and returned to the city to gather with the remaining disciples.

Dharma, it is quite enough for you this day, chela, for truth is difficult after thousands of years, to change from fiction into fact. YE ONES WHO DARE TO SCRIBE OF TRUTH ARE REVERED AND CHERISHED AND WE WILL STAND GUARD OF THEE THAT YE FEAR NOT.

I PLACE MINE SEAL UPON THIS TRUTH THAT MAN MAY COME TO KNOW. THE RECORDS WILL BE SET TO RIGHT THAT THE HISTORY SHOW ACCURATELY FOR YE ARE IN THY BEGINNING TIMES. SO BE IT FOR AS IT IS WRITTEN IN THE HEAVENS SO SHALL IT COME TO PASS UPON THY PLACE. ALL THOSE THINGS OF THE PROPHECIES WILL BE IN THE PASSING AND THIS IS THAT YE ONES OF LIGHT SHALL BE IN THE SAFETY OF OUR WINGS OF LIGHT. I SANCTION THESE WORDS IN TRUTH AND I HEREBY PLACE MINE HOLY BENEDICTION.

I AM THAT I AM, I AM GABRIEL OF THE HIERARCHY OF THE HOLY LIGHTED ANGELIC REALMS COME FORTH THAT YE KNOW OF MINE SON, SANANDA, IN THE LIGHT OF THE ONE GOD OF THE CREATION.

CHAPTER 17

REC #2 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

FRI., AUG. 11, 1989 9:45 A.M. YEAR 2, DAY 360

Judas present, Dharma, that we might continue. Blessings upon these words that I can tell of the story in accuracy. So be it.

********************

THREE DAYS LATER

On the evening of the third day following crucifixion of Jmmanuel, the disciples were gathered in a room, in the city in which they had taken their last meal with Jmmanuel. It was the time of the ancient holiday of Easter, and they had gathered to speak of the things which had been happening. Behold the door opened and a stranger entered; someone they had never seen before. The person had a cloth across his face. They were immediately afraid it might be one of the Jews come to betray them.

The stranger gently spoke and said, "Peace be with you." And he took the cloth from across his face and they could see that it was Jmmanuel.

DOUBTING THOMAS

He then showed them his hands and his loins and feet, and they could see his wounds. There was great confusion but great exuberance at his presence. However, there was also great doubt as to such a reality and Thomas believed the form to be a apparition and said to Jmmanuel, "If I could touch your wounds, then I would know that you are not an illusion."

Jmmanuel said to him, "Stretch forth your hand unto me and put it on my wounds, so that you of little faith, can believe." Thomas did as told and touched the wounds upon Jmmanuel's body and in shocked quiet said, "Verily, it is you."

Jmmanuel then turned from his disciples and as he departed he told them, "Keep this a secret, my return, so that it will not become known that I am alive."

But, behold, the next day the disciples set out to go to Galilee and to spread the happy news among the followers of Jmmanuel.

TWO MORE APPEARANCES

As the disciples went along their way, a transient stranger joined them and walked along with them for a portion of the journey.

They were sad and talked among each other about how Jmmanuel had been forced to die on the cross and all about the things which had come about in the prior days.

The stranger asked them, "Why are you mourning?" And they chattered to him about all the things which grieved them.

The stranger said, "You of such little faith; Jmmanuel had told you that he would rise from half death after three days and nights, and just as he said, so it has happened." As he spoke Jmmanuel took the dust cloth from afront his face and they recognized him.

Jmmanuel spoke not another word. He turned and went away and was not seen again for a long period of time.

Then it happened one day that some of the disciples were fishing in the Sea of Tiberia, long after Jmmanuel had disappeared, and they caught nothing the entire night. They were most angry and weary as dawn broke in the new day. When they came to the shore, there stood a stranger with his face covered, who spoke, saying, "Do you not have something to eat? For I am hungry."

They answered and said, "No, for we have caught not even one fish in our nets."

The stranger spoke, saying, "Throw the net out to the right side of the boat, and you will catch a great number."

They were astonished because of his speech but did decide to follow his request, and cast the net to the right side of the boat. And behold, they could not pull in the net because of the great multitude of fish therein.

They then came ashore and prepared a meal, for they, too, were hungry. Behold, the stranger uncovered his face and it was Jmmanuel.

While they were eating and sharing great joy, he said to them, "Go to Galilee to a certain mountain, there I will join you, for our time together has ended and each one may go his own way."

The disciples went to the mountain unto which Jmmanuel had instructed them to go and there they met him.

THE LAST LESSON

When they had all gathered, he talked with them and said, "Behold, I shall talk to you this one last time; then I will leave and never return to this place. My path leads me to India where many of this human race live also, because they left this land in order to dwell there. My mission leads me unto them and to the human race which was born there. My path to that place will be long, for I must bring my new teachings yet unto many countries, likewise to the shores of the great black waters to the north of this place.

"Before I shall depart, however, I shall give you a last lesson: If man lives according to the Laws of The Creation, he lives rightly in truth, but this is the final goal: Everything human has to die in man, but everything creative has to rise and embrace The Creation. Consider the Universe as the place where The Creation abides in the infinite. Everything that man owns has its origin in The Creation; therefore it belongs to The Creation.

"Man shall change his entire spiritual life and perfect it, so that it may become one with The Creation. And if man does a thing, he must do it with the awareness of the Presence of The Creation. But man shall never force truth onto another, for it would be worthless. First man shall watch his own progress in spirit so that he creates in himself creative harmony. To use "force" is not of The Creation.

"No greater darkness rules in man than does ignorance and lack of wisdom. The victory of man consists at its height in destroying and removing each power opposing the creative, in order that the creative might prevail.

"Man must develop in himself the power to judge over good and evil and the correct perception in all things, so that he may be wise, fair and just while following the Laws of The Creation.

"Perception is necessary as to that which is real and that which is unreal, what is valuable and that which has no value; also , that which is of The Creation and that which is not. Man must become a universal unit of oneness, so that he becomes one with The Creation. However great the suffering of man, the power of The Creation, in man, is immeasurably greater, to conquer all that is evil.

"If man lives only in his consciousness, as man, he will remain inaccessibly distant from his spirit and from The Creation, and therefore, from the Laws thereof. The greater man's dedication to the Laws of The Creation, the deeper will be the peace he harbors within himself. Man's happiness consists in that he seek and find truth, so that he may gather thereof, knowledge and wisdom, and think and act in accord with The Creation. Because only through the conditions of human life can man develop his creative powers in spirit, and utilize them.

"Man must try daily to unfold his powers and capabilities, for only thereby will he obtain experience in their usage. As long as man is not one with The Creation, he will never have the ability to laugh about death of the physical body or of the transition which appears to be death. For fear of the unknown is in man, that which only perfection is able to perceive and that of which the spirit is all knowing.

"Instead of being guided by instincts and impulses, man must live in total realization of wisdom and also according to the Law. Man shall not lose his way in the forest of limitations, but shall expand his spirit and see, and find, knowledge and wisdom, so that he may come closer to his life's purpose and goal and recognize the creative principle in all things. A thousand lights will help man on his path, if he but watches for them and follows them.

"Man can, and will, attain all knowledge and wisdom, if he seriously and persistently strives for perfection. The Laws serve all those who are willing to see truth and wisdom in unlimited measure, in as much as they master themselves in all possible facets and develop their spiritual powers ever higher and higher, and perfect themselves thereby.

"Man should not consider his physical misery, but the reality of spirit and the being which is of The Creation. There is steady unrest in man, because he has an inner knowledge that his fate and destination are to be one within Creation. Man may be great, wise and good, but that is not sufficient. He must become ever wiser, greater and better; there may not be any limits to love, peace and joy, for the present has to be unceasingly exceeded.

MAN'S FINAL GOAL

"Verily I say to you, love that is unlimited, constant and infallible, is without conditions and pure, and in its fire all that is unclean and evil will burn. For such a love is the love of The Creation and of its Laws, also to which man has been predes-tined since the beginning of time. Since this is the final "goal" of man, he must take care that this must and shall be so, for this is his destiny. As yet man does not understand the wisdom of this teaching, because it is adulterated everywhere on Earth. In his ignorance, man falsified it in all various arts and forms so that it becomes diffused and incomprehensible.

"However, in two thousand years it will be brought forth and taught anew, unfalsified, when man has become reasonable and knowledgeable. A new age and generation will come forth which foretells great changes. In the stars can be read that the people of the new era will be great revolutionaries in truth and from the stars shall come the truth thereof. Therefore, a few special people, chosen ones, will teach anew my unfalsified pronouncements. They shall have great courage for they will be persecuted by those of the false doctrines claiming to pronounce my truth. They shall be denounced and accused falsely of all manner of crimes in order to stop the bringing forth of truth.

"You must go and prepare the way for my teachings and make all peoples its disciples. But beware of false teaching, which because of your own ignorance, you would allow to ascend. Some of you are most inclined to project my teachings in error. I sternly caution you, and warn you, to be careful in bearing forth only the truth. Teach unto the people everything which I commanded you, lest you falsify my teachings."

TO SYRIA IN THE "THUNDERING LIGHT"

It happened, that when he spoke to them in this manner, it thundered in the heavens and a great light came down from the sky. Not far from where they were seated, the light alighted on the ground. There was a most beautiful metallic glitter as it reflected in the light of the sun, for the sky was clear and no clouds were present save the one above the light.

Jmmanuel ceased his speaking, arose and went to the metallic light and stepped therein. It came about, that around us rose a fog all about and it thundered again as a singing began and the light lifted into the sky once more and the cloud of fog dis-solved.

The disciples quietly returned to Jerusalem and described what had happened.

Now it happened that Jmmanuel was set forth on the land through the great light, in Syria and he lived in Damascus for about two years. He was not recognized as to his identity and was most often called by the name of Esu.

After about two years, he sent forth a messenger into Galilee to locate his brother, Thomas, and his disciple, Thomas as well as myself, Judas Iscarioth. In a little more than two months Judas and Thomas made their way to Jmmanuel. They bore bad news.

Thomas related, "Your disciples have falsified your teachings, they say you are the Son of God and call you The Anointed One and have pronounced that you are Equal to The Creation. The high priests and the elders persecute your followers and stone them whenever they can find and catch them. It is said of Thomas, your disciple, that he fled and left for the land of India with a caravan.

SAUL

"A great enemy has ascended against you; a man named Saul. He is foaming with rage against you and utters great threats against you. He issues great threats against your disciples and those who believe in your teachings. He has letters written to the synagogues in all countries so that those who would follow your new teaching would be bound and taken under arrest, into Jerusalem. No difference is made as to whether it be man, woman or a child, for they shall all be put to death."

Jmmanuel spoke, "Do not be afraid, the time will soon come when Saul will be taught contrary to his evil thoughts. For he is already on his way here to Damascus. He is following the two of you so that he can arrest you and return you, in chains, to Jerusalem. But I shall step in front of him before he reaches Damascus, and since he believes me to be dead, he will assume my appearance to be that of a ghost."

Jmmanuel then set out to see a friend who helped him with mysterious things, such as powders, salves, liquids and other secret items. When he had gathered all his supplies, he left the city along the road to Galilee from whence would come Saul.

For two days Jmmanuel waited at a place some day's journey from Damascus, in the cliffs. While he waited he prepared a mixture of the various items he had brought along with him.

During the night of the second day he saw a group approaching from the direction of Galilee, among them was Saul, the persecutor of the disciples and Jmmanuel's followers.

When the group came close, Jmmanuel stood forth on a large rock outcropping, struck a fire to the concocted mass and cast it before the group approaching--directly in the path in front of Saul. At the same time Jmmanuel shouted loudly, "Saul, Saul, why do you persecute my disciples?"

Saul, however, was terrified and fell to the ground and cried out, "Who are you who speaks to me in this manner?"

Jmmanuel answered and said, "I am Jmmanuel whom you persecute in your hatred, as you do my disciples. Get up and go into the city and let ones teach you according to how you are supposed to live."

Saul was very much afraid and said, "But you are he whom they crucified, so you are dead and speaking to me now as a ghost."

Jmmanuel did not respond, turned and returned to Damascus.

The men who were Saul's companions stood frozen with fear, for they too thought that they had witnessed a ghost. But Saul got to his feet and opened his eyes. However, his eyes had no vision, for they were blinded by the light which Jmmanuel had caused.

His companions led him by the hand into Damascus. Saul did not have vision for three days and he did not eat or drink during that time. A disciple of Jmmanuel came to Saul and taught him the new teaching, so that he slowly began to understand it.

But Saul's spirit was confused, because of the happening near the rock, so he misunderstood much and talked in a most confused manner.

In this same state of befuddlement he claimed reformation and set about preaching confused things unto the people.

TOWARD INDIA

Jmmanuel stayed about another month in Damascus, and then he spread the word that he would leave the country and would travel into the land of India. His mother, Mary, had herself come from Nazareth and she, along with Jmmanuel, Thomas and Judas journeyed the way to the land of India. Whenever they would come to a settlement Jmmanuel again preached and taught the people. The power within him was even greater and stronger than before.

********************

Let us take a respite, for I wish to next translate the teachings of The Creation and it would be suitable to have it as a separate unit.

CHAPTER 18

REC #3 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

FRI., AUGUST 1, 1989 2:30 P.M. YEAR 2, DAY 360

I request that this following be the final segment as translated from the scrolls at this documenting. It is thought that these scrolls were burned and destroyed, but they are long since placed into safety.

This last segment speaks of The Creation and I feel it most suitable if this be presented to you by the Master Teacher for he has already given the small group a wondrous lesson. Dharma, please have the portions from Wednesday, July 26, 1989, 3:00 P.M., 2-344 reprinted here in full.

********************

REC #2 ESU JESUS SANANDA

WED., JULY 26, 1989 3:00 P.M. YEAR 2, DAY 344

Dharma, I give you all these labels that you can find comfort. I am the energy which is each and all of them, only called differently by various ones; but there are such gross errors in the traditional myths that it is quite mind bewildering and you had to be most carefully groomed.

I have called you forth at this immediate time to put some things to paper that they might be sent to my most beloved Wally G prior to mail time this date. Wally, I bring thee peace, son, for you are facing such unpleasant and frightening physical bom-bardment. Hold to me, friend, for I shall carry you just as far as is necessary that your work upon this orb be brought to fruition. Ye have come to this planet at this time for this purpose and we take it not lightly. So be it and blessings upon thee, dear one.

Ye cannot come to grips with the pious contradictions of the typical "Holy Bible" pronouncements for they are not in truth. Ye have as much trouble accepting that the "space" brethren cannot be allowed to shower upon ye ones the earth needs. It has been such a short time in the training of this scribe; be patient a bit longer for what we bring forth now puts her in critical physical danger and must be handled most carefully. We are about to discount all the false teachings on this planet and it will not be well received by any "religious" group on your place. Oh, it is Truth and naught but Truth; that is why it is so precarious in nature. I am the one for whom ye ones of this mission have waited and it is now time for contact in this manner; very, very shortly in undeniable manner, at which point we can also place physical protection about ye ones.

Please require all dark energies to depart that ye might read of these words with me, friend. Do not give in to the impact of the illness you are perceiving for you are critical to the work.

This will, Oberli, also suffice for a segment of the ongoing portions.

**********************

THE CREATION

I, Jmmanuel, (and all those other labels) wish to speak of THE CREATION, for behold, The Creation is above man, above god, and above everything. I am but thy brother, dear friends.

It would seem complete to the comprehension of man, but that is not so. Since The Creation is Spirit and lives, it too, has to perfect itself until infinity. But, since it is at one with itself, it can perfect itself only through The Creation and the generation of new spirit. However, the newly generated spirit is part of The Creation itself, still ignorant, however, to the smallest degree. So then when a new spirit has been created, which is still ignorant to the smallest degree, it lives in the body of man and begins to learn. Please ponder these things after ye have read my entire explanation a time or two.

The ignorant spirit appears to man as quite "simpleminded", and he says that this person is "confused". But he is not, for he is only ignorant and void of knowledge and wisdom. So this new spirit lives in man to gather knowledge.

When this spirit goes into the "beyond", it is no longer as ignorant as in the beginning. It comes back into the world and lives as man, but no longer as ignorant as at its beginning. And again he teaches himself and gathers further knowledge and new wisdom, so he escapes from ignorance to an ever increasing degree. The time comes after many renewed lives and experiences that man says to this spirit, that he is normal and no longer "confused". Now the real growth can begin for this is not the end of spirit and fulfillment, for, having become now "knowing", he must seek out the "greatest" wisdom. This is in order that he may perfect himself to the point where he unfolds his creativity and will finally be one with The Creation, as was destined for him in the beginning. So It is thus in simplicity, The Creation brought forth a new spirit and had It perfected by Itself in the human body, and the perfected spirit returns to The Creation and becomes one with It (The Creation). Thusly The Creation perfects Itself in Itself for within It is the knowledge and wisdom to enable It to do so.

Verily I say to you, the time will now come when The Creation will stop to create new spirit and to broaden Itself. The Creation, too, needs rest, when It is sleeping and not creating, as is proper to everything alive. And, all is alive--ALL!

As the human life has day and night and divides between work and rest, likewise The Creation has its time when it works and rests. Its periods, however, are different from those of men, for its Laws are the Laws of the Spirit. But, the Laws of men are the Laws of material life. The material life is limited, but the life of the Spirit goes on forever and knows no end or limits upon itself. However, The Creation is subject to the Laws of the Original Creation, which is the beginning of all Created by Itself. I will simplify these things at a later date for this day is too short to meet our needs and I must limit input for that reason.

Its secret is the immeasurable and it is based on the number seven (7), which is counted in "times" (I trust you can follow, always language is a barrier.) This is, however, a part of the secret of the Laws which man's mind can solve only in perfection. But be it said, that the laws of life are not hidden to a wise man and that he recognizes them and follows them. So, when the wise man has the understanding that the secret in The Original Creation is in the number seven and is counted as such, he will obtain knowledge and keep it. The Creation also has a time for work or rest which also is counted in the number seven.

For seven major long periods, The Creation rested in the lap of slumber, when nothing existed, not even the universe. Only The Creation was in Itself in slumber and did not bring forth a creature or any thing.

But it awakened from its slumber through the seven periods of the seven major periods, and it began to create creatures and every thing. But when it had rested for seven periods and seven major periods, it now creates creatures and every thing for seven periods and seven major periods, until it requires rest again and lies down again in deep slumber for the seven major periods. Do not even waste of thy time dallying about with segments represented by these seven periods. They are not understandable in detail, 'tis only the concept ye must handle at this moment.

Since It will rest again and slumber, there will be nothing except The Creation in Itself. For this period there will be no new creations or any other thing. Only The Creation will be in Itself in the seven periods and the seven major periods, for It will have Its rest and slumber until It awakens again and brings forth new creatures and every thing else. I apologize for repetition but I feel it necessary.

WHEN THE CREATION IS ONE IN ITSELF, EVERYTHING WILL BE ONE IN ITSELF.

ONENESS (NOT TWONESS OR THREENESS)

As man and all plants and all animals are one in Themselves, it is the Law of The Creation, so that this be so. If man believes everything is say, two, that is not so, for everything is ONE. What man believes to be "two" is only "One", so that he may make everything that is two---one. Since the Spirit in man is part of The Creation, he is One with The Creation, consequently he is not two. Since the body is a part of spirit in a different form and matter, he is one with the spirit, consequently he cannot be two.

It is that there is a Oneness, not a Duality (Twoness), in any other form. If it appears to man that there is a duality, he is the victim of deception, because he does not think logically and thinks according to human knowledge. If he, however, thinks in the knowledge of the Spirit, he finds the logic which is also in the Law. Only the thinking of man can be erroneous, but the Laws of The Creation cannot be erroneous. That is why it is said that everything emanates from a Oneness, and a duality is apparent only because man in his limited thinking cannot grasp it.

Therefore, everything is a Oneness and everything emanating from it, and no duality whatsoever can be alive because this would violate the Laws of The Creation. For only in his ignorance does man make a duality and thus violate the Laws of The Creation.

But, if he directs everything into unity and makes everything into one, and when he then says to a mountain, "move away", it will move away. Since everything is One in The Creation and in Its Laws, and in the creatures and in matter, it is without error.

When a wise man says that there are always two of everything he means that they are one within themselves and one together. It is only according to appearance that they are two, for in Itself and also together it is always One. Further, since the "bad" is one in itself because it is also "good" in itself and also together, it is always only One. Since split, they are also one and a oneness, they are also unsplit one and a oneness, for that is the Law of The Creation. Consequently, it appears that there are two parts, which however, are one in itself, and are also one when unsplit.

If this all seems redundant, please bear with me for this will eventually go forth to man in general and all are not perceiving and understanding as ye of the advanced souls.

Further, and here we are going to get into trouble because of the "triune" perception--I will also explain the power of the "triune" but it is not as ye ones have been taught in this experience. If man maintains that the "threeness" also exists, then their spirit is confused by some kind of cult teaching (I always use the term cult as a faction or family grouping of types and beliefs), falsified in intent in teaching or wrong (incorrect) thinking. A unit is always made of two parts or portions, which are one in itself, but are only a twoness in appearance. Since man is a unit of two parts, and the spirit a unit of two parts---both become one in itself and one together. The body cannot live without the spirit, and it is so conversely, too, for spirit and body are a unit despite the seeming twoness. The spirit lives according to the same Law, for in Itself it is in two parts and one in each part, thus one in itself--IT ALWAYS RETURNS TO THE UNIT OF ONE.

TWO PARTS OF THE SPIRIT ARE WISDOM AND STRENGTH. Without the wisdom of the spirit, its power cannot be utilized, and likewise, there can be no emerging of wisdom without the spiritual power. Therefore, there are always two things needed which are one in itself; there is a unit in the oneness, but not a twoness.

The Law says that man is a oneness within himself which consists of two parts that are equal, which in themselves are also a oneness, and also, when not separated, are a oneness. The two equal parts in man which each in itself constitutes a unit, are body and spirit. Therefore, when man is being taught by the scribes that man lives in a threeness, this teaching is erroneous and falsified, for it is not taught according to the Laws of The Creation.

CULTS

I said it two thousand years ago and it has come to pass, I believe, that there would be many cults established in my name, but only for the purpose that man can be enslaved in his spirit thereby giving the cults great power over the people and the land, and over money. Therefore I tell you that no cult is justified unless it solely recognizes The Creation as the HIGHEST.

Therefore in all the years there would be no cult which preached Truth, Knowledge, and Wisdom. But I further stated; this WILL happen in two times a thousand years when the time comes that my teaching will be preached anew, without being falsified. I foretold that until this time there would be so many false cults that they could not be counted. Further, they would be founded on the blood of MEN, and on hatred one against another, greed and power. But as they are established they shall be destroyed again, for the Truth shall triumph. THERE IS NO UNTRUTH (LIE) THAT SHALL NOT BE DENOUNCED AND THERE IS NOTHING HIDDEN THAT SHALL NOT BECOME EVIDENT.

Man shall recognize what is in front of his face, and what is hidden from him will reveal itself to him when he searches for truth and the explanation of wisdom. But truth lies deeply in the Laws of The Creation, and there man shall seek it and find it. But he who seeks shall not stop seeking until he finds and when he finds he will be deeply shaken and astonished, but then he will rule over the universe. For that man shall recognize that the kingdom is within himself and outside of himself.

NATURE=HARMONY   MAN=DISHARMONY

Man shall look up to the stars, for there rules majestic peace and sublimity. In unchangeable, timeless order, there takes place the infinite change through days and months and years, running into centuries, millennia and millions of years.

Man may look down to Earth also, for there too is creative activity and timeless becoming, being and passing toward constantly new creating. Where nature is left to its own devices, there rules greatness, dignity and beauty, all in beautiful harmony.

However, where traces of human order are active, there smallness, lack of dignity and lack of beauty testify to disharmony. But man who, with swollen chest, calls himself the crown of Creation does not recognize Creation, and makes people equal to it. But this man who tamed the fire and thinks to rule the Earth, will not go so very far. He will learn to contain the water and to run about in the air, but during that process he will forget to recognize The Creation above him and Its Laws. And thus, he will forget to seek the Truth and the Wisdom. He will also forget to live peacefully as man among men. His battle cry will be "the battle", since he will want to conquer through violence. For when he thinks he has power in his hands, he uses this power to enslave and shed blood.

He will speak of honor and freedom and of knowledge, but in reality it is only hypocrisy, force, and false teachings. Thus man will lose his face in the future, and wear an evil and false mask for appearance sake. And many will develop into beasts and spend their earthly days in ignorance. Man's aim and thinking is geared only toward acquisition and power.

With his mind, man will classify the things of this world to make them serve him, irrespective of the fact that by doing so, he destroys the Laws of Nature manifold. He will no longer believe in the timeless Truths which are based upon the Laws of Nature. In his self deception, human sciences will mean more to him than all the values of the Laws of Nature and of The Creation. In his confusion man will believe in this miserable concept of life, which is produced by the false teachings of the cults and determined by human laws and changes in the structures of power in the various countries.

Because man does not gain in knowledge of himself from the creative point of view, he will want to force his life with external means. He will delude his fellow man and the whole world with false means. Where there is some trust left, he will change it into distrust and untruths. He will get further and further away from the true life.

THESE THINGS I GAVE VERBATIM TWO THOUSAND YEARS AGO; HAS IT COME TO PASS?

Man will also lose the basis of the oldest wisdom which says; "That for life man is the measure of all things, for after all he is a part of The Creation--One with Creation. But the time will come for man that he has to turn about and get back to the timeless values of life. In the beginning only a few persons will know that man does not only live on earth, but that his spirit reaches into another world which cannot be comprehended with the ordinary senses.

THERE IS SOME HOPE

The other world is the true home of the spirit, and therefore, it should be tried without ceasing, to attain a broadening, deepening wisdom, so that the spirit may be perfected and lifted up into the true home and so that it may become one with The Creation.

Thus, when man is honest and searches, he shall not know a preconceived opinion and consequently have no judgment in advance. But the wise man is knowing and aware of the Law of the timeless river of the timeless change, and he therefore endeavors to adjust to the great course of happenings. For he recognizes the Laws of The Creation, and that the circles of existence have to be closed through the destinations of the Laws. Wherever life reveals itself, it is based upon the Law of invisible secret which effects the timeless change.

One who disregards timeless and imperishable laws and truths, and does not recognize them will have to suffer evil consequences. Lies and hatred will blind such a man and even entire peoples, and they shall rush into the abyss of their own destruction.

A destructive mania will come over them, and among them the heroes will be those who are the greatest destroyers. Division will permeate the entire life of men, and when there is a split there is no longer a whole, or perfection. As long as there is incompleteness in life, the consequences will have to be carried by men, which are sickness, misery, injustice, need and fighting, strife and slavery, false cults and exploitation to the blood, and death.

Thus man shall beware and wake up: Only that which is timeless and imperishable is of substance, Truth and Wisdom, for thus say the Laws of The Creation.

NOT TOO BAD FOR TWO THOUSAND YEARS? SO BE IT AND I PLACE MINE SEAL UPON THIS WORD THAT THERE BE NO MISTAKE FROM WHENCE IT CAME.

IN LOVE AND PEACE I STANDBY; I AWAIT THY PETITION FOR UNDERSTANDING FOR IF YE ASK AND GO WITHIN, YE SHALL RECEIVE OF CLARITY.

I AM THAT I AM       ADONAI

CHAPTER 19

REC #1 ISCARIOTH/JMMANUEL SANANDA

SAT., AUG. 12, 1989 7:00 A.M. YEAR 2, DAY 361

JUDAS IN CONCLUSION

Greetings in Light. Judas present that we might continue and conclude this portion of the scrolls in transcription.

This portion is ended here because of events which will be happening in a timely way and it is time the misconceptions regarding "Jesus Christ" be further set to print. It has been done prior to this but has been mostly discounted. Always you can judge the content of "truth" in a thing by how much effort and what kind of effort is thrust at its discounting.

Other scripts were given voice in a country most distant from yours. They were, however, documented as in the primary pages indicated, by officers from Pleiades and are authentic, as are the labels of the officers involved.

This is allowed today, that I might be in the clearing of my birthright on your planet at the time I walked in mortal form with you, Dharma, who walked with me as well. Many of us have been together many times in the service of truth; perhaps this final time we can get of it in proper format and truth with understanding.

GOD'S PROMISE OF TRUTH IN THE LAST DAYS

These truths come forth now in the last days that there be records and availability for naught will be changed as far as the prophecies are concerned; however, ones must have access to truth for it is the promise of God that man find, hear and seek truth. This, that he may judge his path as the final Earth cycle is closed.

Other scribes and receivers will be putting to paper these same notations that each be kept in security. Honor those brave ones such as Eduard Billy Meier of Switzerland, who dared speak out that the path be opened. He has been sorely persecuted, ridiculed and harassed and ye ones are now coming forth to carry the banner that he find peace. You see, precious ones, the craft came and persons came from the craft, Billy was taken aboard with witness and still a world discounts.

You are taken into council nightly, aboard craft and elsewhere but in silence that you not suffer those things. However, it is very near when ye shall be flooded with presence of craft and association with fleet personnel and these things must be documented--first. So it is done, the portion required. The Master Jmmanuel Sananda is to make his appearance unto you very soon now and the written word must be made available.

THOSE LAST YEARS IN INDIA

Those things that happened in India in those ancient days of two thousand years ago are not the level of importance as is that which we have just given unto you.

People do not wish their "God" to have been a physical flesh and blood man who might have done of Earthly things. Well, he was and did. He publicly married and had several children. I travelled with him into our old, old age. I passed from your plane in about my ninetieth year, the Master Jmmanuel in well above his one hundredth year.

After leaving the area around Judea and travelling into India, we continued to travel the width and breadth of those countries in that geographic location. He spent much time in North India with myself, his mother, Mary, and his brother, Thomas. We were caused to be in flight most of the time for Jmmanuel was considered to be a revolutionary.

It was in the north near the last of the mountains of the Himalayan Mountains in the western area known today as West Pakistan, that Mary became severely ill and passed from this plane. Jmmanuel was in his last years of his third decade at that time. Mary was a wondrous person and Thomas had reached his accountability and was a fine man.

After the death of Mary we moved on and passed into Cashmere and we travelled long in what you now refer to as Afghanistan and West Pakistan. About a dozen Israeli tribes had migrated from Israel and settled in that location.

Jmmanuel put his family roots in Srinagar, in Cashmere, India and all his travels since that time were to and from that place. Jmmanuel was buried in Srinagar when his life human journey ended. I too was laid to death near that place.

Jmmanuel's first born son, Joseph, continued to write Jmmanuel's story after my passing and left India only after Jmmanuel's passing. He, too, travelled about the lands for several years but then returned to his father's land and settled in Jerusalem for his remaining life span. Joseph tended the scrolls after my death and added his portions. As he grew elderly he sought a safe place for their keeping and subsequently buried them within Jmmanuel's tomb where he originally was lain. These artifacts were discovered at the direct instructions of ones from these realms.

PREPARING NOW FOR HIS RETURN

Much blood has been spilled in the name of this Glorious and Wondrous Jmmanuel and it is to be before this cycle ends that it shall be vindicated. Jmmanuel Esu, the one you erroneously call Jesus Christ shall be vindicated from attachment to such actions for his teachings were never such. He cares not what you call his person; he cares greatly what ye attribute unto his person.

This beloved one has grown into his full stature in the heavenly lineage and has attained his inheritance and patrimony; his oneness with God, Aton, and his rightful place of purity within The Creation as Creator. He is soon returning unto your planet that he might fulfill his commission and thus are we preparing the way for that coming. Ye have been sent before him that these things in these days be completed and set to order. Oh, blessed ones, ye shall be soon given the proof for which ye plead for the hour glass is all but run through.

Ye had to grow in these passing years for things of Earth must pass as things of Earth, without force or coercion and in Earth manner. Ye will prevail for, precious ones, it is so written and as it is written within The Creation, so shall it come to pass in thy perceived reality for all is a thought of Creation and Creator.

JOY, GRATITUDE, HONOR AND RESPECT

My joy at our communion is abundant--unlimited, indeed. This week of sharing has been indeed a journey's "end" and ye are greatly blessed beyond that which ye yet comprehend. All of you who serve in this tiny segment are of the most beloved and honored. Oh, but great shall be the rewards of that service.

My gratitude is also expressed herein, to Commander Hatonn of Pleiades Fleet Command of the Intergalactic Federation Fleet and Council, Commanders Asket and Semjase who cleared the path prior to this expression in this format by mine own being.

Above all ones, I give my honor and infinite respect and love unto Jmmanuel (Jesus) Esu, who is now known in his attained stature by Father Creator and within The Creation by the highest name; SANANDA.

MAY THESE WORDS BE TAKEN INTO THE EYES AND EARS OF RECEIVERS AS THE TRUTH THEY ARE. FOR IT WILL BE THE WAY OF TRUTH THAT MAN WILL EITHER SURVIVE OR PERISH, FOR HIS DAYS ARE SHORT UPON THY PLACE OF EARTH. UPON THESE WRITINGS I PLACE MINE SEAL AND I HEREBY RELEASE THE BURDEN OF THE LIE UPON MINE NAME FOR LO, THESE TWO MILLENNIUM.

I AM THAT I AM, JUDAS ISCARIOTH

******

SANANDA IN CONCLUSION

I AM SANANDA, THAT I MIGHT SPEAK. I ALSO PLACE MINE SEAL UPON THESE WRITINGS THAT HAVE BEEN SCRIBED IN LOVE AND TRUTH. YE ONES CARRY THY BURDENS SO HEAVILY AND BLESSED ONES, I WOULD TAKE A PORTION FROM YOU FOR I CAN DO SO. SCENES MUST, HOWEVER, BE PLAYED OUT TO THE ENDING UPON THE SCREEN OF LIFE THAT EACH MAY ATTAIN FULFILLMENT OF SOUL PURPOSE AND PERFECTION. ALL THINGS IN THY JOURNEY PATH ALLOW THE GROWTH AND AS YOU REACH THY "GRADUATION" YOU CAN STAND PLEASED WITH THY PROGRESS IF YE HAVE LEARNED TRUTH AND BALANCE WITH AND WITHIN THE CREATION AND CAMPAIGNED EVER TOWARD PERFECTION IN THY GOD SELF AND UNTO THAT TOTAL PERFECTION.

THERE ARE ONES UPON YOUR PLACE THAT I GIVE INFINITE RESPECT AND DEDICATION FOR LIFELONG AND UNWAVERING SERVICE. THEIR NAMES MUST REST WITH ME, HOWEVER, FOR THEY ARE NOT YET SAFE FROM HARM IN THY LANDS, NOR WILL I PLACE OF THEIR LOVED ONES IN JEOPARDY. SO BE IT FOR YE MUST ALWAYS PROTECT OF THY BRETHREN. AS WE MOVE EVER CLOSER TO THE CLOSING PAGES, THE SLINGS AND ARROWS OF THINE EVIL ENEMIES WILL BECOME CONSTANT AND DEADLY. YE WILL, HOWEVER, BE GETTING HIGHER REINFORCEMENTS VERY SOON. HOLD THY COURSE FOR I CAPTAIN THIS SHIP AND I KNOW UNTO WHICH HARBOR IS SAFE.

I AM HUMBLE IN THE SERVICE OF MY FATHER, MY GOD, MY GOD SELF, AND MY ONENESS WITHIN CREATION; I AM MOST HUMBLE IN MY SERVICE UNTO YOU, MY BROTHERS WHO YET WALK THE ROUGH PATH. I AM EVER BESIDE YOU. SO BE IT AND SELAH.

FIND THY PEACE AND BALANCE WITHIN AND HOLD UNTO IT.

IN THE BEAUTY AND THE GLORY OF CREATION WITH WHICH I AM ONE

I AM OF GOD, I AM THAT I AM, I AM SANANDA

9:16 A.M., SATURDAY, AUGUST 12, 1989, YEAR 2, DAY 361

END COMMUNIQUE DHARMA OUT

EPILOG

REC #1 COMMANDER HATONN

SUN., AUG. 13, 1989 8:00 A.M. YEAR 2, DAY 362

Greetings in the Light of the Radiant One. Thank you for being happy to receive my Presence. I am pleased, chela, with your work of these past days. Hatonn at your service, friends.

It appears that the flooding of information request regarding The Creation, God, The God and where does 'IT' fit and "WHERE DO 'I' FIT" can use a bit of simplification from a perception more nearly attuned to you of Earth Plane. I shall attempt a bit of it, but, chelas, you must remember that you have no memory of the "whole" as experienced on other dimensional levels, therefore, to have full concept is something you will experience mentally and not on a piece of paper.

Let us example a bit. If the newspress says there will be a meteor shower at 12:00 midnight--might there be some meteorites at 11:45 p.m. or at 3:00 a.m.? Further, if one peers to the West perhaps there are only four; to the North a hundred and fifty four and directly above, one. Are they different? No they are all a portion of the "ONE" projected meteor display. It is also quite impressive that YOU ONES HAVE METEORS WHICH TRAVERSE FROM LATERAL POSITION. I WOULD THINK METEOR "SHOWER" WOULD MEAN A RATHER VERTICAL FALLING TOWARD EARTH; NOT ACROSS THE HEAVENS. SO BE IT.

SIGNS YE REQUEST; SIGNS YE GET! IT IS NOT THE RESPONSIBILITY OF THE SIGN GIVER TO ALSO BE THE AUDIENCE. WE KNOW WE ARE IN THY HEAVENS.

MORE ON THE CREATION

Back to The Creation. Recall the lesson ye have just recently received on duality versus "one". THERE IS ONLY ONE!

What you perceive as multiple is truly only one so when you separate God from The Creation you have put thy problem to nonsolution.

THE CREATION IS ABOVE ALL AND GOD IS ONE WITH THE CREATION. YOU ARE ONE WITH GOD, THEREFORE ALSO ONE WITH THE CREATION--SO YOU BECOME A UNIT OF ONE WITHIN GOD AND CREATION. WHAT YOU MAKE EFFORT TO DO, IS SEPARATE THE FACETS INTO SEPARATE "THINGS" AND THEY ARE NOT--THEY ARE ASPECTS OF "ONE". CO-CREATORS, CO-ORGANIZERS, CO-EXPERIENCERS, CO-THOUGHT PRODUCERS, CO-PLAYERS AND ON AND ON INTO INFINITY--THE CIRCLE OF BEING. THE PROBLEM LIES IN THE EFFORT AT SEPARATION; THE SOLUTION LIES WITHIN THE "ONENESS".

Since Paul is the most persistent questioner on this subject let me example; Paul has an aspect that is gentle and all giving, he also has an aspect that is quite cruel and selfish. Paul has an aspect that is a father, another aspect angry and resentful of his children. Paul is a teacher, but another aspect is foolish and cannot learn. Paul is married, but another aspect has no attachments what so ever. Paul is an engineer, but one aspect cannot fix a good sandwich. Ye each have myriads of aspects. Can God and Creation be granted as much? So be it, for it is so.

As long as you separate and identify as if there were more than ONE you will not understand--you cannot understand. ALL is ONE! There can be no who came first; IT BEGAN AND WILL END IN ONENESS; FOR NEITHER IS THERE A BEGINNING OR AN ENDING, THERE ONLY IS! ALL goes forth (out) from entity source and therefore all will come back unto source (in)--just as if you reached forth your hand and picked up a morsel of food and placed it in your mouth--the hand and fingers went forth--still part of the ONE "you", picked up a morsel of food and brought it back and placed it into thy mouth; now the hand, fingers AND MORSEL OF FOOD have become one with you--however, in turn, you have then just become one with the morsel of food.

THE ENTIRETY OF ALL IS ONLY PERCEIVED ASPECTS OF ONE! NO LESS AND DO NOT TRY TO MAKE IT MORE FOR IT IS NO MORE AND THEREFORE NO LESS.

You ones of Earth plane look about you and perceive all things as separate manifested energy forms--a chair, a table, a typewriter, a cooking pot, a--------You perceive the same array within a dream of your choosing in thy night--and it is ONE. ALL, BELOVED ONES, IS PERCEPTION OF ASPECTS OF THE "ONE". THE HIGHER UNDERSTANDING OF THESE THINGS COME WITH THY OPENING "INSIGHT" AT ITS PROPER TIME OF FULFILLMENT INTO KNOWLEDGE. PONDER THESE THINGS, YES, BUT WORKING ON THEM TOO DILIGENTLY ONLY FOGS THY RECEIVERS. ALL THINGS WITHIN THE UNIVERSE ARE SIMPLE, ORDERLY, WISE, COMPLETELY FEASIBLE AND, IF YE CLEAR THY CIRCUITS, THE INFORMATION CAN FLOW WITHIN.

Now Paul can go ask Ranos to explain it to him but he will only get Ranos' explanation of his own perception, Dharma a bit different perception and Allen and Oberli will simply look foolishly at both of you and wonder what in the world is wrong with you.

All you need accept is that you are a working aspect of the whole and go about whatever it is that aspect of God is experiencing.

SORTING

Now comes the more difficult portion. It is thy training and purpose to train your negative aspects in the perfection of Godness (goodness) if ye wish to return to God in purity and perfection. God is now in the separation of his aspects which are experiencing on Earth plane in the form of human--ones to the dark side and ones to the light side and all infinite levels in between. This is because the perception in the higher mind needs tend the manifested thought forms and cast them aside or bring them back within himself. LIFE IS AN ASPECT OF EXPERIENCE WITHIN ILLUSION, BROUGHT FORTH IN SLOW VIBRATION INTO MANIFESTED MATTER. THE PURPOSE IS TO FUNCTION IN SUCH MANNER THAT YOU REMAIN A BEING PORTION OF GOD'S THOUGHTFORMS TO CONTINUE EXPERIENCE WITHIN THE CRE-ATION FOR YE CAN BE CAST OUT FROM THE THOUGHT PATTERNS--COMPLETELY--WOOSH, GONE! IF THY SOUL WERE IN FULL PERCEPTION OF THIS SUBJECT YE WOULD NOT BE EXPERIENCING ON EARTH PLANE--EARTH PLANE IS A MANIFESTED PLACE FOR YOU TO EXPERIENCE EXACTLY AS YOU ARE--IN THE DENSITY OF THE PERCEPTION OF "MATTER".

ALL IS BUT ONE

ALL YOU HAVE TO HOLD UPPERMOST IS THAT ALL IS BUT ONE. MOVE ON WITH THE EXPERIENCE AS THE ASPECT OF THAT ONE. YOU CANNOT "THINK" IT OUT CLEARLY FOR ALL IS ALSO A SPIRAL, A CIRCLE, AND YE SHALL ALWAYS RETURN TO THE EXACT PLACE YOU HAVE BEEN--YOU MUST ACCEPT THE GROWTH AND SPIRAL TOWARD THE WHOLE "ONE" THAT YE NOT GET CAUGHT IN THE WHIRLPOOL OF IGNORANCE. WISDOM, KNOWLEDGE IN TRUTH IS THY GOAL FOR IT IS TRULY THY RELATIONSHIP WITH GOD AND CREATION AS ONE WITH IT THAT MUST BE THY GOAL.

DIGEST THIS A FEW DAYS, FRIENDS, AND THEN WE CAN DISCUSS IT AGAIN. I SUGGEST, HOWEVER, YE STOP PRYING AT IT, ACCEPT IT AND IT WILL BECOME CLEAR TO YOU. ALL WISDOM, ALL TRUTH, ALL KNOWLEDGE, HOWEVER, IS GOD'S. THEREFORE, TO EXPECT TO RECEIVE ALL FROM GOD, YE MUST BE WILLING TO GIVE ALL UNTO GOD. SO BE IT.

Oberli, it is time to begin to cross experience with Larry and Jane for they are writing much history of thy "new land" and you will see that much can be integrated to bring forth a "whole" view. There are many little "aspects" running about working toward the same overall goal so let us begin to form the "unit". Their's will be from ancient aspect as well as what has been coming forth this past week, only names will be in difference. THE "WORD" IS BECOMING "ONE". The wonders and glories are all about you, do not miss of the rose that holds the key. Ye are of the garden ripe unto harvest and the Master Gardener is on his way.

These other ones fall under the guidance and tutoring of other energy focus than am I, but the project of Earth Mankind is all ONE. We cannot do of it for Earth Man and we cannot do of it without Earth Man; further, Earth Man cannot do it without us of the outer dimensional freedoms. A wondrous experience indeed. As with any grand relationship, it is good communications, in truth and sharing as a wholeness, without withholding from the other, that will reap the wondrously abundant harvest in glory. THE BROTHERHOOD OF WHOLENESS--THE BROTHERHOOD OF MAN IN LIGHT, WISDOM AND KNOWLEDGE THROUGH TRUTH AND LOVE IS THE ROUTE (THE FUEL).

Let this be a short lesson this day, Dharma, for we have overdone our welcome from thy mind and fingers this segment called "week". As your sibor, chela, I am so well pleased with mine troops. You have done good works and such a great service unto thy fellow man. I am honored to be called your sibor and I am forever in thy service.

SALU, SALU, SALU

IN THE MIGHTY PRESENCE OF THE I AM THAT IS AND OF WHICH I AM, I CLEAR THIS FREQUENCY.

COMMANDER GYEORGOS CERES HATONN

PLEIADES COMMAND, SECTOR TS 7251-3

LEAVING CIRCUIT       OUT

Receiver postscript: I perceive that it is suitable to add this portion to the end segment of the journal just finished. There is great misunderstanding regarding The Creation and God's relationship thereto. This explanation seems to add clarity.

I am humbly grateful to have this privilege to serve.

Thank you,      Dharma

What Are The Phoenix Journals?

Many people have asked us what the PHOENIX JOURNALS are. They contain the true history (His-story) of mankind on this planet as well as detailed information about the most asked about and wondered about subjects (i.e., Spirituality, E.T.s, our origin, our purpose here on this planet, etc.). Commander Hatonn and the other Higher Spiritual Teachers who have authored these JOURNALS, weave spiritual lessons and insights throughout the unveiling of lies which have been deceptively forced upon us, throughout ti me, by the Elite anti-Christ controllers. These JOURNALS are the "DEAD SEA SCROLLS" of our time. Their importance in the growth of mankind cannot be overstated. They are the textbooks of understanding which God promised us we would have, to guide us through the "End Times".

Here is what Commander Hatonn has said about the PHOENIX JOURNALS. Quoting from JOURNAL #40, THE TRILLION DOLLAR LIE, Vol.II, pgs. 47 & 48: "Some day in the far recesses of the future experiences of another human civilization—these JOURNALS will be found and TRUTH will again be given unto the world manifest so that another lost civilization can regain and find its way. God always gives His creations that which they need when the sequence is proper. It is what man DOES WITH THESE THINGS which marks the civilization. WHAT WILL YOUR LEGACY BE????? I focus on current activities which might turn your world about in ti me to save your ecosystems and your sovereignty as nations and peoples. You cannot wait to be filled in on the lies of the generations lest you wait until too late to take control of your circumstance presently within the lies. YOU ARE A PEOPLE OF MASSIVE DECEPTION AND WHAT YOU WILL DO WITH THIS INFORMATION IN ACTION DETERMINES YOUR PURPOSE AND GROWTH IN THIS WONDROUS MANIFESTED EXPERIENCE—WILL YOU PERISH PHYSICALLY OF THE EVIL INTENT, OR WILL YOU MOVE INTO AND WITHIN THE PLACES OF HOLY CREATOR? THE CHOICE IS YOURS."

BOOK LIST

THESE WORKS ARE A SERIES CALLED THE PHOENIX JOURNALS. THEY HAVE BEEN WRITTEN TO ASSIST MAN TO BECOME AWARE OF LONGSTANDING DECEPTIONS AND OTHER MATTERS CRITICAL TO HIS SURVIVAL AS A SPECIES.

1. SIPAPU ODYSSEY ISBN 1-56935-045-0

2. AND THEY CALLED HIS NAME IMMANUEL, I AM SANANDA ISBN 1-56935-014-0

3. SPACE-GATE, THE VEIL REMOVED ISBN 1-56935-015-9

4. SPIRAL TO ECONOMIC DISASTER ISBN 0-922356-07-6

5. FROM HERE TO ARMAGEDDON 1-56935-043-4

6. SURVIVAL IS ONLY TEN FEET FROM HELL ISBN 0-922356-11-4

7. THE RAINBOW MASTERS ISBN 1-56935-017-5

8. AIDS THE LAST GREAT PLAGUE ISBN 0-922356-04-1

9. SATAN'S DRUMMERS ISBN 1-56935-054-X

10. PRIVACY IN A FISHBOWL ISBN 1-56935-042-6

11. CRY OF THE PHOENIX ISBN 1-56935-036-1

12. CRUCIFIXION OF THE PHOENIX ISBN 0-922356-41-9

13. SKELETONS IN THE CLOSET ISBN 0-922356-15-7

14. RRPP* *RAPE, RAVAGE, PLUNDER AND PILLAGE OF THE PHOENIX ISBN 0-922356-16-5

15. RAPE OF THE CONSTITUTION ISBN 0-922356-17-3

16. YOU CAN SLAY THE DRAGON ISBN 0-922356-21-1

17. THE NAKED PHOENIX ISBN 0-922356-22-X

18. BLOOD AND ASHES ISBN 0-922356-25-4

19. FIRESTORM IN BABYLON ISBN 0-922356-27-0

20. THE MOSSAD CONNECTION ISBN 0-922356-28-9

21. CREATION, THE SACRED UNIVERSE ISBN 1-56935-047-7

22. PLEIADES CONNECTION RETURN OF THE PHOENIX VOLUME I ISBN 0-922356-31-9

23. BURNT OFFERINGS ISBN 0-922356-33-5

24. SHROUDS OF THE SEVENTH SEAL ISBN 0-922356-34-3 1

25. THE BITTER COMMUNION ISBN 0-922356-37-8

26. COUNTERFEIT BLESSINGS THE ANTI-CHRIST BY ANY NAME: KHAZARS ISBN 0-922356-36-6

27. PHOENIX OPERATOR-OWNER MANUAL ISBN 1-56935-018-3

28. OPERATION SHANSTORM ISBN 0-922356-39-4

29. END OF THE MASQUERADE ISBN 0-922356-40-8

30. MATTER & ANTI-MATTER WHAT'S THE MATTER ISBN 0-922356-41-6

31. GOD SAID: LET THERE BE LIGHT AND CREATION BECAME ISBN 0-922356-42-4

32. I AND MY FATHER ARE ONE SECRETS OF UNIVERSAL ORDER; ETERNAL QUEST OF MAN ISBN 0-922356-46-7

33. MURDER BY ATOMIC SUICIDE ISBN 0-922356-47-5

34. PHONE HOME, E.T. REACH OUT AND TOUCH SOMEONE-LIKE GOD! ISBN 0-922356-48-3

35. THE SACRED SPIRIT WITHIN ISBN 0-922356-50-5

36. HUMAN SCIENCE OF MAN ISBN 0-922356-51-3

37. SCIENCE OF THE COSMOS TRANSFORMATION OF MAN ISBN 0-922356-52-1

38. THE DARK CHARADE ISBN 0-922356-53-X

39. THE TRILLION DOLLAR LIE THE HOLOCAUST VOL. I ISBN 0-922356-55-6

40. THE TRILLION DOLLAR LIE THE HOLOCAUST VOL. II ISBN 0-922356-56-4

41. THE DESTRUCTION OF A PLANET ZIONISM IS RACISM ISBN 0-922356-60-2

42. UNHOLY ALLIANCE ISBN 0-922356-61-0

43. TANGLED WEBS VOL. I ISBN 0-922356-62-9

44. TANGLED WEBS VOL. II ISBN 0-922356-63-7

45. TANGLED WEBS VOL. III ISBN 0-922356-64-5

46. TANGLED WEBS VOL. IV ISBN 0-922356-65-3

47. PRE-FLIGHT INSTRUCTIONS FOR THE PHOENIX VOL I ISBN 0-922356-70-X

48. TANGLED WEBS VOL. V ISBN 0-922356-68-8

49. TANGLED WEBS VOL. VI ISBN 0-922356-69-6

50. DIVINE PLAN VOL. I ISBN 1-56935-29-9

51. TANGLED WEBS VOL. VII ISBN 0-922356-81-5

52. TANGLED WEBS VOL. VIII ISBN 0-922356-83-1

53. TANGLED WEBS VOL. IX ISBN 0-922356-84-X

54. THE FUNNEL'S NECK ISBN 0-922356-86-6

55. MARCHING TO ZION ISBN 0-922356-87-4

56. SEX AND THE LOTTERY ISBN 0-922356-88-2

57. GOD'S PLAN 2000! DIVINE PLAN VOL. II ISBN 1-56935-028-0

58. FROM THE FRYING PAN INTO THE PIT OF FIRE ISBN 0-922356-90-4

59. "REALITY" ALSO HAS A DRUMBEAT ISBN 0-922356-91-2

60. AS THE BLOSSOM OPENS ISBN 0-922356-92-0

61. PROGRAMMING PITFALLS ISBN 1-56935-001-9

62. CHAPARRAL SERENDIPITY ISBN 1-56935-000-0 2

63. THE BEST OF TIMES ISBN 1-56935-002-7

64. TO ALL MY CHILDREN ISBN 1-56935-003-5

65. THE LAST GREAT PLAGUE ISBN 1-56935-004-3

66. ULTIMATE PSYCHOPOLITICS ISBN 1-56935-005-1

67. THE BEAST AT WORK ISBN 1-56935-006-X

68. ECSTASY TO AGONY ISBN 1-56935-007-8

69. TATTERED PAGES ISBN 1-56935-009-4

70. NO THORNLESS ROSES ISBN 1-56935-010-8

71. COALESCENCE ISBN 1-56935-012-4

72. CANDLELIGHT ISBN 1-56935-013-2

73. RELATIVE CONNECTIONS VOL. I ISBN 1-56935-016-7

74. MYSTERIES OF RADIANCE RELATIVE CONNECTIONS VOL. II ISBN 1-56935-019-1

75. TRUTH AND CONSEQUENCES REL. CONNECT. VOL. III ISBN 1-56935-020-5

76. SORTING THE PIECES REL. CONNECT. VOL. IV ISBN 1-56935-021-3

77. PLAYERS IN THE GAME ISBN 1-56935-022-1

78. IRON' TRAP AROUND AMERICA ISBN 1-56935-023-X

79. MARCHING TO ZOG ISBN 1-56935-024-8

80. TRUTH FROM THE "ZOG BOG" ISBN 1-56935-025-6

81. RUSSIAN ROULETTE AMONG OTHER THINGS ISBN 1-56935-026-4

82. RETIREMENT RETREATS OR WHICH CONCENTRATION CAMP DO YOU PREFER? ISBN 1-56935-027-2

83. POLITICAL PSYCHOS ISBN 1-56935-030-2

84. CHANGING PERSPECTIVES ISBN 1-56935-031-0

85. SHOCK THERAPY FOR A BRAIN DEAD WORLD ISBN 1-56935-032-9

86. MISSING THE LIFEBOAT?? ISBN 1-56935-033-7

87. IN GOD'S NAME AWAKEN ISBN 1-56935-034-5

88. ADVANCED DEMOLITION LEGION (THE ADL IN ACTION) ISBN 1-56935-035-3

89. FOCUS OF DEMONS ISBN (REAL GREMLINS IN THE WORKS) 1-56935-037-X

90. TAKING OFF THE BLINDFOLD ISBN 1-56935-038-8 3

91. FOOTSTEPS INTO TRUTH UNCOVERING LIES AND FRAUD ABOUT GOD AND MAN ISBN 1-56935-039-6

92. WALK THE CROOKED ROAD WITH THE CROOKS ISBN 1-56935-040-X

93. CRIMINAL POLITBUROS AND OTHER PLAGUES ISBN 1-56935-041-8

94. WINGING IT... ISBN 1-56935-044-2

95. HEAVE-UP (PHASE ONE) ISBN 1-56935-046-9

96. HEAVE-HO (PHASE TWO) ISBN 1-56935-048-5

97. HEAVE 'EM OUT (PHASE THREE, PART 1) ISBN 1-56935-049-3

98. ASCENSION OR NEVER-EVER LAND ISBN 1-56935-050-7

99. USURPERS OF FREEDOM IN CONSPIRACY ISBN 1-56935-051-5

100. BUTTERFLIES, MIND CONTROL--THE RAZOR'S EDGE IT'S ALL IN THE GAME ISBN 1-56935-052-3

101. THE BREATHING DEAD AND CEMENT CHILDREN ISBN 1-56935-053-1

102. SACRED WISDOM ISBN 1-56935-055-8

103. CONFRONT THE NOW * CREATE THE FUTURE ISBN 1-56935-056-6

104. FIRST STEPS ISBN 1-56935-057-4

105. AMERICA IN PERIL AN UNDERSTATEMENT ISBN 1-56935-058-2

107. RING AROUND THE ROSIE ISBN 1-56935-060-4

130. TRACKING DOWN THE KILLER "AND OTHER FORMS OF MURDER" ISBN 1-56935-083-3

222. BIRTHING THE PHOENIX Vol. 1 ISBN 1-56935-179-1

223. BIRTHING THE PHOENIX Vol. 2 ISBN 1-56935-180-5

224. BIRTHING THE PHOENIX Vol. 3 ISBN 1-56935-181-3

225. BIRTHING THE PHOENIX Vol. 4 ISBN 1-56935-182-1

227. RISE OF ANTICHRIST Vol. 1 ISBN 1-56935-184-8

228. RISE OF ANTICHRIST Vol. 2 ISBN 1-56935-185-6

229. RISE OF ANTICHRIST Vol. 3 ISBN 1-56935-186-4

230. RISE OF ANTICHRIST Vol. 4 ISBN 1-56935-187-2

Table of Contents

DISCLAIMER

COPYRIGHT POSITION STATEMENT AND DISCLAIMER

TABLE OF CONTENTS

INTRODUCTION

CHAPTER 1

CHAPTER 2

CHAPTER 3

CHAPTER 4

CHAPTER 5

CHAPTER 6

CHAPTER 7

CHAPTER 8

CHAPTER 9

CHAPTER 10

CHAPTER 11

CHAPTER 12

CHAPTER 13

CHAPTER 14

CHAPTER 15

CHAPTER 16

CHAPTER 17

CHAPTER 18

CHAPTER 19

EPILOG

What Are The Phoenix Journals?

BOOK LIST